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PROCES VERBAL 

         Încheiat astăzi  25 mai 2023 în cadrul  ședinței  ordinare  a Consiliului Local al 

municipiului Huşi, convocată conform Dispoziţiei primarului  municipiului Huşi nr.803 din 

19.05.2023 

 

         Conform Dispoziţiei primarului municipiului Huşi nr.803 din 19.05.2023   a fost convocat   

în  ședință ordinară  Consiliul  Local al municipiului Huşi pentru data de  25 mai 2023 , ora  

15,00. 

          Lucrările ședinței  s-au  desfășurat  la sediul Primăriei Municipiului Huși . 

          La şedinţa participă : domnul primar al  municipiului Husi – ing.Ciupilan Ioan , jr.Stoica 

Liviu – consilier juridic in cadrul Comp.juridic din Primaria municipiului Husi. 

          Ca invitaţi  la şedinţa participă : ing.Ailenei Marius – arhitect sef, ec.Safta Trofin – 

director executiv  Directia Economica, jr.Irina Filote - șef Birou Administrație Publică Locală, , 

ec.Sirghe Aurora- sef Birou Managementul Proiectelor Europene, Nechifor Florin – Birou 

Tehnic, ec.Zaharia Costel, ing.Tartian Nelu, ing.Mircea Claudiu – Comp.Administrarea 

domeniului public si privat, jr.Jalba Corina – Compartiment juridic,jr.Nastase Aniondra – 

Directia de Asistenta Sociala Husi,d-nul Iacob Claudiu – Comp.Autorizare-Control, d-l Rotaru 

Teodor – administrator SC Parcuri Verzi& Urban Trans SRL, d-l Boeru  Sergiu – consilier 

personal al primarului municipiului Husi. 

          La ședința CL Husi din  25 mai 2023   a participat   presa locală. 

          Publicitatea şedinţei a fost asigurată prin afişare pe  site-ul instituţiei , în data de  

19.05.2023  a  Dispoziţiei nr.803 din 19.05.2023. 

         Domnul jr.Stoica Liviu – consilier juridic in cadrul Comp.juridic din Primaria municipiului 

Husi face prezența constatând că din totalul de 19 consilieri în funcție: 

• sunt prezenţi la şedinţa un număr de  17  consilieri locali, din care 2(doi) consilieri 

locali ( d-na Patrașcu Luiza, d-l Romila Claudiu ) sunt   prezenti la sedinta   folosind 

o platforma online de videconferinta 

• 2 consilieri   locali   lipsesc  nemotivat: d-l Filip Cosmin Adrian , d-na Rotariu 

Nicoleta*. 

             Domnul jr.Stoica Liviu – consilier juridic in cadrul Comp.juridic din Primaria 

municipiului Husi : Se constată că şedinţa este legal constituită. 

            Domnul jr.Stoica Liviu – consilier juridic in cadrul Comp.juridic din Primaria 

municipiului Husi: Pentru inceput  supun aprobarii : 

1. Procesul-verbal  încheiat  în cadrul  şedinţei ordinare a Consiliului Local al 

municipiului Huși din  data de  27 aprilie  2023. 

           Domnul jr.Stoica Liviu – consilier juridic in cadrul Comp.juridic din Primaria 

municipiului Husi  întreabă dacă sunt modificări sau completări de adus în conţinutul  procesului  

verbal  încheiat în cadrul ședinței ordinare a Consiliului Local al municipiului Huși din  27 

aprilie 2023 ? 

_____________________ 
*consilier local Rotariu Nicoleta – vezi pg.nr.3 din pv.sed.CL 25.05.2023 

http://www.primariahusi.ro/
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Nefiind nici un fel de obiectiuni sau completari,  supune  la vot continutul procesului  verbal 

încheiat  în cadrul  ședinței  ordinare  a Consiliului Local al municipiului Huși  din  27 aprilie  

2023. 

         Domnul jr.Stoica Liviu – consilier juridic in cadrul Comp.juridic din Primaria municipiului 

Husi : Cine este  pentru),  împotrivă ) ,  abținere) ? Votul exprimat prin “ridicarea mainii”.     

          Rezultatul votului exprimat „prin ridicarea mâinii” este urmatorul :  

Nr.  

crt. 
Numele şi prenumele  

consilierului local 
PENTRU) ÎMPOTRIVĂ ) ABȚINERE) 

1.  Aghiorghiesei Costel  X - - 

2.  Bobârnat Radu X - - 

3.  Ciupilan Valeriu Ioan  X - - 

4.  Cocuz Adrian X - - 

5.  Corjinschi Ioan Alexandru X - - 

6.  Filip Cosmin Adrian absent  nemotivat 

7.  Focia Alexandru X - - 

8.  Iacob Ioan  X - - 

9.  Mardari Gianina X - - 

10.  Matei Ionel  X - - 

11.  Matei Gabriela X - - 

12.  Nacu Mihaela X - - 

13.  Patrașcu Luiza 
X 

foloseste 

platforma  online 

de videoconferinta 
- - 

14.  Popa Cătălina Eugenia X - - 

15.  Popa Cristinel X - - 

16.  Romila Claudiu  

X 
foloseste 

platforma  online 

de videoconferinta 

 

- - 

17.  Rotariu Nicoleta absent nemotivat* 

18.  Toma Cătălina Tania X - - 

19.  Țocu Cătălin  X - - 

      Domnul jr.Stoica Liviu – consilier juridic in cadrul Comp.juridic din Primaria municipiului 

Husi: Procesul  verbal încheiat în cadrul ședinței  ordinare a Consiliului Local al 

municipiului Huși din   27 aprilie   2023  a fost adoptat  cu  17 voturi pentru). 

 

         Domnul jr.Stoica Liviu – consilier juridic in cadrul Comp.juridic din Primaria municipiului 

Husi:   Vă rog  să  faceti propuneri pentru alegerea  preşedintelui de şedinţă a  Consiliului Local 

al municipiului Huşi  pentru o perioadă  de 3 luni de zile , respectiv luna  mai  2023, luna  iunie 

2023,  luna  iulie  2023 . Da, domnule consilier  Ciupilan Valeriu Ioan , va rog! 

 

            *Intra in sala de sedinta doamna consilier Rotariu Nicoleta.Sunt prezenti la sedinta 

un numar de 18 consilieri. 

 



 

 

          Domnul consilier Ciupilan Valeriu Ioan : Propun presedinte de sedinta CL Husi  pentru o 

perioada de 3 luni de zile ( luna  mai   2023 , luna  iunie  2023,  luna iulie 2023) pe doamna 

consilier Matei Gabriela. 

         Domnul jr.Stoica Liviu – consilier juridic in cadrul Comp.juridic din Primaria municipiului 

Husi: Alte propuneri? Daca nu sunt alte propuneri , supun la vot propunerea ca doamna consilier 

local Matei Gabriela sa fie preşedinte de şedinţă a  Consiliului Local al municipiului Huşi  pentru 

o perioadă  de 3 luni de zile , respectiv luna  mai  2023 , luna  iunie  2023,  luna iulie 2023. 

        Domnul jr.Stoica Liviu – consilier juridic in cadrul Comp.juridic din Primaria municipiului 

Husi  :Cine este  pentru),  împotrivă) ,  abținere) ? Votul exprimat prin “ridicarea mainii”.   

          Rezultatul votului exprimat „prin ridicarea mâinii” este urmatorul :       

Nr.  

crt. 
Numele şi prenumele  

consilierului local 
PENTRU) ÎMPOTRIVĂ ) ABȚINERE) 

1.  Aghiorghiesei Costel  X - - 

2.  Bobârnat Radu X - - 

3.  Ciupilan Valeriu Ioan  X - - 

4.  Cocuz Adrian X - - 

5.  Corjinschi Ioan Alexandru X - - 

6.  Filip Cosmin Adrian absent nemotivat 

7.  Focia Alexandru X - - 

8.  Iacob Ioan  X - - 

9.  Mardari Gianina X - - 

10.  Matei Ionel  X - - 

11.  Matei Gabriela X - - 

12.  Nacu Mihaela X - - 

13.  Patrașcu Luiza 

X 
foloseste 

platforma  
online de 

videoconferinta 

- - 

14.  Popa Cătălina Eugenia X - - 

15.  Popa Cristinel X - - 

16.  Romila Claudiu  

X 
foloseste 
platforma  

online de 

videoconferinta 

- - 

17.  Rotariu Nicoleta X - - 

18.  Toma Cătălina Tania X - - 

19.  Țocu Cătălin  X - - 

            Domnul jr.Stoica Liviu – consilier juridic in cadrul Comp.juridic din Primaria municipiului Husi : 

Propunerea  ca doamna  consilier local Matei Gabriela   sa fie preşedinte de şedinţă a  Consiliului Local al 

municipiului  Huşi  pentru o perioadă  de 3 luni de zile , respectiv luna  mai  2023 , luna  iunie 2023,  luna iulie  

2023, fost aprobata  cu 18 voturi  pentru). 

  
            Domnul jr.Stoica Liviu – consilier juridic in cadrul Comp.juridic din Primaria municipiului Husi : 

Rog pe doamna consilier Matei Gabriela , președinte de ședință, să preia conducerea ședinței! 

          Preşedintele de şedinţă, doamna  consilier Matei Gabriela : Buna ziua!  Ordinea de zi v-a 

fost comunicata,  sedinta   de  astazi  25 mai  2023   are inscrise  pe ordinea de zi  un numar de 

32  de puncte, punctul “Diverse”. 

        Preşedintele de şedinţă, doamna  consilier Matei Gabriela solicita comisiilor  de specialitate 

sa prezinte avizele pentru proiectele de hotarare inscrise/inscrise suplimentar pe ordinea de zi a 

sedintei CL din  25 mai  2023, daca se poate?! 

           



 

 

           

              Domnul consilier Focia Alexandru  :  Din partea Comisiei  juridică şi de disciplină, 

pentru administraţie publică  locală, apărarea ordinii publice, respectarea drepturilor şi 

libertăţilor cetăţeneşti, exista avize favorabile pentru toate proiectele de hotarare. 

          Domnul consilier Popa Cristinel : Din partea Comisiei  de studii, prognoze şi programe 

economico-sociale, buget, finanţe, privatizare, servicii publice şi comerţ -  exista avize favorabile 

pentru toate proiectele de hotarare. 

           Domnul consilier Popa Cristinel : Din partea Comisiei  pentru învăţământ, culte,cultură, 

tineret, turism, sănătate, muncă, protecţie socială, protecţia copilului, familie –  exista avize 

favorabile pentru toate proiectele de hotarare. 

           Domnul consilier Iacob Ioan  : Din partea Comisiei  pentru amenajarea teritoriului şi 

urbanism, administrarea domeniului public şi privat al municipiului, realizarea lucrărilor publice, 

conservarea monumentelor istorice şi de arhitectură – exista avize favorabile pentru toate 

proiectele de hotarare.        

          Domnul consilier Matei Ionel: Din partea Comisiei  pentru agricultură, cadastru, fond 

funciar, protecţia mediului înconjurător –  exista avize favorabile pentru toate proiectele de 

hotarare. 

            Doamna consilier Toma Catalina Tania  : Din partea Comisiei  de comunicare, integrare 

europeana, relatii cu alte consilii locale sau organisme similare, relatii externe - exista avize 

favorabile pentru toate proiectele de hotarare. 

            Preşedintele de şedinţă, doamna  consilier Matei Gabriela :Supun la vot ordinea de zi.  

Cine este  pentru),  împotrivă) , abținere) ? Votul exprimat prin “ridicarea mainii”.         

            Rezultatul votului exprimat „prin ridicarea mâinii” este urmatorul : 

Nr.  

crt. 
Numele şi prenumele  

consilierului local 
PENTRU) ÎMPOTRIVĂ ) ABȚINERE) 

1.  Aghiorghiesei Costel  X - - 

2.  Bobârnat Radu X - - 

3.  Ciupilan Valeriu Ioan  X - - 

4.  Cocuz Adrian X - - 

5.  Corjinschi Ioan Alexandru X - - 

6.  Filip Cosmin Adrian absent nemotivat 

7.  Focia Alexandru X - - 

8.  Iacob Ioan  X - - 

9.  Mardari Gianina X - - 

10.  Matei Ionel  X - - 

11.  Matei Gabriela X - - 

12.  Nacu Mihaela X - - 

13.  Patrașcu Luiza 
X 

foloseste platforma  

online de 

videoconferinta 

- - 

14.  Popa Cătălina Eugenia X - - 

15.  Popa Cristinel X - - 

16.  Romila Claudiu  
X 

foloseste platforma  

online de 

videoconferinta 

- - 

17.  Rotariu Nicoleta X - - 

18.  Toma Cătălina Tania X - - 

19.  Țocu Cătălin  X - - 

          Preşedintele de şedinţă, doamna consilier Matei Gabriela : Ordinea de zi  a fost aprobata  

cu  18 voturi pentru), 



 

 

 

    Ordinea de zi are urmatorul continut :  

 

1. Adoptarea procesului-verbal al şedinţei ordinare a Consiliului Local al municipiului 

Huși din data de 27 aprilie 2023 . 

 

2. Proiect de hotărâre nr.222 din 08.05.2023   pentru  alegerea  preşedintelui de şedinţă a  

Consiliului Local al municipiului Huşi  pentru o perioadă  de 3 luni de zile , respectiv 

luna  mai  2023 , luna  iunie  2023,  luna iulie   2023 – inițiator primarul municipiului 

Huși. 

 

3. Proiect de hotărâre nr.221 din 08.05.2023  privind emiterea unui aviz favorabil privind 

constituirea Comisiilor de concurs şi a Comisiilor de soluţionare a eventualelor 

contestaţii la concursurile organizate pentru ocuparea funcţiilor  specifice comitetului 

director - director financiar contabil la Spitalul Municipal “Dimitrie Castroian” Husi - 

iniţiator primarul municipiului Huşi . 

4. Proiect de hotărâre nr.238 din 18.05.2023 privind desemnarea reprezentantului 

Consiliului Local al municipiului Husi si aprobarea componentei Comisiei de examinare 

pentru proba interviu si a Comisiei de examinare pentru  proba scrisa, clinica sau practica 

la concursul organizat pentru ocuparea functiei vacante de șef sectie ATI la Spitalul 

Municipal Dimitrie Castroian Huși - iniţiator primarul municipiului Huşi . 

 

5. Proiect de hotărâre nr.253  din 19.05.2023 privind modificarea statului de functii al 

Spitalului municipal „Dimitrie Castroian” Husi -  iniţiator primarul municipiului Huşi . 

 

6. Proiect de hotărâre nr.236 din 18.05.2023  privind acordarea  unui mandat special 

domnului Focia Alexandru  , in calitate de reprezentant al Autoritatilor Administratiei 

Publice Locale ale Municipiului Husi in Adunarea Generala a Asociatilor la S.C. 

PARCURI VERZI & URBAN TRANS S.R.L.HUSI pentru alegerea administratorului  si 

a auditorului financiar - iniţiator primarul municipiului Huşi . 

 

7. Proiect de hotărâre nr.251 din 19.05.2023 privind aprobarea realizarii Strategiei de 

Dezvoltare Teritoriala a Municipiului Husi, pentru perioada 2023 – 2030 , iniţiator 

primarul municipiului Huşi . 

 

8. Proiect de hotărâre nr. 241 din 18.05.2023  privind modificarea statului de funcții al 

personalului din cadrul Directiei de Asistenta Sociala a municipiului Husi -  iniţiator 

primarul municipiului Huşi . 

 

9. Proiect de hotărâre nr.237  din 18.05.2023  privind  acordarea   avizului pentru 

desfașurarea activitatii de pompe funebre si similar (servicii funerare)  pe raza 

municipiului Huși de către SC   CASA  FUNERARA   LUCA   SRL - iniţiator primarul 

municipiului Huşi . 

 

 

 

 



 

 

10.  Proiect de hotărâre nr.223 din 09.05.2023 privind  acordul  de  achiziții   bunuri și 

lucrări finanțate din  Cota de dezvoltare  aferente  anului 2022,  al operatorului de apă și 

canal – SC AQUAVAS  S.A. Vaslui, sucursala Huşi - iniţiator primarul municipiului 

Huşi . 

 

11. Proiect de hotărâre nr.224 din 09.05.2023 privind  aprobarea sumei de  147.797,04 lei 

cu TVA, pentru obiectivul de investiţii Lucrări de reabilitare reţele de apă potabile şi 

canalizare menajeră în municipiul Huşi, jud.Vaslui- iniţiator primarul municipiului Huşi . 

 

12. Proiect de hotărâre nr.225 din 09.05.2023 privind  alocarea sumei de  9.513,46 lei cu 

TVA, necesară pentru realizarea racordării la reţeaua de energie electrică a obiectivului 

Reparaţii clădire corp C1- fosta Grădiniţa nr.9 de pe strada Toma Kisacov, nr.1, 

municipiul Huşi, judeţul Vaslui- iniţiator primarul municipiului Huşi . 

 

13. Proiect de hotărâre nr.226 din 09.05.2023 privind  alocarea sumei de  5.286 lei cu 

TVA, necesară pentru realizarea unei instalaţii de utilizare gaze naturale pentru 

alimentarea a două centrale murale din cadrul Grădiniţei cu Program Normal nr.5, strada 

Corni, nr.79 - iniţiator primarul municipiului Huşi . 

 

14. Proiect de hotărâre nr.227 din 11.05.2023 privind  alocarea sumei de   34.192,16 lei cu 

TVA, necesară pentru refacerea podeţului din tuburi de beton de pe strada Pictor Viorel 

Huşi din municipiul Huşi, judeţul Vaslui- iniţiator primarul municipiului Huşi . 

 

15. Proiect de hotărâre nr.229 din 11.05.2023 privind  alocarea sumei de  7.589,50 lei cu 

TVA, necesară pentru construirea unui podeţ din beton în rampă la capătul aleei 

carosabile din zona blocurilor A.N.L. de pe şoseaua Husi-Iasi, nr.74-76 din municipiul 

Huşi, jud.Vaslui - iniţiator primarul municipiului Huşi . 

 

16. Proiect de hotarare nr.240 din 18.05.2023 privind aprobarea actualizarii datelor tehnice 

si diminuarea suprafetei de teren inscrise in C.F.71404 Husi, cu nr. cadastral 71404, ce 

apartine strazii Lt.Aviator Mitache din domeniul public al Municipiului Husi, jud.Vaslui 

si in C.F.74418, cu nr. cadastral 74418 ce apartine Parcului Rodina, din domeniul public 

al Municipiului Husi, judetul Vaslui- iniţiator primarul municipiului Huşi . 

 

17. Proiect de hotarare nr.242 din 18.05.2023 privind aprobarea trecerii din domeniul 

public al Municipiului Husi în domeniul privat al municipiului Huși a 6 garsoniere, 

proprietatea municipiului Husi, situat in Municipiul Husi, str.1 Decembrie, nr.47, 

bl.Recon - iniţiator primarul municipiului Huşi. 

 

18.  Proiect de hotarare nr.254  din 19.05.2023 privind modificarea  Hotararii Consiliului 

Local al municipiului Husi nr.207 din 27.06.2019, privind aprobarea  vanzarii directe a 

terenului in suprafata de 237 mp, apartinand domeniului privat al municipiului Husi, 

situat in municipiul Husi, str.Al.Ghitescu, nr.17, catre dna Marangoci Zoita- iniţiator 

primarul municipiului Huşi. 

 

 



 

 

19. Proiect de hotarare nr.243 din 18.05.2023 privind completarea inventarului bunurilor 

mobile si imobile care apartin domeniului privat al municipiului Husi - iniţiator primarul 

municipiului Huşi . 

 

20. Proiect de hotarare nr.252 din 19.05.2023 privind atestarea inventarului bunurilor care 

apartin domeniului public al municipiului Husi , judetul Vaslui -  iniţiator primarul 

municipiului Huşi . 

 

21. Proiect de hotarare nr.231 din 11.05.2023 privind  aprobarea  vânzării apartamentului  

situat în  municipiul Huşi,   Aleea M.Kogalniceanu, nr.2, bl.10, sc.B, et.4, ap.3, aflat in 

proprietatea municipiului Huși, către  Leontescu Florica, actualul  chiriaş - iniţiator 

primarul municipiului Huşi . 

 

22. Proiect de hotarare nr.232 din 11.05.2023 privind emiterea unui aviz de principiu în 

vederea vânzării imobilului - teren, in suprafata de 300 mp,  aparținând domeniului privat 

al municipiului Huşi, situat în str. Stefan Dimitrescu, nr.32, către actualul concesionar, 

domnul Buzdugan Costel- iniţiator primarul municipiului Huşi . 

 

23. Proiect de hotarare nr.234  din 12.05.2023 privind aprobarea închirierii   prin licitaţie 

publică a terenului în suprafaţă de  50 mp situat pe str.Eroilor, nr.7B,  teren aparţinând 

domeniului public al municipiului Huşi, aflat în proprietatea municipiului Huşi - iniţiator 

primarul municipiului Huşi . 

 

24. Proiect de hotarare nr.233 din 11.05.2023 privind aprobarea dezmembrării imobilului-

teren cu nr.cadastral 79704 în 2 loturi distincte, teren apartinand domeniului privat al 

Municipiului Husi, situat in Cartier Dric 3- iniţiator primarul municipiului Huşi . 

 

25. Proiect de hotarare nr.235 din 12.05.2023 privind aprobarea dezmembrării imobilului-

teren cu nr.cadastral 70572 în 5 loturi distincte , teren apartinand  Municipiului Husi, 

situat pe Sos.Husi-Iasi - iniţiator primarul municipiului Huşi . 

 

26. Proiect de hotărâre nr.244 din 19.05.2023  privind  aprobarea execuţiei bugetului local 

şi bugetului instituţiilor publice finanţate integral sau parţial din venituri proprii şi 

subvenţii încheiată la data de 31.03.2023 – iniţiator primarului municipiului Huşi. 

 

27. Proiect de hotărâre nr.245 din 19.05.2023  privind aprobarea contractării unui 

împrumut în valoare de  4.000.000 lei, în conformitate cu prevederile art. 1 din Ordonanța 

de urgență a Guvernului nr. 24/2023 privind unele măsuri fiscal-bugetare destinate 

acordării unor împrumuturi din Trezoreria Statului . 

 

28. Proiect de hotărâre nr.246 din 19.05.2023  privind aprobarea creditelor de angajament 

pentru actiuni multianuale ale bugetului local al Municipiului Husi, pentru perioada 2023 

- 2026 pentru obiectivul Proiect nr.C5-B2.1.a-1755 intitulat “Renovarea energetica 

moderata a cladirii Corp C1 din strada A.I.Cuza care apartine Scolii Gimnaziale Ion 

Creanga Husi “,accesat in cadrul PNRR/2022/C5/2/B.2.1/1, Componenta 5 – Valul 

Renovarii, Axa 2 –Schema de granturi pentru eficienta energetica si rezilienta in cladiri 

publice,Operatiunea B2;Renovarea energetica moderata sau aprofundata a cladirilor 



 

 

publice derulat de Ministerul Dezvoltarii,Lucrarilor Publice si Administratiei- iniţiator 

primarul municipiului Huşi . 

 

29. Proiect de hotărâre nr.249 din 19.05.2023  privind aprobarea creditelor de angajament 

pentru actiuni multianuale ale bugetului local al Municipiului Husi, pentru perioada 2023 

- 2026 pentru obiectivul Proiect nr.C5-B2.1.a-1697 intitulat “Renovarea energetica 

moderata a cladirii C1 aferenta corp C3 din strada Stefan cel Mare care apartine Scolii 

Gimnaziale Ion Creanga Husi “accesat in cadrul apelului de proiecte  PNRR/2022/C5/2/ 

B.2.1/1,Componenta 5 – Valul Renovarii- iniţiator primarul municipiului Huşi . 

 

30. Proiect de hotărâre nr.247  din 19.05.2023  privind actualizarea creditelor de 

angajament pentru actiuni multianuale ale bugetului local al Municipiului Husi, pentru 

perioada 2019 - 2023 pentru obiectivul de investitii  “Modernizare prin asfaltare strazi in 

Municipiul Husi”- iniţiator primarul municipiului Huşi . 

 

31. Proiect de hotărâre  nr.248 din 19.05.2023  privind actualizarea  creditelor de 

angajament pentru actiuni multianuale ale bugetului local al Municipiului Husi ,pentru 

perioada 2023-2024 pentru obiectivul de investitii  “Lucrari de reabilitare retele apa 

potabila   si canalizare menajera in  Municipiul Husi  ”- iniţiator primarul municipiului 

Huşi . 

 

32. Proiect de hotărâre nr.250 din 19.05.2023  privind rectificarea bugetului local  - etapa 

mai  2023 ,  iniţiator primarul municipiului Huşi . 

 

33. Diverse. 

 

Se trece la discutarea pe puncte a ordinei de zi : 

 

1. Adoptarea procesului-verbal al şedinţei ordinare  a Consiliului Local al 

municipiului Huși din data de 27 aprilie  2023. 

                              *A fost adoptat cu  17 voturi pentru). 

 

2. Proiect de hotărâre nr.222 din 08.05.2023 pentru alegerea  preşedintelui de 

şedinţă a  Consiliului Local al municipiului Huşi  pentru o perioadă  de 3 luni de 

zile , respectiv luna  mai  2023 , luna  iunie  2023,  luna iulie   2023 – inițiator 

primarul municipiului Huși. 
❖ doamna consilier local Matei Gabriela -  preşedinte de şedinţă a  Consiliului Local al 

municipiului Huşi  pentru o perioadă  de 3 luni de zile , respectiv luna  mai   2023 , luna 

iunie  2023,  luna iulie  2023.  

 

3. Proiect de hotărâre nr.221 din 08.05.2023  privind emiterea unui aviz favorabil 

privind constituirea Comisiilor de concurs şi a Comisiilor de soluţionare a 

eventualelor contestaţii la concursurile organizate pentru ocuparea funcţiilor  

specifice comitetului director - director financiar contabil la Spitalul Municipal 

“Dimitrie Castroian” Husi - iniţiator primarul municipiului Huşi . 

          Preşedintele de şedinţă, doamna  consilier local Matei Gabriela   precizeaza ca 

există  avize favorabile din  partea  comisiilor de specialitate  pentru acest proiect de 

hotarare:   



 

 

▪ Comisia juridică şi de disciplină, pentru administraţie publică  locală, apărarea 

ordinii publice, respectarea drepturilor şi libertăţilor cetăţeneşti – avizează favorabil 

proiectul de hotărâre. 

▪ Comisia de studii, prognoze şi programe economico-sociale, buget, finanţe, 

privatizare, servicii publice şi comerţ –avizeaza favorabil proiectul de hotărâre. 

▪ Comisia pentru învăţământ, culte,cultură, tineret, turism, sănătate, muncă, protecţie 

socială, protecţia copilului, familie. – avizează favorabil proiectul de hotărâre. 

              Preşedintele de şedinţă, doamna  consilier Matei Gabriela  : Discutii daca sunt la acest 

proiect de hotarare? Da, va rog, domnule consilier Bobârnat !? 

             Domnul consilier Bobârnat Radu: Urmeaza cateva materiale ale Spitalului Municipal 

Husi,cred ca este oportun sa ridic acum o problema, as fi vrut sa fie si domnul director 

Popa(manager Spitalul  Mun.Husi),cu care se confrunta Spitalul de cateva luni bune. Eu am tras 

aici cateva semnale de alarma, cu privire la faptul  ca Spitalul este condus prost,ca pierde bani 

din cauza faptului ca este condus prost,ca nu se aprovizioneaza in mod corespunzator cu 

medicamente si reactivi. In ultima perioada, stiti foarte bine, s-a dovedit acest lucru, da, a fost 

nevoie de medicamente si s-a creat o gramada de probleme datorita lipsei acestor medicamente, 

au aparut niste materiale in ziar,s-au sesizat mai multe institutii,care au facut niste controale, 

poate domnul primar ne spune si care sunt concluziile acestui control, motiv pentru  care eu as fi 

vrut sa aud si parerea domnului Popa, pentru ca el are 3 materiale la aceasta sedinta de consiliu 

local, dar nu a binevoit sa vina sa ne explice, stia ca voi ridica aceasta problema..... 

         Domnul primar al municipiului Husi, ing.Ioan Ciupilan : Deci..... 

         Domnul consilier Bobârnat Radu: ....nu am terminat ce aveam de spus, domnule primar! 

         Domnul primar al municipiului Husi, ing.Ioan Ciupilan :....nu prea are legatura, dar..... 

          Domnul consilier Bobârnat Radu: ...are legatura cu Spitalul,in general, si.......           

          Domnul primar al municipiului Husi, ing.Ioan Ciupilan :....am sa va dau raspunsul 

imediat! 

         Domnul consilier Bobârnat Radu: ......si eu consider ca domnul dr.Popa este principalul 

vinovat, iar cei care si-au asumat din consiliul local obligatia de a fi membru in Consiliul de 

Administratie de acolo, ar trebui sa dea cateva explicatii, in primul rand,domnul primar! 

         Domnul primar al municipiului Husi, ing.Ioan Ciupilan : Daca ar trebui sa dau eu 

explicatii,ar trebui sa duc la indeplinire dispozitiile care mi le dati, de asta m-am uitat  pe 

contract, de asta nu am mai vrut sa semnez eu dispozitiile de concurs,le-am cerut prin spital,iar 

referitor la acuzatia care.... 

           Domnul consilier Bobârnat Radu:Nu, nu, dar nu este o acuzatie! 

           Domnul primar al municipiului Husi, ing.Ioan Ciupilan : Acuzatia sau observatia pe care 

ati facut-o referitor la managementul spitalului, „managementul prost” al spitalului,si la lipsa de 

medicamente, astazi am primit si eu raspunsul pe care l-am trecut doar cu vederea, pentru ca am 

fost la depuneri de coroane,dar vi-l pot spune, il am pe masa, cerand nota explicativa pentru ce  

s-a intamplat in respectiva zi,in urma acestui raspuns am cerut sa se convoace un audit, de catre 

auditori externi specializati, care au competenta medicala de a vedea daca au fost sau nu au fost 

medicamente. 

         Domnul consilier Bobârnat Radu: Si raspunsul care este? 

         Domnul primar al municipiului Husi, ing.Ioan Ciupilan : Stati un pic, dvs. imi cereti sa va 

spun.... 

         Domnul consilier Bobârnat Radu: V-am cerut sa spuneti care este raspunsul in urma 

controlului!? 

          Domnul primar al municipiului Husi, ing.Ioan Ciupilan : Nu, mi-ati cerut, imi dati voie sa 

vorbesc?! Cred ca suntem destul de maturi sa ne respectam unul pe altul , da? 



 

 

         Domnul primar al municipiului Husi, ing.Ioan Ciupilan : „Le-am cerut sa fie convocati din 

auditori externi, singurul medic din spital care ar fi putut, si care are acreditare de audit, este 

fosta directoare, dar am interzis de a face ea parte de acolo,sa vedem si raspunsul auditorilor, 

astept si raspunsul de la Casa de Asigurari de Sanatate, a celor care au fost in Consiliul de 

Administratie,astept raspunsul si de la Colegiul Medicilor. Din informatiile pe care le am, din ce 

mi s-a prezentat si astazi, Sergiu, vezi ca este un material pe masa din biroul meu, ca sa nu 

reproduc gresit,nu reiese cauza, nu reiese cauza ca nu ar fi fost medicamente in Spital, sunt alte 

cauze, dar nu am competenta medicala, nu s-au respectat procedurile pentru care s-a solicitat 

acreditarea.Pacientul a fost internat in spital, in sectia de pneumologie,punandu-i-se un 

diagnostic si aplicandu-i-se un tratament cu niste antibiotice,neschimbandu-se rezultatele a fost 

trimis catre ATI, a stat 2 zile pe acelasi tratament, 27 si 28, va spun imediat ca am raportul pe 

masa,dupa care, medicul din ATI a hotarat sa-i schimbe tratamentul, in momentul in care a 

solicitat, medicamentul nu era,ok, este vina farmaciei ca nu-l avea, a directorului medical, ca 

managerului, o sa vedem cine-i totusi vinovat,in aceiasi zi s-a adus cu proces verbal de la Vaslui 

imprumut medicamente, pana pe data de 3, sa poata fi tratat respectivul pacient, pana se putea 

face aprovizionare, fiind 1,2 mai,medicamentul a ajuns in aparatul din ATI, d-na dr.care a 

schimbat tratamentul a plecat in concediu fara sa faca, de asta am zis ca sunt niste proceduri, sa 

vedem cine face ancheta, eu nu sunt anchetator,din ce am vazut nu s-a facut din ce spune 

Protocolul ca ar fi trebuit facut,cealalta doamna dr. care era tot in ATI, a revenit inapoi pe acelasi 

tratament,pacientul a ramas in aceiasi parametri tehnici, si cu un antibiotic si cu altul,s-a refuzat 

autopsia, primul lucru pe care l-am  intrebat atunci, cand m-am dus la C.A.  cand l-am 

convocat,sa vad cauzele, si am solicitat acele lucruri care m i s-au prezentat aici, nu ca nu stiu ca 

citesc o foaie medicala, nu ca nu stiu ca citesc un Protocol,nu am competenta necesara sa fac o 

afirmatie, afirmatia sa o faca cei care sunt specialisti, care au pregatire in domeniu. La ora 

actuala am solicitat un audit  medical, sper sa fie cat de curand, am solicitat  Casei de Sanatate 

daca poate sa faca acest audit,mi s-a spus ca nu, ei fac doar audit economico-financiar,ceea ce 

face si Primaria mun.Husi. O sa vedem unde este problema, am solicitat sa mi se prezinte si mie 

care sunt cauzele?! Nu mi le-au prezentat, m-am uitat  in bugetul lor de cheltuieli, buget care a 

fost si pe la noi,au 4%, mi s-a parut un pic cam mica suma pentru medicamente, dar uitandu-ma 

pe bugetul integral ei au 80% sunt cheltuieli materiale,scuzati, 80% sunt cheltuieli salariale, au 

cheltuielile cu utilitati foarte mari,efectiv au un buget foarte mic pentru medicamente.” 

            Domnul consilier Bobârnat Radu: „4% pentru medicamente, este normal asa?” 

            Domnul primar al municipiului Husi, ing.Ioan Ciupilan : „Ma lasati sa vorbesc, nu v-am 

intrerupt, domnule Bobârnat!?” 

          Domnul consilier Bobârnat Radu: „M-ati intrerupt, dar eu am pus o intrebare la care.... 

          Domnul primar al municipiului Husi, ing.Ioan Ciupilan : „Nu v-am intrerupt, dar am o 

fraza si vreau sa o termin, da? Va rog sa ma scuzati, dar asa cred ca este politicos, daca tot 

vorbim despre Spital! Le-am propus sa aiba  un 7%, oamenii au spus ca nu au cum sa-l 

sustina,uitandu-ma pe bilantul economic am vazut ca au un profit la sfarsitul anului destul de 

mare,comparativ cu anii precedenti,ei fac o aprovizionare fractionata datorita faptului ca nu vor 

si nu trebuie sa aiba  furnizori cu arierate mai mari la 30 de zile, ca sa-si  poata achita utilitatile. 

Din cate stiu, deocamdata, ca sa-i raspund domnului, intrebarii directe, am inteles ca DSP-ul, dar 

nu am vazut inca procesul verbal, ar fi..... 

         Domnul consilier Bobârnat Radu: „Ar fi tras o amenda”. 

         Domnul primar al municipiului Husi, ing.Ioan Ciupilan :....tras o concluzie ca ar fi vinovata 

farmacista Spitalului, dar nu pot sa ma pronunt nici aici pentru ca  nu am vazut documentul. O sa 

vedem ce este! Mai mult de atat, v-am spus ca nu sunt medic, dar intamplator stiu sa citesc atat 

de bine documente medicale, incat...., dar din punctul meu de vedere, nu as fi dat drumul fara 



 

 

autopsie acestui caz.Cauza mortii, din ce reiese de aici, dar nu ma pricep,nu pot sa afirm! Sa-si 

spuna  punctul de vedere o Comisie medicala care este autorizata, in nici  un caz un inginer 

textilist chiar daca este administratorul unui municipiu, nu poate sa traga o concluzie medicala, 

nu  are competenta medicala.” 

          Domnul consilier Bobârnat Radu:„Domnule primar, exista disfunctionalitati in 

aprovizionarea cu medicamente?” 

          Domnul primar al municipiului Husi, ing.Ioan Ciupilan : „Domnule Bobârnat, nu exista 

pentru ca aprovizionarea cu medicamente  se face pe termen scurt, eu am intrebat de ce nu au 

„Planul rosu”, de ce nu au stocul in farmacie de plan rosu? Am vazut ca se aprovizioneaza in 

fiecare zi, uitandu-ma pe contractele lor, au clauze contractuale ca indiferent de situatie, in 

termen de 24 de ore primesc medicamente. Una este sa ai pe planul rosu,dar aia este altceva, 

stocul pentru un caz de,restul pot sa le aprovizioneze zilnic, dar asa au facute contractele, ce pot 

sa va spun, nici eu nu-mi permit sa cumpar 70 de calculatoare, sa le am pe stoc.” 

          Domnul consilier Bobârnat Radu: „Numai o secunda?! Spitalul se ocupa cu sanatatea 

oamenilor!” 

           Domnul primar al municipiului Husi, ing.Ioan Ciupilan: „Da, Spitalul se ocupa de 

sanatatea oamenilor, dar sa stiti ca pe mine m-a interesat mai mult spitalul decat v-a interesat pe 

multi dintre cei de aici,mult mai mult, de prin anul 2004 ma tot intereseaza acest spital.” 

          Domnul consilier Bobârnat Radu: „Daca v-a interesat atat de mult, de ce am ajuns in 

stadiul asta?” 

          Domnul primar al municipiului Husi, ing.Ioan Ciupilan: „Dar nu am ajuns in stadiul asta, 

vreau sa va spun un singur lucru,managerul, din punctul lui de vedere, probabil are partile lui de 

vina,celalalt medic are si el partile lui de vina,v-am spus, eu nu vreau sa dau concluzii, dar eu 

cred ca toate nerealizarile in Spital, toate se datoreaza unei activitati acolo mai complexa, a mai 

multor persoane, nu putem sa spunem ca vinovat este numai „X”, asta este de cand era domnul 

Tataru, ca sa ma intorc la el,cand i-am spus prieteneste, asta era prin anul 2008 sau 2012, parca, 

„Nu mai operati singur, ca nu este bine!”, si la toti le-am spus, a mai fost o discutie, ca a scris 

presa ca Ciupilan vine in Spital si modifica paturile,nu, dar mie mi se pare normal ca trebuie sa 

asiguram cat mai multe servicii medicale,pe mai multe specialitati pe care poate nu am grad de 

ocupare, la Spital omul vine cand este bolnav.” 

         Domnul consilier Bobârnat Radu:Da, asa este!. 

         Domnul primar al municipiului Husi, ing.Ioan Ciupilan:”Sunt acuzatii de genul ca 

„unii”(unele) pleaca si nasc la Iasi,ca nu vin la chirurgie daca este medicul”X”.Nu stiu, eu nu am 

preferinte de genul asta.” 

          Domnul consilier Bobârnat Radu: „Daca nu sunt medicamente, de asta nici nu mai vine 

omul aici.De asta este un cerc vicios.” 

         Domnul primar al municipiului Husi, ing.Ioan Ciupilan: „Nu, nu, domnule consilier 

Bobârnat , nu,nu,din cate stiu eu,in Spitalul municipiului Husi, de cand sunt primar, nu stiu daca 

au fost cazuri cand omul sa vina la Spital si sa-si plateasca medicamentele, neputand sa le 

deconteze a doua zi, decat daca a fost altceva.” 

           Domnul consilier Bobârnat Radu: Putem sa aducem dovezi in sensul acesta?! 

           Domnul primar al municipiului Husi, ing.Ioan Ciupilan:Nu, nu,eu din care stiu, oamenii 

nu erau cum erau pe la Iasi sau la Vaslui, cand plateam.La Spitalul din Husi nu a venit nimeni de 

acasa cu medicamente. 

           Domnul consilier Bobârnat Radu: Se duc cu retete. 

           Domnul primar al municipiului Husi, ing.Ioan Ciupilan: Au un protocol.... 

           Domnul consilier Bobârnat Radu: Li se dau  retete, le da medicul reteta, si se duc cu ele la 

farmacie, domnule primar! 



 

 

            Domnul primar al municipiului Husi, ing.Ioan Ciupilan: Au un protocol, nu, au un 

protocol, daca sunt situatii in care i se explica, omul vrea un alt medicament si este prescris de 

medic, i se da o reteta care a doua zi este decontata apartinatorului de  familie, daca nu a fost pe 

stoc. Vorbeam undeva era si pe „Planul rosu”. Eu de asta discutam, dar a merge si a face 

acuzatii, dar pana a face acuzatii trebuie sa am si niste documente scrise,si va rog presa sa 

notati,documente scrise si elaborate de niste specialisti, care sunt specializati, au puterea de a lua 

aceste decizii,conform pregatirii pe care o au. 

           Domnul consilier Bobârnat Radu: Sunteti de acord ca documentul scris pe care-l 

elaboreaza acuma Comisia de control sa-l discutam la consiliul urmator?Vorbesc de controlul 

care  a fost facut de cele 3 institutii. 

          Domnul primar al municipiului Husi, ing.Ioan Ciupilan: Dvs.considerati ca eu as da 

deoparte si nu as vrea sa discut acest subiect? Am o singura problema, am acceptat si am sa 

accept.... 

           Domnul consilier Bobârnat Radu: Vreau sa aud de la  dvs. ca sunteti de acord. 

           Domnul primar al municipiului Husi, ing.Ioan Ciupilan:....in continuare, si nu accept sa 

fiu pus la zid, cand nu sunt pus la zid.Sa fie foarte clar, accept sa discut in continuare, ma 

intereseaza ca activitatea Spitalului sa fie cat mai buna,rezultatele acolo sa fie cat mai bune,o sa 

merg sa mai discut si cu alti medici de acolo, vreau sa vad mai multe puncte de vedere, este 

suficient ce apare in presa, este dreptul presei sa scrie informatii „pe care le primesc”, este treaba 

lor,dar eu nu pot sa trag concluzii pana nu am niste procese verbale ale unor oameni specializati. 

            Domnul consilier Bobârnat Radu: O sa  le primiti zilele acestea! 

            Domnul primar al municipiului Husi, ing.Ioan Ciupilan: Eu nu am calitatea de avocat,sa 

acuz ca este prost, sau stiu cum,eu nu pot asa, am constatat, am raportul aici, daca vreti il puteti 

citi, este aici, v-am zis ca „l-am frunzarit” pentru ca l-am primit astazi, la ora 10,00 am avut alte 

actiuni in oras,nici ieri nu am fost aici, chiar daca are data de inregistrare de ieri, am fost la un alt 

eveniment, la un forum. 

           Domnul consilier Bobârnat Radu: Atunci, poate ni-l dati si noi sa-l vedem..... 

           Domnul primar al municipiului Husi, ing.Ioan Ciupilan: O sa vi-l dau la fiecare in 

parte..... 

           Domnul consilier Bobârnat Radu:.....impreuna si cu  procesul verbal de control al  

DSP-ului... 

           Domnul primar al municipiului Husi, ing.Ioan Ciupilan:....nu va pot sa originalul, am mai 

dat un document original si am ramas fara el,stiti foarte bine ca l-am recuperat de la 

presa,multumesc presei ca mi l-a dat! 

            Domnul consilier Bobârnat Radu: Nu stiu despre ce este vorba, dar ma rog!?Deci, vom 

avea Raportul dar  si procesul verbal de control al DSP, da? 

            Domnul primar al municipiului Husi, ing.Ioan Ciupilan: Pana nu avem documente scrise, 

haideti sa nu mai facem aceste acuzatii, da? Sa cerem lamuriri, sa cerem clarificari,sa ni se 

prezinte documente, dvs. aveti 3(trei)oameni in Consiliul de Administratie....  

             Domnul consilier Bobârnat Radu: Noi nu avem nici unul. 

             Doamna consilier Popa Cătălina Eugenia: Sunt “oamenii dvs.”! 

             Domnul consilier Bobârnat Radu: Eu am vrut, m-am oferit, dar nu s-a putut! M-am 

oferit, sunt „oamenii dvs”. 

             Domnul primar al municipiului Husi, ing.Ioan Ciupilan: Domnul consilier, va rog, 

sunteti dvs. avocat si invartiti cuvintele, dar.... 

             Domnul consilier Bobârnat Radu: Ati spus-o ca si cum ar fi „oamenii nostri”. 

             Doamna consilier Popa Cătălina Eugenia: Noi am propus, dar nu “ati intors” dvs. 

propunerea facuta de noi? 



 

 

 

             Domnul primar al municipiului Husi, ing.Ioan Ciupilan: Inainte de a ma acuza pe mine, 

eu am un singur reprezentant acolo, al meu, care ma tine la curent, iar ceilalti  sunt reprezentantii 

Consiliului Local, ceilalti sunt reprezentantii Consiliului Local! 

            Domnul consilier Bobârnat Radu: „Aveti 3 oameni din PSD! Nici nu ne puteti prosti in 

fata?!” 

             Domnul primar al municipiului Husi, ing.Ioan Ciupilan: As vrea totusi sa termin, da? Sa 

nu ma mai acuze pe mine ca eu sunt ala, mai citesc si eu comentarii scrise de diversi cetateni, nu 

pot sa spun care si cum, nu poate nimeni sa ma acuze pe mine ca.... 

            Domnul consilier Bobârnat Radu: V-ati pus 3„oameni de-ai dvs”.in Consiliul de 

Administratie!M-am oferit sa merg eu, sa dau o mana de ajutor, ati facut toate manevrele ca sa 

nu ies.....Dar asta este! 

           Domnul primar al municipiului Husi, ing.Ioan Ciupilan: „Domnule  Bobârnat, eu? Daca 

va mai aud odata ca ma acuzati, imi rezerv  dreptul sa va dau in judecata”. 

           Doamna consilier Popa Cătălina Eugenia: Nu trebuia sa interveniti, domnule primar! Nu 

trebuie sa interveniti! 

           Domnul consilier Bobârnat Radu: „Dvs.ati intervenit, ma puteti da in judecata.” 

           Domnul primar al municipiului Husi, ing.Ioan Ciupilan: „Nu ma mai acuzati ca mi-am 

pus oamenii mei! Sunt 19 oameni care fac parte din Consiliul Local, imi aduc aminte ca si acum 

vreo 10 ani ma acuzati ca nu stiu ce am mai facut, toti cei 19”. 

           Domnul consilier Bobârnat Radu: „Asta nu este o acuzatie, este un fapt!” 

           Domnul primar al municipiului Husi, ing.Ioan Ciupilan: „Multumesc, foarte bine! 

Doamna presedinte, am dat un raspuns, in momentul in care o sa avem, o sa avem o analiza,  

eu i-am cerut „verbal” directorului sa-si dea demisia, poate o sa fie mai bine, sa puna un director 

de la liberali.... 

           Domnul consilier Bobârnat Radu: „Asta vroiam sa spun  si eu, sa-i spuneti sa-si dea 

demisia pentru ca nu se pricepe sa managerieze un Spital!” 

          Domnul primar al municipiului Husi, ing.Ioan Ciupilan:.....sa puneti un director de la 

liberali, in speta pe unul care-l doreste domnul Bobârnat, probabil, dar asta este altceva!” 

         Domnul consilier Bobârnat Radu: „Nu, nu neaparat! Dar acest director nu isi face treaba.” 

         Domnul primar al municipiului Husi, ing.Ioan Ciupilan: Repet, si inchid subiectul Spital, 

eu deocamdata nu pot decat sa respect legea si nu pot sa iau eu decizii pe o pregatire pe care eu 

nu o am.” 

           Domnul consilier Bobârnat Radu: „Fraze de astea prefabricate , domnul primar, nu au nici 

o valoare.” 

           Domnul primar al municipiului Husi, ing.Ioan Ciupilan: Doamna presedinte, va rog sa 

continuati sedinta! 

          Preşedintele de şedinţă, doamna  consilier local Matei Gabriela: Vreau sa va spun ca ieri 

am fost in calitate de pacient in Spital, si tocmai am aflat ca era o Comisie de acreditare pe 

laboratorul de analize si care vor sa faca si pe Ambulatoriu, sa faca si sa obtina aceasta 

acreditare, cumva sa se autofinanteze, sa gaseasca variante, se misca lucrurile acolo, nu stau asa 

intamplator si asteapta cu mana intinsa. 

         Domnul consilier Bobârnat Radu: „Se misca prea tarziu, doamna presedinte! Se misca prea 

tarziu! Eu de o luna de zile zic ca sunt probleme acolo.” 

         Domnul primar al municipiului Husi, ing.Ioan Ciupilan: „Vreau sa va spun ceva, eu nu sunt 

in campanie electorala, sa retinem foarte bine ! Vreau totusi sa discutam aceasta ordine de zi pe 

care v-am propus-o.... 

 



 

 

 

        Domnul consilier Bobârnat Radu: „Sa trecem cat mai repede peste proiectele care nu va 

convin, da?” 

        Domnul primar al municipiului Husi, ing.Ioan Ciupilan: Ati spus ca vreti intr-o sedinta sa 

discutam...... 

         Domnul consilier Bobârnat Radu:”Da, dar cand vreti dvs.si cat vreti dvs.! Noi vrem sa 

dezbatem cum trebuie.” 

          Domnul primar al municipiului Husi, ing.Ioan Ciupilan: „Va aduc niste documente 

intocmite de specialisti, scuzati-ma, dar daca vreti sa fac si medicina, sa-mi iau si acreditare in 

documentatii medicale, de avizare a unui Spital, ok!? Nu am timp, medicina este 6 ani,nu stiu 

daca imi ajung 10 ani sa mai fac si pregatirea asta, nu mai mai intereseaza!” 

         Preşedintele de şedinţă, doamna  consilier local Matei Gabriela: Asta inseamna sa faceti 

echipa cu specialisti  din toate domeniile. 

          Domnul primar al municipiului Husi, ing.Ioan Ciupilan: Este personal acreditat care ne va 

spune cum sa facem. 

            Preşedintele de şedinţă, doamna  consilier Matei Gabriela : Supun la vot proiectul de 

hotărâre in forma prezentata de initator. Cine este  pentru),  împotrivă) ,  abținere) ? Votul 

exprimat prin “ridicarea mainii”. 

             Rezultatul votului exprimat „prin ridicarea mâinii” este urmatorul : 

Nr.  

crt. 
Numele şi prenumele  

consilierului local 
PENTRU) ÎMPOTRIVĂ ) ABȚINERE) 

1.  Aghiorghiesei Costel  X - - 

2.  Bobârnat Radu X - - 

3.  Ciupilan Valeriu Ioan  X - - 

4.  Cocuz Adrian X - - 

5.  Corjinschi Ioan Alexandru X - - 

6.  Filip Cosmin Adrian absent nemotivat 

7.  Focia Alexandru X - - 

8.  Iacob Ioan  X - - 

9.  Mardari Gianina X - - 

10.  Matei Ionel  X - - 

11.  Matei Gabriela X - - 

12.  Nacu Mihaela X - - 

13.  Patrașcu Luiza 
X 

foloseste platforma  

online de 

videoconferinta 

- - 

14.  Popa Cătălina Eugenia X - - 

15.  Popa Cristinel X - - 

16.  Romila Claudiu  
X 

foloseste platforma  

online de 

videoconferinta 

- - 

17.  Rotariu Nicoleta X - - 

18.  Toma Cătălina Tania X - - 

19.  Țocu Cătălin  X - - 

           Domnul jr.Stoica Liviu – consilier juridic in cadrul Compartimentului juridic din Primaria 

municipiului Husi :Hotărârea   a fost adoptată cu   18 voturi  pentru) . 

 

4. Proiect de hotărâre nr.238 din 18.05.2023 privind desemnarea reprezentantului 

Consiliului Local al municipiului Husi si aprobarea componentei Comisiei de 

examinare pentru proba interviu si a Comisiei de examinare pentru  proba scrisa, 



 

 

clinica sau practica la concursul organizat pentru ocuparea functiei vacante de șef 

sectie ATI la Spitalul Municipal Dimitrie Castroian Huși - iniţiator primarul 

municipiului Huşi . 

          Preşedintele de şedinţă, doamna  consilier local Matei Gabriela   precizeaza ca 

există  avize favorabile din  partea  comisiilor de specialitate  pentru acest proiect de 

hotarare:   

▪ Comisia juridică şi de disciplină, pentru administraţie publică  locală, apărarea 

ordinii publice, respectarea drepturilor şi libertăţilor cetăţeneşti – avizează favorabil 

proiectul de hotărâre. 

▪ Comisia de studii, prognoze şi programe economico-sociale, buget, finanţe, 

privatizare, servicii publice şi comerţ –avizeaza favorabil proiectul de hotărâre. 

▪ Comisia pentru învăţământ, culte,cultură, tineret, turism, sănătate, muncă, protecţie 

socială, protecţia copilului, familie. – avizează favorabil proiectul de hotărâre. 

          Preşedintele de şedinţă, doamna  consilier Matei Gabriela  : Discutii daca sunt la acest 

proiect de hotarare? Va rog sa faceti propunere pentru  desemnarea  reprezentantul autoritatii in a 

carui subordine se afla unitatea sanitara publica, respectiv reprezentantul Consiliului Local al 

municipiului Husi, în Comisia de examinare pentru proba scrisa, clinica sau practica, constituita  

in cadrul  concursului organizat pentru ocuparea functiei  vacante de Sef sectie ATI la Spitalul 

Municipal “Dimitrie Castroian” Husi. 

        Domnul consilier Ciupilan Valeriu Ioan – viceprimarul municipiului Husi : Propun pe 

doamna consilier Matei Gabriela. 

        Preşedintele de şedinţă, doamna  consilier Matei Gabriela :Mai exista alte propuneri? Daca 

nu mai exista, supun la vot propunerea formulata  de domnul consilier Ciupilan Valeriu Ioan  ( 

doamna consilier local Matei Gabriela). Cine este  pentru),  împotrivă) ,  abținere) ? Votul 

exprimat prin “ridicarea mainii”. 

             Rezultatul votului exprimat „prin ridicarea mâinii” este urmatorul : 

Nr.  

crt. 
Numele şi prenumele  

consilierului local 
PENTRU) ÎMPOTRIVĂ ) ABȚINERE) 

1.  Aghiorghiesei Costel  X - - 

2.  Bobârnat Radu X - - 

3.  Ciupilan Valeriu Ioan  X - - 

4.  Cocuz Adrian X - - 

5.  Corjinschi Ioan Alexandru X - - 

6.  Filip Cosmin Adrian absent nemotivat 

7.  Focia Alexandru X - - 

8.  Iacob Ioan  X - - 

9.  Mardari Gianina X - - 

10.  Matei Ionel  X - - 

11.  Matei Gabriela X - - 

12.  Nacu Mihaela X - - 

13.  Patrașcu Luiza 

X 
foloseste 

platforma  

online de 

videoconferinta 

- - 

14.  Popa Cătălina Eugenia X - - 

15.  Popa Cristinel X - - 

16.  Romila Claudiu  

X 
foloseste 

platforma  

online de 
videoconferinta 

- - 



 

 

17.  Rotariu Nicoleta X - - 

18.  Toma Cătălina Tania X - - 

19.  Țocu Cătălin  X - - 

           Domnul jr.Stoica Liviu – consilier juridic in cadrul Compartimentului juridic din Primaria 

municipiului Husi : Propunerea ( doamna consilier Matei Gabriela)   a fost aprobată  cu    

18 voturi  pentru) . 

 

            Preşedintele de şedinţă, doamna  consilier Matei Gabriela : Supun la vot proiectul de 

hotărâre , completat ( doamna consilier local Matei Gabriela). Cine este  pentru),  împotrivă) ,  

abținere) ? Votul exprimat prin “ridicarea mainii”. 

             Rezultatul votului exprimat „prin ridicarea mâinii” este urmatorul : 

Nr.  

crt. 
Numele şi prenumele  

consilierului local 
PENTRU) ÎMPOTRIVĂ ) ABȚINERE) 

1.  Aghiorghiesei Costel  X - - 

2.  Bobârnat Radu X - - 

3.  Ciupilan Valeriu Ioan  X - - 

4.  Cocuz Adrian X - - 

5.  Corjinschi Ioan Alexandru X - - 

6.  Filip Cosmin Adrian absent nemotivat 

7.  Focia Alexandru X - - 

8.  Iacob Ioan  X - - 

9.  Mardari Gianina X - - 

10.  Matei Ionel  X - - 

11.  Matei Gabriela X - - 

12.  Nacu Mihaela X - - 

13.  Patrașcu Luiza 

X 
foloseste 

platforma  
online de 

videoconferinta 

- - 

14.  Popa Cătălina Eugenia X - - 

15.  Popa Cristinel X - - 

16.  Romila Claudiu  

X 
foloseste 
platforma  

online de 
videoconferinta 

- - 

17.  Rotariu Nicoleta X - - 

18.  Toma Cătălina Tania X - - 

19.  Țocu Cătălin  X - - 

           Domnul jr.Stoica Liviu – consilier juridic in cadrul Compartimentului juridic din Primaria 

municipiului Husi :Hotărârea completată   a fost adoptată cu   18 voturi  pentru) . 

5. Proiect de hotărâre nr.253  din 19.05.2023 privind modificarea statului de functii al 

Spitalului municipal „Dimitrie Castroian” Husi -  iniţiator primarul municipiului 

Huşi . 

          Preşedintele de şedinţă, doamna  consilier local Matei Gabriela   precizeaza ca 

există  avize favorabile din  partea  comisiilor de specialitate  pentru acest proiect de 

hotarare:   

▪ Comisia juridică şi de disciplină, pentru administraţie publică  locală, apărarea 

ordinii publice, respectarea drepturilor şi libertăţilor cetăţeneşti – avizează favorabil 

proiectul de hotărâre. 



 

 

▪ Comisia de studii, prognoze şi programe economico-sociale, buget, finanţe, 

privatizare, servicii publice şi comerţ –avizeaza favorabil proiectul de hotărâre. 

▪ Comisia pentru învăţământ, culte,cultură, tineret, turism, sănătate, muncă, protecţie 

socială, protecţia copilului, familie. – avizează favorabil proiectul de hotărâre. 

          Preşedintele de şedinţă, doamna  consilier Matei Gabriela  : Discutii daca sunt la acest 

proiect de hotarare? Da, va rog, domnule consilier! 

           Domnul consilier Bobârnat Radu: O problema as vrea sa ridic aici, este vorba despre niste 

modificari ale statului de functii, ultima modificare a fost facuta pe data de 27.04.2023, si acum 

se modifica din nou.Da, ca dovada a stabilitatii si a coerentei actului de decizie in spitalul 

Municipal Husi. Intrebarea pe care as fi vrut sa o pun unei persoane de la Spital, dar vad ca nu 

este nimeni aici, domnul director era bine sa fie prezent aici, pentru ca vroiam sa stiu in ce 

masura un post de asistent medical principal se poate transforma in post de medic rezident? 

Prima  transformare asta este - asistent medical principal in medic rezident, da? 

           Domnul primar al municipiului Husi, ing.Ioan Ciupilan: Presupun ca aceste transformari 

se datoreaza acelor medici rezidenti care termina anul acesta, au luat repartitie la Municipiul 

Husi, si probabil trebuiau modificate, presupun, cred ca asa este, dar  dumnealui considera, nu 

dumnealui, Consiliul de Administratie considera ca sectia respectiva are destui ..... 

           Preşedintele de şedinţă, doamna  consilier Matei Gabriela : Dar nu se transforma, se 

renunta si se infiinteaza. 

Domnul consilier Bobârnat Radu: Ar trebui „trasformarea” unui post din....in.... 

           Preşedintele de şedinţă, doamna  consilier Matei Gabriela : Nu cred ca juristul Spitalului 

nu si-a facut treaba.  

           Domnul consilier Bobârnat Radu: Dar nu am zis chestia asta niciodata, dar ei arunca niste 

chestii, si daca Consiliul Local aproba?! Eu nu zic ca nu este posibil, dar trebuia sa vina cineva 

sa ne explice. 

          Domnul primar al municipiului Husi, ing.Ioan Ciupilan: Am cerut aceste lamuriri, le-am 

intors odata , stiti foarte bine ca nu am vrut sa-l introduc in sedinta trecuta, am primit aceste 

clarificari datorita faptului de a asigura posturi pentru medicii rezidenti. Ne dorim cu totii sa-i 

avem! 

         Preşedintele de şedinţă, doamna  consilier Matei Gabriela : Ne dorim cu totii sa-i avem, sa 

le gasim si bani  pentru transport, naveta. 

         Domnul primar al municipiului Husi, ing.Ioan Ciupilan: Eu daca astazi vin in consiliul 

local cu o transformare de post, imi aprobati si merg mai departe. 

         Preşedintele de şedinţă, doamna  consilier Matei Gabriela : Supun la vot proiectul de 

hotărâre in forma prezentata de initator. Cine este  pentru),  împotrivă) ,  abținere) ? Votul 

exprimat prin “ridicarea mainii”. 

             Rezultatul votului exprimat „prin ridicarea mâinii” este urmatorul : 

Nr.  

crt. 
Numele şi prenumele  

consilierului local 
PENTRU) ÎMPOTRIVĂ ) ABȚINERE) 

1.  Aghiorghiesei Costel  - - X 

2.  Bobârnat Radu - - X 

3.  Ciupilan Valeriu Ioan  X - - 

4.  Cocuz Adrian - - X 

5.  Corjinschi Ioan Alexandru X - - 

6.  Filip Cosmin Adrian absent nemotivat 

7.  Focia Alexandru X - - 

8.  Iacob Ioan  X - - 

9.  Mardari Gianina X - - 



 

 

10.  Matei Ionel  X - - 

11.  Matei Gabriela X - - 

12.  Nacu Mihaela - - X 

13.  Patrașcu Luiza 

X 
foloseste 

platforma  
online de 

videoconferinta 

- - 

14.  Popa Cătălina Eugenia - - X 

15.  Popa Cristinel X - - 

16.  Romila Claudiu  

X 
foloseste 
platforma  

online de 

videoconferinta 

- - 

17.  Rotariu Nicoleta - - X 

18.  Toma Cătălina Tania X - - 

19.  Țocu Cătălin  X - - 

           Domnul jr.Stoica Liviu – consilier juridic in cadrul Compartimentului juridic din Primaria 

municipiului Husi :Hotărârea   a fost adoptată cu   12 voturi  pentru) , 6 abținere) – consilieri 

locali : Aghiorghiesei Costel, Bobârnat Radu, Cocuz Adrian, Nacu Mihaela, Popa Cătălina 

Eugenia, Rotariu Nicoleta. 

 

6. Proiect de hotărâre nr.236 din 18.05.2023  privind acordarea  unui mandat special 

domnului Focia Alexandru  , in calitate de reprezentant al Autoritatilor 

Administratiei Publice Locale ale Municipiului Husi in Adunarea Generala a 

Asociatilor la S.C. PARCURI VERZI & URBAN TRANS S.R.L.HUSI pentru 

alegerea administratorului  si a auditorului financiar - iniţiator primarul 

municipiului Huşi . 

         Preşedintele de şedinţă, doamna  consilier local Matei Gabriela   precizeaza ca există  aviz  

favorabil din  partea  comisiei  de specialitate  pentru acest proiect de hotarare:   

▪ Comisia juridică şi de disciplină, pentru administraţie publică  locală, apărarea 

ordinii publice, respectarea drepturilor şi libertăţilor cetăţeneşti – avizează favorabil 

proiectul de hotărâre. 

        Preşedintele de şedinţă, doamna  consilier Matei Gabriela : Discutii daca sunt la acest 

proiect de hotarare? 

         Domnul consilier Focia Alexandru : Aici, la acest proiect de hotarare, vreau sa se noteze 

faptul ca “mă abțin”, proiectul de hotarare a fost initiat la cererea mea. 

         Preşedintele de şedinţă, doamna  consilier Matei Gabriela :Am inteles! 

         Domnul consilier Bobârnat Radu: Aici as vrea sa-i atragem atentia colegului nostru sa 

analizeze un pic legislatia privind „guvernanța corporatistă”.... 

         Domnul consilier Focia Alexandru : Sa-i maresc salariul domnului administrator, nu ? 

         Domnul consilier Bobârnat Radu:....nu, sa vedeti daca se respecta intru-totul legislatia, 

pentru ca eu am impresia ca in aceasta privinta s-au sărit niște etape. Daca va asumati dvs. sa 

alegeti administratorul si auditorul financiar pentru S.C. PARCURI VERZI & URBAN TRANS 

S.R.L.HUSI, este o chestiune care, oricum trebuie sa veniti in Consiliul Local cu propunerea pe 

care o aveti si o sa o discutam atunci. Eu atata am vrut sa atrag atentia asupra legislatiei privind 

„guvernanta corporatista”, da? 

        Domnul consilier Focia Alexandru :Da, multumesc! 

        Preşedintele de şedinţă, doamna  consilier Matei Gabriela :Da, multumim si noi! 



 

 

        Preşedintele de şedinţă, doamna  consilier Matei Gabriela : Supun la vot proiectul de 

hotărâre in forma prezentata de initator. Cine este  pentru),  împotrivă) ,  abținere) ? Votul 

exprimat prin “ridicarea mainii”. 

        Rezultatul votului exprimat „prin ridicarea mâinii” este urmatorul : 

Nr.  

crt. 
Numele şi prenumele  

consilierului local 
PENTRU) ÎMPOTRIVĂ ) ABȚINERE) 

1.  Aghiorghiesei Costel  X - - 

2.  Bobârnat Radu X - - 

3.  Ciupilan Valeriu Ioan  X - - 

4.  Cocuz Adrian X - - 

5.  Corjinschi Ioan Alexandru X - - 

6.  Filip Cosmin Adrian absent nemotivat 

7.  Focia Alexandru - - X 

8.  Iacob Ioan  X - - 

9.  Mardari Gianina X - - 

10.  Matei Ionel  X - - 

11.  Matei Gabriela X - - 

12.  Nacu Mihaela X - - 

13.  Patrașcu Luiza 

X 
foloseste 

platforma  
online de 

videoconferinta 

- - 

14.  Popa Cătălina Eugenia X - - 

15.  Popa Cristinel X - - 

16.  Romila Claudiu  

X 
foloseste 
platforma  

online de 

videoconferinta 

- - 

17.  Rotariu Nicoleta X - - 

18.  Toma Cătălina Tania X - - 

19.  Țocu Cătălin  X - - 

         Domnul jr.Stoica Liviu – consilier juridic in cadrul Compartimentului juridic din Primaria 

municipiului Husi : Hotărârea  a fost adoptată cu  17 voturi  pentru), 1 abținere) – domnul 

consilier local Focia Alexandru. 

 

7. Proiect de hotărâre nr.251 din 19.05.2023 privind aprobarea realizarii Strategiei de 

Dezvoltare Teritoriala a Municipiului Husi, pentru perioada 2023 – 2030 , iniţiator 

primarul municipiului Huşi . 

                 Preşedintele de şedinţă, doamna  consilier local Matei Gabriela   precizeaza ca există  

avize favorabile din  partea  comisiilor de specialitate  pentru acest proiect de hotarare:   

▪ Comisia juridică şi de disciplină, pentru administraţie publică  locală, apărarea 

ordinii publice, respectarea drepturilor şi libertăţilor cetăţeneşti – avizează favorabil 

proiectul de hotărâre. 

▪ Comisia pentru amenajarea teritoriului şi urbanism, administrarea domeniului public 

şi privat al municipiului, realizarea lucrărilor publice, conservarea monumentelor 

istorice şi de arhitectură – avizează favorabil proiectul de hotărâre.     

▪  Comisia de studii, prognoze şi programe economico-sociale, buget, finanţe, 

privatizare, servicii publice şi comerţ –avizeaza favorabil proiectul de hotărâre. 

▪ Comisia  de comunicare, integrare europeana, relatii cu alte consilii locale sau 

organisme similare, relatii externe – avizează favorabil proiectul de hotărâre.     



 

 

          Preşedintele de şedinţă, doamna  consilier Matei Gabriela : Discutii daca sunt la acest 

proiect de hotarare? Da, doamna consilier Popa!    

       Doamna consilier Popa Cătălina Eugenia: Daca imi  permiteti ? Din cate am vazut eu in 

material, a fost initiativa  Episcopiei pentru realizarea unui obiectiv, respectiv reamenajarea 

muzeului Episcopal, dar eu cred ca este vorba de mai multe obiective care se vor realize  in baza 

acestei strategii, nu numai acest muzeu episcopal, nu? 

         Doamna ec.Sirghe Aurora- sef Birou Managementul Proiectelor Europene: Sigur ca da! Va 

fi o prioretizare, se va realiza  Strategia  conform cerintelor europene. 

          Doamna consilier Popa Cătălina Eugenia:Nu faceti Strategia numai pentru acest muzeu 

episcopal, nu? 

          Domnul primar al municipiului Husi, ing.Ioan Ciupilan: La materialul pe care-l avem noi a 

venit si Episcopia sa fie introdusa in Strategia pentru urmatoarea perioada, era obligatoriu si 

pentru ei, sa poata depune proiecte, trebuia introdusa in mod special. Asta este singura explicatie 

pentru Episcopie, in rest.... 

        Doamna consilier Popa Cătălina Eugenia: Nu , este foarte bine, doar am vrut sa stiu…. 

        Domnul primar al municipiului Husi, ing.Ioan Ciupilan: Strategia , care de fiecare data 

pentru un nou exercitiu financiar, sa spunem, pentru aprobari pe la Ministerul Dezvoltarii, noi 

trebuie sa avem o strategie noua. 

            Domnul consilier Bobârnat Radu: Daca imi permiteti, proiectul de hotarare priveste 

alocarea unei sume de bani de 44.000 pentru a se face aceasta Strategie teritoriala a Municipiului 

Husi. Totusi, oferta pe care am vazut-o de la firma respectiva se refera la Strategia de integrare, 

de dezvoltare urbana. 

           Doamna ec.Sirghe Aurora - sef Birou Managementul Proiectelor Europene: De dezvoltare 

integrata, este acelasi lucru. 

           Domnul consilier Bobârnat Radu: Pai, una este S.D.T., una este D.U.I. Este acelasi lucru 

daca noi aprobam acuma alocarea unei sume de 44.000 lei pentru Strategia de Dezvoltare 

Teritoriala a Municipiului Husi, pentru perioada 2023 – 2030, iar oferta este pentru Strategia de 

Integrare si Dezvoltare Urbana? 

           Doamna ec.Sirghe Aurora - sef Birou Managementul Proiectelor Europene: Integrare, da, 

este acelasi lucru, Strategia de dezvoltare teritoriala, are o abordare teritoriala si o descriere 

integrata , pe portofoliu de proiecte si preturi pe zone. 

           Domnul consilier Bobârnat Radu: Daca este acelasi lucru, de ce nu s-a solicitat oferta 

pentru Strategia de Dezvoltare Teritoriala? 

           Doamna ec.Sirghe Aurora - sef Birou Managementul Proiectelor Europene: Strategia de 

Dezvoltare Teritoriala Integrata , cum au numit-o ei in oferta, este o denumire generica, noi 

optand pentru Strategia de Dezvoltare Teritoriala la nivelul UAT, la liniile noastre teritoriale, 

administrative, nu strategie la zona urbana functionala sau zona metropolitana. 

           Domnul consilier Bobârnat Radu: Si atunci, de asta ma gandesc, suma aceasta de 44.000 

lei se refera la.... ? 

           Doamna ec.Sirghe Aurora - sef Birou Managementul Proiectelor Europene: Strategia de 

Dezvoltare Teritoriala care are aceeasi structura, aceeasi.... 

            Domnul primar al municipiului Husi, ing.Ioan Ciupilan: De asta va adresez rugamintea 

de a participa la sedintele comisiilor de specialitate, sa se discute toate „neintelegerile” pe care le 

are fiecare. 

            Domnul consilier Bobârnat Radu: Si aici nu mai dezbatem nimic, nu? 

            Domnul primar al municipiului Husi, ing.Ioan Ciupilan: Dezbateti unde vreti dvs., dar 

daca ati veni la comisii, ati solicita lamuriri, ar fi altceva, pentru ca daca ma uit in procesul 

verbal de  la sedintele de comisii, scrie doar prezent si absent. 



 

 

            Preşedintele de şedinţă, doamna  consilier Matei Gabriela : Supun la vot proiectul de 

hotărâre in forma prezentata de initator. Cine este  pentru),  împotrivă) ,  abținere) ? Votul 

exprimat prin “ridicarea mainii”. 

             Rezultatul votului exprimat „prin ridicarea mâinii” este urmatorul : 

Nr.  

crt. 
Numele şi prenumele  

consilierului local 
PENTRU) ÎMPOTRIVĂ ) ABȚINERE) 

1.  Aghiorghiesei Costel  X - - 

2.  Bobârnat Radu X - - 

3.  Ciupilan Valeriu Ioan  
nu si-a exprimat votul,  

nu se afla in sala de sedinta 

4.  Cocuz Adrian X - - 

5.  Corjinschi Ioan Alexandru X - - 

6.  Filip Cosmin Adrian absent nemotivat 

7.  Focia Alexandru X - - 

8.  Iacob Ioan  X - - 

9.  Mardari Gianina X - - 

10.  Matei Ionel  X - - 

11.  Matei Gabriela X - - 

12.  Nacu Mihaela X - - 

13.  Patrașcu Luiza 

X 
foloseste 
platforma  

online de 

videoconferinta 

- - 

14.  Popa Cătălina Eugenia X - - 

15.  Popa Cristinel X - - 

16.  Romila Claudiu  
nu si-a exprimat votul,  

nu era  conectat la  platforma   

online de videoconferinta 

17.  Rotariu Nicoleta X - - 

18.  Toma Cătălina Tania X - - 

19.  Țocu Cătălin  X - - 

           Domnul jr.Stoica Liviu – consilier juridic in cadrul Compartimentului juridic din Primaria 

municipiului Husi :Hotărârea   a fost adoptată cu   16  voturi  pentru) .Domnul consilier local 

Ciupilan Valeriu Ioan nu si-a exprimat votul, nu se afla in sala de sedinta. Domnul consilier 

Romila Claudiu nu si-a exprimat votul, nu era  conectat la  platforma  online de videoconferinta. 

 

8. Proiect de hotărâre nr. 241 din 18.05.2023  privind modificarea statului de funcții al 

personalului din cadrul Directiei de Asistenta Sociala a municipiului Husi -  iniţiator 

primarul municipiului Huşi . 

          Preşedintele de şedinţă, doamna  consilier local Matei Gabriela  precizeaza ca 

există  avize favorabile din  partea  comisiilor de specialitate  pentru acest proiect de 

hotarare:   

▪ Comisia juridică şi de disciplină, pentru administraţie publică  locală, apărarea 

ordinii publice, respectarea drepturilor şi libertăţilor cetăţeneşti – avizează favorabil 

proiectul de hotărâre. 

▪ Comisia de studii, prognoze şi programe economico-sociale, buget, finanţe, 

privatizare, servicii publice şi comerţ –avizeaza favorabil proiectul de hotărâre. 

          Preşedintele de şedinţă, doamna  consilier Matei Gabriela  : Discutii daca sunt la acest 

proiect de hotarare? Nu sunt, trecem la vot. 



 

 

         Preşedintele de şedinţă, doamna  consilier Matei Gabriela : Supun la vot proiectul de 

hotărâre in forma prezentata de initator. Cine este  pentru),  împotrivă) ,  abținere) ? Votul 

exprimat prin “ridicarea mainii”. 

           Rezultatul votului exprimat „prin ridicarea mâinii” este urmatorul : 

Nr.  

crt. 
Numele şi prenumele  

consilierului local 
PENTRU) ÎMPOTRIVĂ ) ABȚINERE) 

1.  Aghiorghiesei Costel  X - - 

2.  Bobârnat Radu X - - 

3.  Ciupilan Valeriu Ioan  
nu si-a exprimat votul,  

nu se afla in sala de sedinta 

4.  Cocuz Adrian X - - 

5.  Corjinschi Ioan Alexandru X - - 

6.  Filip Cosmin Adrian absent nemotivat 

7.  Focia Alexandru X - - 

8.  Iacob Ioan  X - - 

9.  Mardari Gianina X - - 

10.  Matei Ionel  X - - 

11.  Matei Gabriela X - - 

12.  Nacu Mihaela X - - 

13.  Patrașcu Luiza 

X 
foloseste 
platforma  

online de 

videoconferinta 

- - 

14.  Popa Cătălina Eugenia X - - 

15.  Popa Cristinel X - - 

16.  Romila Claudiu  

X 
foloseste 

platforma  

online de 
videoconferinta 

- - 

17.  Rotariu Nicoleta X - - 

18.  Toma Cătălina Tania X - - 

19.  Țocu Cătălin  X - - 

           Domnul jr.Stoica Liviu – consilier juridic in cadrul Compartimentului juridic din Primaria 

municipiului Husi :Hotărârea   a fost adoptată cu   17  voturi  pentru) . Domnul consilier 

local Ciupilan Valeriu Ioan nu si-a exprimat votul, nu se afla in sala de sedinta. 

 

9. Proiect de hotărâre nr.237 din 18.05.2023  privind  acordarea   avizului pentru 

desfașurarea activitatii de pompe funebre si similare (servicii funerare)  pe raza 

municipiului Huși de către SC   CASA  FUNERARA   LUCA   SRL - iniţiator 

primarul municipiului Huşi . 
          Preşedintele de şedinţă, doamna  consilier local Matei Gabriela   precizeaza ca există  avize 

favorabile din  partea  comisiilor de specialitate  pentru acest proiect de hotarare:   

▪ Comisia juridică şi de disciplină, pentru administraţie publică  locală, apărarea ordinii 

publice, respectarea drepturilor şi libertăţilor cetăţeneşti – avizează favorabil proiectul de 

hotărâre. 

▪ Comisia pentru învăţământ, culte,cultură, tineret, turism, sănătate, muncă, protecţie socială, 

protecţia copilului, familie. – avizează favorabil proiectul de hotărâre. 

          Preşedintele de şedinţă, doamna  consilier Matei Gabriela  : Discutii daca sunt la acest proiect de 

hotarare? Da, va rog, domnule consilier Țocu Cătălin?! 



 

 

          Domnul consilier Țocu Cătălin: As avea eu o chestiune, o intrebare, este un material similar  cu cel 

discutat in sedinta trecuta, a primit viza de legalitate?  Asta pentru curiozitatea mea , ca jurist, pentru ca in 

Comisie nu a primit aviz favorabil.  

           Domnul primar al municipiului Husi, ing.Ioan Ciupilan:Nu, nu venit pana acum avizul de legalitate 

pentru hotararile de la sedinta trecuta. 

           Domnul consilier Bobârnat Radu: Dar le-ati trimis la Institutia Prefectului pentru viza de legalitate 

? 

             Domnul primar al municipiului Husi, ing.Ioan Ciupilan: „Sunt trimise demult, si chiar avem 

nevoie de viza de legalitate pentru o parte din acele hotarari. Stiu ca aveti acolo relatii, dar nu-i o 

problema asta!” 

           Domnul consilier Bobârnat Radu: „Eu am relatii acolo?” 

           Domnul primar al municipiului Husi, ing.Ioan Ciupilan: „Nu sunt oamenii dvs.acolo?!” 

           Domnul consilier Bobârnat Radu: Este vorba de legalitate, ce relatii? 

           Domnul primar al municipiului Husi, ing.Ioan Ciupilan: „Nu sunt oamenii dvs.acolo?! Le trimit 

cand vor ei.” 

            Domnul consilier Bobârnat Radu: „Faceti acuzatii fara acoperire”. 

            Domnul primar al municipiului Husi, ing.Ioan Ciupilan: „Dati-ma in judecata”. 

            Domnul consilier Bobârnat Radu:”Pai ne dam reciproc”. 

          Domnul consilier Bobârnat Radu: „Eu va acuz ca administrati  prost Spitalul Husi  si dvs.ma 

acuzati ca am relatii la Prefectura Vaslui”. 

            Domnul primar al municipiului Husi, ing.Ioan Ciupilan:”Domnule consilier, am o mica/mare 

problema, a ma acuza ca administrez prost Spitalul, v-ati depasit cu mult atributiile  

de a....” 

          Domnul consilier Bobârnat Radu: „De asta zic sa ma dati in judecata”. 

          Domnul primar al municipiului Husi, ing.Ioan Ciupilan:”Deocamdata nu va dau in judecata, 

domnule Bobârnat, astept sa va bat si la alegeri, si dupa asta....!” 

          Domnul consilier Bobârnat Radu:”Mai este pana la alegeri!” 

          Domnul primar al municipiului Husi, ing.Ioan Ciupilan:”Astept sa candidez, apoi poti sa ma dai in 

judecata, am la dispozitie 3 ani pentru acuzatii!”. 

           Domnul consilier Bobârnat Radu:”Pana la alegeri, ne putem judeca...” 

           Preşedintele de şedinţă, doamna  consilier Matei Gabriela : Domnilor, va rog, sa trecem mai 

departe cu discutiile, sa revenim la materialul de sedinta! Domnul consilier Țocu vrea sa ne mai spuna 

ceva!? 

           Domnul consilier Țocu Cătălin: “Tot  legat de materialul acesta, sau de aceste materiale (activitati  

de pompe funebre si similare - servicii funerare)  , un coleg de-al nostru “mai glumeț”, l-a contactat pe 

domnul Lemnaru, cel cu Casa Funerara Luca, ori domnul Lemnaru glumeste, ori domnul consilier a 

glumit,  dar a cerut o suma de bani sa o imparta cu(?), pentru a vota impotriva proiectului de data trecuta.” 

          Domnul consilier Bobârnat Radu:”Nu, nu as spune “mai glumeț”, mai….. 

          Domnul consilier Țocu Cătălin:”Si acel “coleg consilier” ar imparti banii cu domnul Bobârnat, cu 

mine, si cu domnul Cocuz.” 

         Domnul consilier Iacob Ioan : „Nu am facut referire niciodata la asa ceva!” 

         Domnul consilier Țocu Cătălin:”Dar nu este vorba despre  dvs., domnule Iacob!” 

         Domnul consilier Bobârnat Radu:”Va simtiti cu musca pe caciula?” 

         Domnul consilier Cocuz Adrian : “Ati primit  sau nu ati primit ? Noi, aici, suntem suparati ca nu am 

primit nimic! Tradare, tradare, dar sa o stim si noi !” 

             Preşedintele de şedinţă, doamna  consilier Matei Gabriela : “Eu remarc  ca, domnul Focia este 

singurul avocat nebagat in seama in subiectul asta! 

            Domnul consilier Țocu Cătălin:” Probabil  ca este o gluma!” 

             Domnul primar al municipiului Husi, ing.Ioan Ciupilan:” Domnule  Țocu, bine ca nu sunt si eu 

acolo!” 

            Domnul consilier Țocu Cătălin:”De data asta nu!” 



 

 

            Domnul primar al municipiului Husi, ing.Ioan Ciupilan:”Eu  nu cred  asa ceva! Haideti sa trecem 

mai departe ”. 

            Domnul consilier Țocu Cătălin:”Eu nu vreau sa fie pomenit numele meu in asemenea situatii”. 

            Domnul consilier Iacob Ioan: “Nici nu s-a pomenit numele dvs., domnule consilier. Da,stiu, eu am 

vorbit cu domnul Lemnaru.” 

            Domnul consilier Țocu Cătălin:”Dar de ce ati vorbit cu domnul Lemnaru?” 

            Domnul consilier Iacob Ioan: “Dar ce, nu am voie sa vorbesc?” 

            Domnul consilier Bobârnat Radu:” Domnule primar, domnule primar, daca tot  suntem la capitolul 

acesta, trebuie sa spun si eu ceva,sunt oameni care acuza ca la Cimitir lucrurile nu se intampla cum 

trebuie. Sunt oameni care platesc peste  ceea ce li se da chitanta. Spuneti-le, spuneti-le  angajatilor  sa se 

mai potoleasca !” 

            Domnul primar al municipiului Husi, ing.Ioan Ciupilan:”Eu am avut aceste discutii, pe care le aud 

in comentarii din presa, in realitate nu, si daca tot vreti sa termin odata cu astfel  de discutii, eu  consider 

ca atat Piata cat si Cimitirul ar trebui transformate in societati pe actiuni, in care  Primaria Husi sa fie 

majoritara, exact cum este la „salubrizare”, exact cum este la „spatii verzi”, doua societati care de cand au 

trecut pe personalitate juridica separata, vad  ca lucrurile merg mult mai bine.” 

         Domnul consilier Cocuz Adrian : Daca cele doua se transforma in societati, cer urmasilor mei sa fiu 

inmormantat in curte. 

         Domnul primar al municipiului Husi, ing.Ioan Ciupilan:Poftim? 

         Domnul consilier Cocuz Adrian : Mi se pare mai ok asa. 

         Domnul consilier Focia Alexandru : Era o idee, se pot transforma in SRL. 

         Domnul primar al municipiului Husi, ing.Ioan Ciupilan: Cred ca suntem singurii din tara 

care mai avem ca serviciu.S-a inteles? Eu nu cred ca societatile pe actiuni nu isi desfasoara 

activitatea corect!? 

           Domnul consilier Cocuz Adrian : „Crestineste este asa, legal nu este asa.” 

           Domnul primar al municipiului Husi, ing.Ioan Ciupilan:Poftim? 

           Domnul consilier Cocuz Adrian : Nu mai continuam, va rog! 

           Preşedintele de şedinţă, doamna  consilier Matei Gabriela : Stimati colegi , haideti sa 

depasim acest moment funebru, va rog! 

           Domnul primar al municipiului Husi, ing.Ioan Ciupilan: Insist si cred ca este cel mai bine 

sa transformam cele doua servicii in societati pe actiuni, si va spun si de ce, pentru ca in clipa in 

care devii cu personalitate juridica, esti direct interesat ca toate serviciile sa se desfasoare cat mai 

bine, a incasa cat mai multi bani pentru a putea sa-ti faci dotari, pentru a putea sa ....s.a.m.d. 

          Preşedintele de şedinţă, doamna  consilier Matei Gabriela : Supun la vot proiectul de 

hotărâre in forma prezentata de initator. Cine este  pentru),  împotrivă) ,  abținere) ? Votul 

exprimat prin “ridicarea mainii”. 

             Rezultatul votului exprimat „prin ridicarea mâinii” este urmatorul : 

Nr.  

crt. 
Numele şi prenumele  

consilierului local 
PENTRU) ÎMPOTRIVĂ ) ABȚINERE) 

1.  Aghiorghiesei Costel  X - - 

2.  Bobârnat Radu X - - 

3.  Ciupilan Valeriu Ioan  X - - 

4.  Cocuz Adrian X - - 

5.  Corjinschi Ioan Alexandru X - - 

6.  Filip Cosmin Adrian absent nemotivat 

7.  Focia Alexandru X - - 

8.  Iacob Ioan  nu si-a exprimat votul  

9.  Mardari Gianina X - - 

10.  Matei Ionel  X - - 

11.  Matei Gabriela X - - 



 

 

12.  Nacu Mihaela X - - 

13.  Patrașcu Luiza 

X 
foloseste 

platforma  

online de 

videoconferinta 

- - 

14.  Popa Cătălina Eugenia X - - 

15.  Popa Cristinel X - - 

16.  Romila Claudiu  

X 
foloseste 
platforma  

online de 

videoconferinta 

- - 

17.  Rotariu Nicoleta X - - 

18.  Toma Cătălina Tania X - - 

19.  Țocu Cătălin  X - - 

           Domnul jr.Stoica Liviu – consilier juridic in cadrul Compartimentului juridic din Primaria 

municipiului Husi :Hotărârea   a fost adoptată cu   17 voturi  pentru) .Domnul consilier Iacob 

Ioan nu si-a exprimat votul. 

 

10.  Proiect de hotărâre nr.223 din 09.05.2023 privind  acordul  de  achiziții   bunuri 

și lucrări finanțate din  Cota de dezvoltare  aferente  anului 2022,  al 

operatorului de apă și canal – SC AQUAVAS  S.A. Vaslui, sucursala Huşi - 

iniţiator primarul municipiului Huşi . 

          Preşedintele de şedinţă, doamna  consilier local Matei Gabriela   precizeaza ca există  

avize favorabile din  partea  comisiilor de specialitate  pentru acest proiect de hotarare:   

▪ Comisia juridică şi de disciplină, pentru administraţie publică  locală, apărarea 

ordinii publice, respectarea drepturilor şi libertăţilor cetăţeneşti – avizează favorabil 

proiectul de hotărâre. 

▪ Comisia pentru amenajarea teritoriului şi urbanism, administrarea domeniului public 

şi privat al municipiului, realizarea lucrărilor publice, conservarea monumentelor 

istorice şi de arhitectură – avizează favorabil proiectul de hotărâre.     

▪  Comisia de studii, prognoze şi programe economico-sociale, buget, finanţe, 

privatizare, servicii publice şi comerţ –avizeaza favorabil proiectul de hotărâre. 

            Preşedintele de şedinţă, doamna  consilier Matei Gabriela  : Discutii daca sunt la acest 

proiect de hotarare? Da, doamna consilier? 

             Doamna consilier Popa Cătălina Eugenia: Daca imi permiteti, este o “eroare materiala”, 

in Anexa la proiectul de hotarare, apare la pct. nr.9 – Automat programabil PLC UNITRONICS 

pentru SPRI + SPRNAI , 10.000  pret unitar, 10.000 valoare. 2 buc. x 10.000 P.U = 20.000 

valoare totala, nu 10.000 valoare totala  cum apare in Anexa.Corect este  valoarea totala 20.000, 

da? Sa fie corectat tabelul, da? Tabelul este anexa la HCL. 

             Domnul primar al municipiului Husi, ing.Ioan Ciupilan: Da, asa este, sunt 2 aparate x 

10.000 = 20.000, nu 10.000.Asa este! 

            Preşedintele de şedinţă, doamna  consilier Matei Gabriela :Da, s-a inteles!  Supun la vot 

proiectul de hotărâre “corectat/modificat” conform celor exprimate de doamna consilier Popa 

Cătălina Eugenia. Cine este  pentru),  împotrivă) ,  abținere) ? Votul exprimat prin “ridicarea 

mainii”. 

             Rezultatul votului exprimat „prin ridicarea mâinii” este urmatorul : 

Nr.  

crt. 
Numele şi prenumele  

consilierului local 
PENTRU) ÎMPOTRIVĂ ) ABȚINERE) 

1.  Aghiorghiesei Costel  X - - 



 

 

2.  Bobârnat Radu X - - 

3.  Ciupilan Valeriu Ioan  
nu si-a exprimat votul,  

nu se afla in sala de sedinta 

4.  Cocuz Adrian X - - 

5.  Corjinschi Ioan Alexandru X - - 

6.  Filip Cosmin Adrian absent nemotivat 

7.  Focia Alexandru X - - 

8.  Iacob Ioan  X - - 

9.  Mardari Gianina X - - 

10.  Matei Ionel  X - - 

11.  Matei Gabriela X - - 

12.  Nacu Mihaela X - - 

13.  Patrașcu Luiza 

X 
foloseste 
platforma  

online de 

videoconferinta 

- - 

14.  Popa Cătălina Eugenia X - - 

15.  Popa Cristinel X - - 

16.  Romila Claudiu  

X 
foloseste 

platforma  

online de 
videoconferinta 

- - 

17.  Rotariu Nicoleta X - - 

18.  Toma Cătălina Tania X - - 

19.  Țocu Cătălin  X - - 

          Domnul jr.Stoica Liviu – consilier juridic in cadrul Compartimentului juridic din Primaria 

municipiului Husi :Hotărârea modificată ( corectarea valorii totale de la pct.9 din Anexa la 

HCL – 20.000,00 in loc de 10.000,00)   a fost adoptată cu   17 voturi  pentru) . Domnul 

consilier local Ciupilan Valeriu Ioan nu si-a exprimat votul, nu se afla in sala de sedinta. 

 

11. Proiect de hotărâre nr.224 din 09.05.2023 privind  aprobarea sumei de  

147.797,04 lei cu TVA, pentru obiectivul de investiţii Lucrări de reabilitare 

reţele de apă potabile şi canalizare menajeră în municipiul Huşi, jud.Vaslui- 

iniţiator primarul municipiului Huşi . 

           Preşedintele de şedinţă, doamna  consilier local Matei Gabriela   precizeaza ca 

există  avize favorabile din  partea  comisiilor de specialitate  pentru acest proiect de 

hotarare:   

▪ Comisia juridică şi de disciplină, pentru administraţie publică  locală, apărarea 

ordinii publice, respectarea drepturilor şi libertăţilor cetăţeneşti – avizează favorabil 

proiectul de hotărâre. 

▪ Comisia pentru amenajarea teritoriului şi urbanism, administrarea domeniului public 

şi privat al municipiului, realizarea lucrărilor publice, conservarea monumentelor 

istorice şi de arhitectură – avizează favorabil proiectul de hotărâre.     

▪  Comisia de studii, prognoze şi programe economico-sociale, buget, finanţe, 

privatizare, servicii publice şi comerţ –avizeaza favorabil proiectul de hotărâre. 

          Preşedintele de şedinţă, doamna  consilier Matei Gabriela  : Discutii daca sunt la acest 

proiect de hotarare? Da, spuneti, doamna consilier! 

           Doamna consilier Popa Cătălina Eugenia : Nu este nimeni de la Aquavas, as vrea sa 

adresez si eu o intrebare!? 



 

 

           Preşedintele de şedinţă, doamna  consilier Matei Gabriela : De regula, putem solicita la 

Comisie sa vina cineva , daca este nevoie. 

           Doamna consilier Popa Cătălina Eugenia : Este o problemă la blocuri, dupa ce plouă, 

realmente sunt inundate de mirosul urât blocurile. 

           Doamna consilier Rotariu Nicoleta: Nu numai la dvs, asa este! 

           Doamna consilier Popa Cătălina Eugenia : Este peste tot, ce se intampla? 

           Doamna consilier Rotariu Nicoleta: O sa iesim in strada! 

           Doamna consilier Popa Cătălina Eugenia : Asa este! 

           Preşedintele de şedinţă, doamna  consilier Matei Gabriela : Sa stiti ca nu au oameni cu 

care sa se poata intra in subsoluri , nu exista serviciu pentru astfel de situatii, pentru a asigura 

intretinerea subsolurilor. 

          Doamna consilier Popa Cătălina Eugenia :Dar totusi, trebuie facut ceva!? 

          Preşedintele de şedinţă, doamna  consilier Matei Gabriela : Supun la vot proiectul de 

hotărâre in forma prezentata de initator. Cine este  pentru),  împotrivă) ,  abținere) ? Votul 

exprimat prin “ridicarea mainii”. 

             Rezultatul votului exprimat „prin ridicarea mâinii” este urmatorul : 

Nr.  

crt. 
Numele şi prenumele  

consilierului local 
PENTRU) ÎMPOTRIVĂ ) ABȚINERE) 

1.  Aghiorghiesei Costel  X - - 

2.  Bobârnat Radu X - - 

3.  Ciupilan Valeriu Ioan  
nu si-a exprimat votul,  

nu se afla in sala de sedinta 

4.  Cocuz Adrian X - - 

5.  Corjinschi Ioan Alexandru X - - 

6.  Filip Cosmin Adrian absent nemotivat 

7.  Focia Alexandru X - - 

8.  Iacob Ioan  X - - 

9.  Mardari Gianina X - - 

10.  Matei Ionel  X - - 

11.  Matei Gabriela X - - 

12.  Nacu Mihaela X - - 

13.  Patrașcu Luiza 
X 

foloseste platforma  

online de videoconferinta 

- - 

14.  Popa Cătălina Eugenia X - - 

15.  Popa Cristinel X - - 

16.  Romila Claudiu  
X 

foloseste platforma  

online de 

videoconferinta 

- - 

17.  Rotariu Nicoleta X - - 

18.  Toma Cătălina Tania X - - 

19.  Țocu Cătălin  X - - 

           Domnul jr.Stoica Liviu – consilier juridic in cadrul Compartimentului juridic din Primaria 

municipiului Husi :Hotărârea   a fost adoptată cu   17  voturi  pentru) . Domnul consilier 

local Ciupilan Valeriu Ioan nu si-a exprimat votul, nu se afla in sala de sedinta. 

 

12. Proiect de hotărâre nr.225 din 09.05.2023 privind  alocarea sumei de  9.513,46 lei 

cu TVA, necesară pentru realizarea racordării la reţeaua de energie electrică a 

obiectivului Reparaţii clădire corp C1- fosta Grădiniţa nr.9 de pe strada Toma 

Kisacov, nr.1, municipiul Huşi, judeţul Vaslui- iniţiator primarul municipiului 

Huşi . 



 

 

           Preşedintele de şedinţă, doamna  consilier local Matei Gabriela   precizeaza ca 

există  avize favorabile din  partea  comisiilor de specialitate  pentru acest proiect de 

hotarare:   

▪ Comisia juridică şi de disciplină, pentru administraţie publică  locală, apărarea 

ordinii publice, respectarea drepturilor şi libertăţilor cetăţeneşti – avizează favorabil 

proiectul de hotărâre. 

▪ Comisia pentru amenajarea teritoriului şi urbanism, administrarea domeniului public 

şi privat al municipiului, realizarea lucrărilor publice, conservarea monumentelor 

istorice şi de arhitectură – avizează favorabil proiectul de hotărâre.     

▪  Comisia de studii, prognoze şi programe economico-sociale, buget, finanţe, 

privatizare, servicii publice şi comerţ –avizeaza favorabil proiectul de hotărâre. 

            Preşedintele de şedinţă, doamna  consilier Matei Gabriela  : Discutii daca sunt la acest 

proiect de hotarare? Nu sunt, trecem la vot.            

            Preşedintele de şedinţă, doamna  consilier Matei Gabriela : Supun la vot proiectul de 

hotărâre in forma prezentata de initator. Cine este  pentru),  împotrivă) ,  abținere) ? Votul 

exprimat prin “ridicarea mainii”. 

             Rezultatul votului exprimat „prin ridicarea mâinii” este urmatorul : 

Nr.  

crt. 
Numele şi prenumele  

consilierului local 
PENTRU) ÎMPOTRIVĂ ) ABȚINERE) 

1.  Aghiorghiesei Costel  X - - 

2.  Bobârnat Radu X - - 

3.  Ciupilan Valeriu Ioan  
nu si-a exprimat votul,  

nu se afla in sala de sedinta 

4.  Cocuz Adrian X - - 

5.  Corjinschi Ioan Alexandru X - - 

6.  Filip Cosmin Adrian absent nemotivat 

7.  Focia Alexandru X - - 

8.  Iacob Ioan  X - - 

9.  Mardari Gianina X - - 

10.  Matei Ionel  X - - 

11.  Matei Gabriela X - - 

12.  Nacu Mihaela X - - 

13.  Patrașcu Luiza 
X 

foloseste platforma  

online de videoconferinta 

- - 

14.  Popa Cătălina Eugenia X - - 

15.  Popa Cristinel 
X 

- 
- 

 

16.  Romila Claudiu  

X 
foloseste 

platforma  

online de 
videoconferinta 

- - 

17.  Rotariu Nicoleta X - - 

18.  Toma Cătălina Tania X - - 

19.  Țocu Cătălin  X - - 

           Domnul jr.Stoica Liviu – consilier juridic in cadrul Compartimentului juridic din Primaria 

municipiului Husi :Hotărârea   a fost adoptată cu   17  voturi  pentru) . Domnul consilier 

local Ciupilan Valeriu Ioan nu si-a exprimat votul, nu se afla in sala de sedinta. 

 

 

 



 

 

13. Proiect de hotărâre nr.226 din 09.05.2023 privind  alocarea sumei de  5.286 lei cu 

TVA, necesară pentru realizarea unei instalaţii de utilizare gaze naturale pentru 

alimentarea a două centrale murale din cadrul Grădiniţei cu Program Normal 

nr.5, strada Corni, nr.79 - iniţiator primarul municipiului Huşi . 

            Preşedintele de şedinţă, doamna  consilier local Matei Gabriela   precizeaza ca 

există  avize favorabile din  partea  comisiilor de specialitate  pentru acest proiect de 

hotarare:   

▪ Comisia juridică şi de disciplină, pentru administraţie publică  locală, apărarea 

ordinii publice, respectarea drepturilor şi libertăţilor cetăţeneşti – avizează favorabil 

proiectul de hotărâre. 

▪ Comisia pentru amenajarea teritoriului şi urbanism, administrarea domeniului public 

şi privat al municipiului, realizarea lucrărilor publice, conservarea monumentelor 

istorice şi de arhitectură – avizează favorabil proiectul de hotărâre.     

▪  Comisia de studii, prognoze şi programe economico-sociale, buget, finanţe, 

privatizare, servicii publice şi comerţ –avizeaza favorabil proiectul de hotărâre. 

          Preşedintele de şedinţă, doamna  consilier Matei Gabriela  : Discutii daca sunt la acest 

proiect de hotarare? Nu sunt, trecem la vot.        

         Preşedintele de şedinţă, doamna  consilier Matei Gabriela : Supun la vot proiectul de 

hotărâre in forma prezentata de initator. Cine este  pentru),  împotrivă) ,  abținere) ? Votul 

exprimat prin “ridicarea mainii”. 

             Rezultatul votului exprimat „prin ridicarea mâinii” este urmatorul : 

Nr.  

crt. 
Numele şi prenumele  

consilierului local 
PENTRU) ÎMPOTRIVĂ ) ABȚINERE) 

1.  Aghiorghiesei Costel  X - - 

2.  Bobârnat Radu X - - 

3.  Ciupilan Valeriu Ioan  
nu si-a exprimat votul,  

nu se afla in sala de sedinta 

4.  Cocuz Adrian X - - 

5.  Corjinschi Ioan Alexandru X - - 

6.  Filip Cosmin Adrian absent nemotivat 

7.  Focia Alexandru X - - 

8.  Iacob Ioan  X - - 

9.  Mardari Gianina X - - 

10.  Matei Ionel  X - - 

11.  Matei Gabriela X - - 

12.  Nacu Mihaela X - - 

13.  Patrașcu Luiza 
X 

foloseste platforma  

online de 

videoconferinta 

- - 

14.  Popa Cătălina Eugenia X - - 

15.  Popa Cristinel X - - 

16.  Romila Claudiu  
X 

foloseste platforma  

online de 

videoconferinta 

- - 

17.  Rotariu Nicoleta X - - 

18.  Toma Cătălina Tania X - - 

19.  Țocu Cătălin  X - - 

           Domnul jr.Stoica Liviu – consilier juridic in cadrul Compartimentului juridic din Primaria 

municipiului Husi :Hotărârea   a fost adoptată cu   17  voturi  pentru) . Domnul consilier 

local Ciupilan Valeriu Ioan nu si-a exprimat votul, nu se afla in sala de sedinta. 

 



 

 

14. Proiect de hotărâre nr.227 din 11.05.2023 privind  alocarea sumei de   34.192,16 

lei cu TVA, necesară pentru refacerea podeţului din tuburi de beton de pe strada 

Pictor Viorel Huşi din municipiul Huşi, judeţul Vaslui- iniţiator primarul 

municipiului Huşi . 

           Preşedintele de şedinţă, doamna  consilier local Matei Gabriela   precizeaza ca 

există  avize favorabile din  partea  comisiilor de specialitate  pentru acest proiect de 

hotarare:   

▪ Comisia juridică şi de disciplină, pentru administraţie publică  locală, apărarea 

ordinii publice, respectarea drepturilor şi libertăţilor cetăţeneşti – avizează favorabil 

proiectul de hotărâre. 

▪ Comisia pentru amenajarea teritoriului şi urbanism, administrarea domeniului public 

şi privat al municipiului, realizarea lucrărilor publice, conservarea monumentelor 

istorice şi de arhitectură – avizează favorabil proiectul de hotărâre.     

▪  Comisia de studii, prognoze şi programe economico-sociale, buget, finanţe, 

privatizare, servicii publice şi comerţ –avizeaza favorabil proiectul de hotărâre. 

          Preşedintele de şedinţă, doamna  consilier Matei Gabriela  : Discutii daca sunt la acest 

proiect de hotarare? Nu sunt, trecem la vot.            

         Preşedintele de şedinţă, doamna  consilier Matei Gabriela : Supun la vot proiectul de 

hotărâre in forma prezentata de initator. Cine este  pentru),  împotrivă) ,  abținere) ? Votul 

exprimat prin “ridicarea mainii”. 

          Rezultatul votului exprimat „prin ridicarea mâinii” este urmatorul : 

Nr.  

crt. 
Numele şi prenumele  

consilierului local 
PENTRU) ÎMPOTRIVĂ ) ABȚINERE) 

1.  Aghiorghiesei Costel  X - - 

2.  Bobârnat Radu X - - 

3.  Ciupilan Valeriu Ioan  X - - 

4.  Cocuz Adrian X - - 

5.  Corjinschi Ioan Alexandru X - - 

6.  Filip Cosmin Adrian absent nemotivat 

7.  Focia Alexandru X - - 

8.  Iacob Ioan  X - - 

9.  Mardari Gianina X - - 

10.  Matei Ionel  X - - 

11.  Matei Gabriela X - - 

12.  Nacu Mihaela X - - 

13.  Patrașcu Luiza 
X 

foloseste platforma  

online de 

videoconferinta 

- - 

14.  Popa Cătălina Eugenia X - - 

15.  Popa Cristinel X - - 

16.  Romila Claudiu  
X 

foloseste platforma  

online de 

videoconferinta 

- - 

17.  Rotariu Nicoleta X - - 

18.  Toma Cătălina Tania X - - 

19.  Țocu Cătălin  X - - 

           Domnul jr.Stoica Liviu – consilier juridic in cadrul Compartimentului juridic din Primaria 

municipiului Husi :Hotărârea   a fost adoptată cu   18 voturi  pentru) . 

 

 



 

 

15. Proiect de hotărâre nr.229 din 11.05.2023 privind  alocarea sumei de  7.589,50 lei 

cu TVA, necesară pentru construirea unui podeţ din beton în rampă la capătul 

aleei carosabile din zona blocurilor A.N.L. de pe şoseaua Husi-Iasi, nr.74-76 din 

municipiul Huşi, jud.Vaslui - iniţiator primarul municipiului Huşi . 

           Preşedintele de şedinţă, doamna  consilier local Matei Gabriela   precizeaza ca există  

avize favorabile din  partea  comisiilor de specialitate  pentru acest proiect de hotarare:   

▪ Comisia juridică şi de disciplină, pentru administraţie publică  locală, apărarea 

ordinii publice, respectarea drepturilor şi libertăţilor cetăţeneşti – avizează favorabil 

proiectul de hotărâre. 

▪ Comisia pentru amenajarea teritoriului şi urbanism, administrarea domeniului public 

şi privat al municipiului, realizarea lucrărilor publice, conservarea monumentelor 

istorice şi de arhitectură – avizează favorabil proiectul de hotărâre.     

▪  Comisia de studii, prognoze şi programe economico-sociale, buget, finanţe, 

privatizare, servicii publice şi comerţ –avizeaza favorabil proiectul de hotărâre. 

          Preşedintele de şedinţă, doamna  consilier Matei Gabriela  : Discutii daca sunt la acest 

proiect de hotarare? Nu sunt, trecem la vot.            

         Preşedintele de şedinţă, doamna  consilier Matei Gabriela : Supun la vot proiectul de 

hotărâre in forma prezentata de initator. Cine este  pentru),  împotrivă) ,  abținere) ? Votul 

exprimat prin “ridicarea mainii”. 

             Rezultatul votului exprimat „prin ridicarea mâinii” este urmatorul : 

Nr.  

crt. 
Numele şi prenumele  

consilierului local 
PENTRU) ÎMPOTRIVĂ ) ABȚINERE) 

1.  Aghiorghiesei Costel  X - - 

2.  Bobârnat Radu X - - 

3.  Ciupilan Valeriu Ioan  X - - 

4.  Cocuz Adrian X - - 

5.  Corjinschi Ioan Alexandru X - - 

6.  Filip Cosmin Adrian absent nemotivat 

7.  Focia Alexandru X - - 

8.  Iacob Ioan  X - - 

9.  Mardari Gianina X - - 

10.  Matei Ionel  X - - 

11.  Matei Gabriela X - - 

12.  Nacu Mihaela  X - - 

13.  Patrașcu Luiza 

X 
foloseste 

platforma  
online de 

videoconferinta 

- - 

14.  Popa Cătălina Eugenia X - - 

15.  Popa Cristinel X - - 

16.  Romila Claudiu  

X 
foloseste 
platforma  

online de 

videoconferinta 

- - 

17.  Rotariu Nicoleta X - - 

18.  Toma Cătălina Tania X - - 

19.  Țocu Cătălin  X - - 

           Domnul jr.Stoica Liviu – consilier juridic in cadrul Compartimentului juridic din Primaria 

municipiului Husi :Hotărârea   a fost adoptată cu   18 voturi  pentru) . 

 



 

 

16. Proiect de hotarare nr.240 din 18.05.2023 privind aprobarea actualizarii datelor 

tehnice si diminuarea suprafetei de teren inscrise in C.F.71404 Husi, cu nr. cadastral 

71404, ce apartine strazii Lt.Aviator Mitache din domeniul public al Municipiului 

Husi, jud.Vaslui si in C.F.74418, cu nr. cadastral 74418 ce apartine Parcului Rodina, 

din domeniul public al Municipiului Husi, judetul Vaslui- iniţiator primarul 

municipiului Huşi . 

          Preşedintele de şedinţă, doamna  consilier local Matei Gabriela   precizeaza ca 

există  avize favorabile din  partea  comisiilor de specialitate  pentru acest proiect de 

hotarare:   

▪ Comisia juridică şi de disciplină, pentru administraţie publică  locală, apărarea 

ordinii publice, respectarea drepturilor şi libertăţilor cetăţeneşti – avizează favorabil 

proiectul de hotărâre. 

▪ Comisia pentru amenajarea teritoriului şi urbanism, administrarea domeniului public 

şi privat al municipiului, realizarea lucrărilor publice, conservarea monumentelor 

istorice şi de arhitectură – avizează favorabil proiectul de hotărâre.     

▪ Comisia pentru agricultură, cadastru, fond funciar, protecţia mediului înconjurător – 

avizează favorabil proiectul de hotărâre. 

          Preşedintele de şedinţă, doamna  consilier Matei Gabriela  : Discutii daca sunt la acest 

proiect de hotarare? Nu sunt, trecem la vot.            

        Preşedintele de şedinţă, doamna  consilier Matei Gabriela : Supun la vot proiectul de 

hotărâre in forma prezentata de initator. Cine este  pentru),  împotrivă) ,  abținere) ? Votul 

exprimat prin “ridicarea mainii”. 

             Rezultatul votului exprimat „prin ridicarea mâinii” este urmatorul : 

Nr.  

crt. 
Numele şi prenumele  

consilierului local 
PENTRU) ÎMPOTRIVĂ ) ABȚINERE) 

1.  Aghiorghiesei Costel  X - - 

2.  Bobârnat Radu X - - 

3.  Ciupilan Valeriu Ioan  X - - 

4.  Cocuz Adrian X - - 

5.  Corjinschi Ioan Alexandru X - - 

6.  Filip Cosmin Adrian absent nemotivat 

7.  Focia Alexandru X - - 

8.  Iacob Ioan  X - - 

9.  Mardari Gianina X - - 

10.  Matei Ionel  X - - 

11.  Matei Gabriela X - - 

12.  Nacu Mihaela X - - 

13.  Patrașcu Luiza 

X 
foloseste 

platforma  
online de 

videoconferinta 

- - 

14.  Popa Cătălina Eugenia X - - 

15.  Popa Cristinel X - - 

16.  Romila Claudiu  

X 
foloseste 
platforma  

online de 

videoconferinta 

- - 

17.  Rotariu Nicoleta X - - 

18.  Toma Cătălina Tania X - - 

19.  Țocu Cătălin  X - - 



 

 

           Domnul jr.Stoica Liviu – consilier juridic in cadrul Compartimentului juridic din Primaria 

municipiului Husi :Hotărârea   a fost adoptată cu   18 voturi  pentru) . 

 

 

17. Proiect de hotarare nr.242 din 18.05.2023 privind aprobarea trecerii din domeniul 

public al Municipiului Husi în domeniul privat al municipiului Huși a 6 garsoniere, 

proprietatea municipiului Husi, situat in Municipiul Husi, str.1 Decembrie, nr.47, 

bl.Recon - iniţiator primarul municipiului Huşi. 

        Preşedintele de şedinţă, doamna  consilier local Matei Gabriela   precizeaza ca există  

avize favorabile din  partea  comisiilor de specialitate  pentru acest proiect de hotarare:   

▪ Comisia juridică şi de disciplină, pentru administraţie publică  locală, apărarea 

ordinii publice, respectarea drepturilor şi libertăţilor cetăţeneşti – avizează favorabil 

proiectul de hotărâre. 

▪ Comisia pentru amenajarea teritoriului şi urbanism, administrarea domeniului public 

şi privat al municipiului, realizarea lucrărilor publice, conservarea monumentelor 

istorice şi de arhitectură – avizează favorabil proiectul de hotărâre.     

▪  Comisia de studii, prognoze şi programe economico-sociale, buget, finanţe, 

privatizare, servicii publice şi comerţ –avizeaza favorabil proiectul de hotărâre. 

          Preşedintele de şedinţă, doamna  consilier Matei Gabriela  : Discutii daca sunt la acest 

proiect de hotarare? Nu sunt, trecem la vot.     

          Domnul ing.Mircea Claudiu- consilier in cadrul Directiei Urbanism: La materialul de 

sedinta este o declaratie in care sunt trecute numai 5 garsoniere, de fapt sunt 6 garsoniere. 

             Domnul consilier  Bobârnat Radu: Da, este vorba de 6 garsoniere. 

           Domnul primar al municipiului Husi, ing.Ioan Ciupilan:Stai linistit, nu este nici o 

greseala, documentele intocmite de domnul ing.Ailenei sunt bune, s-a facut corectia. 

          Preşedintele de şedinţă, doamna  consilier Matei Gabriela : Supun la vot proiectul de 

hotărâre in forma prezentata de initator. Cine este  pentru),  împotrivă) ,  abținere) ? Votul 

exprimat prin “ridicarea mainii”. 

             Rezultatul votului exprimat „prin ridicarea mâinii” este urmatorul : 

Nr.  

crt. 
Numele şi prenumele  

consilierului local 
PENTRU) ÎMPOTRIVĂ ) ABȚINERE) 

1.  Aghiorghiesei Costel  X - - 

2.  Bobârnat Radu X - - 

3.  Ciupilan Valeriu Ioan  X - - 

4.  Cocuz Adrian X - - 

5.  Corjinschi Ioan Alexandru X - - 

6.  Filip Cosmin Adrian absent nemotivat 

7.  Focia Alexandru X - - 

8.  Iacob Ioan  X - - 

9.  Mardari Gianina X - - 

10.  Matei Ionel  X - - 

11.  Matei Gabriela X - - 

12.  Nacu Mihaela X - - 

13.  Patrașcu Luiza 

X 
foloseste 
platforma  

online de 

videoconferinta 

- - 

14.  Popa Cătălina Eugenia X - - 

15.  Popa Cristinel X - - 



 

 

16.  Romila Claudiu  

X 
foloseste 

platforma  
online de 

videoconferinta 

- - 

17.  Rotariu Nicoleta X - - 

18.  Toma Cătălina Tania X - - 

19.  Țocu Cătălin  X - - 

           Domnul jr.Stoica Liviu – consilier juridic in cadrul Compartimentului juridic din Primaria 

municipiului Husi :Hotărârea   a fost adoptată cu   18 voturi  pentru) . 

 

18.  Proiect de hotarare nr.254 din 19.05.2023 privind modificarea Hotararii Consiliului 

Local al municipiului Husi nr.207 din 27.06.2019, privind aprobarea  vanzarii 

directe a terenului in suprafata de 237 mp, apartinand domeniului privat al 

municipiului Husi, situat in municipiul Husi, str.Al.Ghitescu, nr.17, catre dna 

Marangoci Zoita- iniţiator primarul municipiului Huşi. 

                Preşedintele de şedinţă, doamna  consilier local Matei Gabriela   precizeaza ca există  

avize favorabile din  partea  comisiilor de specialitate  pentru acest proiect de hotarare:   

▪ Comisia juridică şi de disciplină, pentru administraţie publică  locală, apărarea 

ordinii publice, respectarea drepturilor şi libertăţilor cetăţeneşti – avizează favorabil 

proiectul de hotărâre. 

▪ Comisia pentru amenajarea teritoriului şi urbanism, administrarea domeniului public 

şi privat al municipiului, realizarea lucrărilor publice, conservarea monumentelor 

istorice şi de arhitectură – avizează favorabil proiectul de hotărâre.     

▪  Comisia de studii, prognoze şi programe economico-sociale, buget, finanţe, 

privatizare, servicii publice şi comerţ –avizeaza favorabil proiectul de hotărâre. 

          Preşedintele de şedinţă, doamna  consilier Matei Gabriela  : Discutii daca sunt la acest 

proiect de hotarare? Nu sunt, trecem la vot.  

          Preşedintele de şedinţă, doamna  consilier Matei Gabriela : Supun la vot proiectul de 

hotărâre in forma prezentata de initator. Cine este  pentru),  împotrivă) ,  abținere) ? Votul 

exprimat prin “ridicarea mainii”. 

             Rezultatul votului exprimat „prin ridicarea mâinii” este urmatorul : 

Nr.  

crt. 
Numele şi prenumele  

consilierului local 
PENTRU) ÎMPOTRIVĂ ) ABȚINERE) 

1.  Aghiorghiesei Costel  X - - 

2.  Bobârnat Radu X - - 

3.  Ciupilan Valeriu Ioan  X - - 

4.  Cocuz Adrian X - - 

5.  Corjinschi Ioan Alexandru X - - 

6.  Filip Cosmin Adrian absent nemotivat 

7.  Focia Alexandru X - - 

8.  Iacob Ioan  X - - 

9.  Mardari Gianina X - - 

10.  Matei Ionel  X - - 

11.  Matei Gabriela X - - 

12.  Nacu Mihaela X - - 

13.  Patrașcu Luiza 

X 
foloseste 
platforma  

online de 

videoconferinta 

- - 

14.  Popa Cătălina Eugenia X - - 



 

 

15.  Popa Cristinel X - - 

16.  Romila Claudiu  

X 
foloseste 

platforma  

online de 

videoconferinta 

- - 

17.  Rotariu Nicoleta X - - 

18.  Toma Cătălina Tania X - - 

19.  Țocu Cătălin  X - - 

           Domnul jr.Stoica Liviu – consilier juridic in cadrul Compartimentului juridic din Primaria 

municipiului Husi :Hotărârea   a fost adoptată cu   18 voturi  pentru) . 

 

19. Proiect de hotarare nr.243 din 18.05.2023 privind completarea inventarului 

bunurilor mobile si imobile care apartin domeniului privat al municipiului Husi - 

iniţiator primarul municipiului Huşi . 

         Preşedintele de şedinţă, doamna  consilier local Matei Gabriela   precizeaza ca 

există  avize favorabile din  partea  comisiilor de specialitate  pentru acest proiect de 

hotarare:   

▪ Comisia juridică şi de disciplină, pentru administraţie publică  locală, apărarea 

ordinii publice, respectarea drepturilor şi libertăţilor cetăţeneşti – avizează favorabil 

proiectul de hotărâre. 

▪ Comisia pentru amenajarea teritoriului şi urbanism, administrarea domeniului public 

şi privat al municipiului, realizarea lucrărilor publice, conservarea monumentelor 

istorice şi de arhitectură – avizează favorabil proiectul de hotărâre.     

▪  Comisia de studii, prognoze şi programe economico-sociale, buget, finanţe, 

privatizare, servicii publice şi comerţ –avizeaza favorabil proiectul de hotărâre. 

▪ Comisia pentru agricultură, cadastru, fond funciar, protecţia mediului înconjurător – 

avizează favorabil proiectul de hotărâre. 

          Preşedintele de şedinţă, doamna  consilier Matei Gabriela : Discutii daca sunt la acest 

proiect de hotarare? Nu sunt, trecem la vot.            

         Preşedintele de şedinţă, doamna  consilier Matei Gabriela : Supun la vot proiectul de 

hotărâre in forma prezentata de initator. Cine este  pentru),  împotrivă) ,  abținere) ? Votul 

exprimat prin “ridicarea mainii”. 

             Rezultatul votului exprimat „prin ridicarea mâinii” este urmatorul : 

Nr.  

crt. 
Numele şi prenumele  

consilierului local 
PENTRU) ÎMPOTRIVĂ ) ABȚINERE) 

1.  Aghiorghiesei Costel  X - - 

2.  Bobârnat Radu X - - 

3.  Ciupilan Valeriu Ioan  X - - 

4.  Cocuz Adrian X - - 

5.  Corjinschi Ioan Alexandru X - - 

6.  Filip Cosmin Adrian absent nemotivat 

7.  Focia Alexandru X - - 

8.  Iacob Ioan  X - - 

9.  Mardari Gianina X - - 

10.  Matei Ionel  X - - 

11.  Matei Gabriela X - - 

12.  Nacu Mihaela X - - 

13.  Patrașcu Luiza 
X 

foloseste 
platforma  

- - 



 

 

online de 

videoconferinta 

14.  Popa Cătălina Eugenia X - - 

15.  Popa Cristinel X - - 

16.  Romila Claudiu  

X 
foloseste 
platforma  

online de 

videoconferinta 

- - 

17.  Rotariu Nicoleta X - - 

18.  Toma Cătălina Tania X - - 

19.  Țocu Cătălin  X - - 

           Domnul jr.Stoica Liviu – consilier juridic in cadrul Compartimentului juridic din Primaria 

municipiului Husi :Hotărârea   a fost adoptată cu   18 voturi  pentru) . 

 

20. Proiect de hotarare nr.252 din 19.05.2023 privind atestarea inventarului bunurilor 

care apartin domeniului public al municipiului Husi , judetul Vaslui -  iniţiator 

primarul municipiului Huşi . 

         Preşedintele de şedinţă, doamna  consilier local Matei Gabriela   precizeaza ca 

există  avize favorabile din  partea  comisiilor de specialitate  pentru acest proiect de 

hotarare:   

▪ Comisia juridică şi de disciplină, pentru administraţie publică  locală, apărarea 

ordinii publice, respectarea drepturilor şi libertăţilor cetăţeneşti – avizează favorabil 

proiectul de hotărâre. 

▪ Comisia pentru amenajarea teritoriului şi urbanism, administrarea domeniului public 

şi privat al municipiului, realizarea lucrărilor publice, conservarea monumentelor 

istorice şi de arhitectură – avizează favorabil proiectul de hotărâre.     

           Preşedintele de şedinţă, doamna  consilier Matei Gabriela  : Discutii daca sunt la acest 

proiect de hotarare? Nu sunt, trecem la vot.           

          Preşedintele de şedinţă, doamna  consilier Matei Gabriela : Supun la vot proiectul de 

hotărâre in forma prezentata de initator. Cine este  pentru),  împotrivă) ,  abținere) ? Votul 

exprimat prin “ridicarea mainii”. 

             Rezultatul votului exprimat „prin ridicarea mâinii” este urmatorul : 

Nr.  

crt. 
Numele şi prenumele  

consilierului local 
PENTRU) ÎMPOTRIVĂ ) ABȚINERE) 

1.  Aghiorghiesei Costel  X - - 

2.  Bobârnat Radu X - - 

3.  Ciupilan Valeriu Ioan  X - - 

4.  Cocuz Adrian X - - 

5.  Corjinschi Ioan Alexandru X - - 

6.  Filip Cosmin Adrian absent nemotivat 

7.  Focia Alexandru X - - 

8.  Iacob Ioan  X - - 

9.  Mardari Gianina X - - 

10.  Matei Ionel  X - - 

11.  Matei Gabriela X - - 

12.  Nacu Mihaela X - - 

13.  Patrașcu Luiza 

X 
foloseste 

platforma  

online de 
videoconferinta 

- - 



 

 

14.  Popa Cătălina Eugenia X - - 

15.  Popa Cristinel X - - 

16.  Romila Claudiu  

X 
foloseste 

platforma  
online de 

videoconferinta 

- - 

17.  Rotariu Nicoleta X - - 

18.  Toma Cătălina Tania X - - 

19.  Țocu Cătălin  X - - 

           Domnul jr.Stoica Liviu – consilier juridic in cadrul Compartimentului juridic din Primaria 

municipiului Husi :Hotărârea   a fost adoptată cu   18 voturi  pentru) . 

 

21. Proiect de hotarare nr.231 din 11.05.2023 privind  aprobarea  vânzării 

apartamentului  situat în  municipiul Huşi,   Aleea M.Kogalniceanu, nr.2, bl.10, 

sc.B, et.4, ap.3, aflat in proprietatea municipiului Huși, către  Leontescu Florica, 

actualul  chiriaş - iniţiator primarul municipiului Huşi . 

           Preşedintele de şedinţă, doamna  consilier local Matei Gabriela   precizeaza ca 

există  avize favorabile din  partea  comisiilor de specialitate  pentru acest proiect de 

hotarare:   

▪ Comisia juridică şi de disciplină, pentru administraţie publică  locală, apărarea 

ordinii publice, respectarea drepturilor şi libertăţilor cetăţeneşti – avizează favorabil 

proiectul de hotărâre. 

▪ Comisia pentru amenajarea teritoriului şi urbanism, administrarea domeniului public 

şi privat al municipiului, realizarea lucrărilor publice, conservarea monumentelor 

istorice şi de arhitectură – avizează favorabil proiectul de hotărâre.     

▪  Comisia de studii, prognoze şi programe economico-sociale, buget, finanţe, 

privatizare, servicii publice şi comerţ –avizeaza favorabil proiectul de hotărâre. 

          Preşedintele de şedinţă, doamna  consilier Matei Gabriela  : Discutii daca sunt la acest 

proiect de hotarare? Nu sunt, trecem la vot.                

          Preşedintele de şedinţă, doamna  consilier Matei Gabriela : Supun la vot proiectul de 

hotărâre in forma prezentata de initator. Cine este  pentru),  împotrivă) ,  abținere) ? Votul 

exprimat prin “ridicarea mainii”. 

             Rezultatul votului exprimat „prin ridicarea mâinii” este urmatorul : 

Nr.  

crt. 
Numele şi prenumele  

consilierului local 
PENTRU) ÎMPOTRIVĂ ) ABȚINERE) 

1.  Aghiorghiesei Costel  X - - 

2.  Bobârnat Radu X - - 

3.  Ciupilan Valeriu Ioan  X - - 

4.  Cocuz Adrian X - - 

5.  Corjinschi Ioan Alexandru X - - 

6.  Filip Cosmin Adrian absent nemotivat 

7.  Focia Alexandru X - - 

8.  Iacob Ioan  X - - 

9.  Mardari Gianina X - - 

10.  Matei Ionel  X - - 

11.  Matei Gabriela X - - 

12.  Nacu Mihaela X - - 

13.  Patrașcu Luiza 
X 

foloseste 
platforma  

- - 



 

 

online de 

videoconferinta 

14.  Popa Cătălina Eugenia X - - 

15.  Popa Cristinel X - - 

16.  Romila Claudiu  

X 
foloseste 
platforma  

online de 

videoconferinta 

- - 

17.  Rotariu Nicoleta X - - 

18.  Toma Cătălina Tania X - - 

19.  Țocu Cătălin  X - - 

           Domnul jr.Stoica Liviu – consilier juridic in cadrul Compartimentului juridic din Primaria 

municipiului Husi :Hotărârea   a fost adoptată cu   18 voturi  pentru) . 

 

22. Proiect de hotarare nr.232 din 11.05.2023 privind emiterea unui aviz de 

principiu în vederea vânzării imobilului - teren, in suprafata de 300 mp,  

aparținând domeniului privat al municipiului Huşi, situat în str. Stefan 

Dimitrescu, nr.32, către actualul concesionar, domnul Buzdugan Costel- iniţiator 

primarul municipiului Huşi . 

          Preşedintele de şedinţă, doamna  consilier local Matei Gabriela   precizeaza ca 

există  avize favorabile din  partea  comisiilor de specialitate  pentru acest proiect de 

hotarare:   

▪ Comisia juridică şi de disciplină, pentru administraţie publică  locală, apărarea 

ordinii publice, respectarea drepturilor şi libertăţilor cetăţeneşti – avizează favorabil 

proiectul de hotărâre. 

▪ Comisia pentru amenajarea teritoriului şi urbanism, administrarea domeniului public 

şi privat al municipiului, realizarea lucrărilor publice, conservarea monumentelor 

istorice şi de arhitectură – avizează favorabil proiectul de hotărâre.     

▪  Comisia de studii, prognoze şi programe economico-sociale, buget, finanţe, 

privatizare, servicii publice şi comerţ –avizeaza favorabil proiectul de hotărâre. 

           Preşedintele de şedinţă, doamna  consilier Matei Gabriela  : Discutii daca sunt la acest 

proiect de hotarare? Nu sunt, trecem la vot.            

           Preşedintele de şedinţă, doamna  consilier Matei Gabriela : Supun la vot proiectul de 

hotărâre in forma prezentata de initator. Cine este  pentru),  împotrivă) ,  abținere) ? Votul 

exprimat prin “ridicarea mainii”. 

             Rezultatul votului exprimat „prin ridicarea mâinii” este urmatorul : 

 

Nr.  

crt. 
Numele şi prenumele  

consilierului local 
PENTRU) ÎMPOTRIVĂ ) ABȚINERE) 

1.  Aghiorghiesei Costel  X - - 

2.  Bobârnat Radu X - - 

3.  Ciupilan Valeriu Ioan  X - - 

4.  Cocuz Adrian X - - 

5.  Corjinschi Ioan Alexandru X - - 

6.  Filip Cosmin Adrian absent nemotivat 

7.  Focia Alexandru X - - 

8.  Iacob Ioan  X - - 

9.  Mardari Gianina X - - 

10.  Matei Ionel  X - - 

11.  Matei Gabriela X - - 



 

 

12.  Nacu Mihaela X - - 

13.  Patrașcu Luiza 

X 
foloseste 

platforma  

online de 

videoconferinta 

- - 

14.  Popa Cătălina Eugenia X - - 

15.  Popa Cristinel X - - 

16.  Romila Claudiu  

X 
foloseste 
platforma  

online de 

videoconferinta 

- - 

17.  Rotariu Nicoleta X - - 

18.  Toma Cătălina Tania X - - 

19.  Țocu Cătălin  X - - 

           Domnul jr.Stoica Liviu – consilier juridic in cadrul Compartimentului juridic din Primaria 

municipiului Husi :Hotărârea   a fost adoptată cu   18 voturi  pentru) . 

 

23. Proiect de hotarare nr.234  din 12.05.2023 privind aprobarea închirierii   prin 

licitaţie publică a terenului în suprafaţă de  50 mp situat pe str.Eroilor, nr.7B,  

teren aparţinând domeniului public al municipiului Huşi, aflat în proprietatea 

municipiului Huşi - iniţiator primarul municipiului Huşi . 

           Preşedintele de şedinţă, doamna  consilier local Matei Gabriela   precizeaza ca există  

avize favorabile din  partea  comisiilor de specialitate  pentru acest proiect de hotarare:   

▪ Comisia juridică şi de disciplină, pentru administraţie publică  locală, apărarea 

ordinii publice, respectarea drepturilor şi libertăţilor cetăţeneşti – avizează favorabil 

proiectul de hotărâre. 

▪ Comisia pentru amenajarea teritoriului şi urbanism, administrarea domeniului public 

şi privat al municipiului, realizarea lucrărilor publice, conservarea monumentelor 

istorice şi de arhitectură – avizează favorabil proiectul de hotărâre.     

▪ Comisia pentru agricultură, cadastru, fond funciar, protecţia mediului înconjurător – 

avizează favorabil proiectul de hotărâre. 

           Preşedintele de şedinţă, doamna  consilier Matei Gabriela  : Discutii daca sunt la acest 

proiect de hotarare? 
             Domnul ing.Mircea Claudiu : Se va anexa la hotarare si Anexa nr.6 – Planul de amplasament. 

Este specificat in proiectul de hotarare si Anexa nr.6. 

             Preşedintele de şedinţă, doamna  consilier Matei Gabriela: Da, multumim! Solicit propuneri  in 

vederea completarii componentei Comisiei  de evaluare a ofertelor. 

              Domnul consilier local Ciupilan Valeriu Ioan – viceprimarul municipiului Husi: Formulez 

urmatoarele propuneri : 

▪ Preşedinte : Matei Ionel  – consilier  local ; 

▪ Membri : Corjinschi Ioan Alexandru   – consilier  local ; 

                Mardari Gianina  – consilier local ; 

▪ Membri supleanți :  

✓ Patrașcu Luiza - consilier  local; 

✓ Popa Cristinel - consilier  local ; 

✓ Focia Alexandru -  consilier  local . 

  Preşedintele de şedinţă, doamna  consilier Matei Gabriela : Daca mai sunt alte 

propuneri? Daca nu mai sunt, supun la vot propunerile formulate de domnul consilier local 

Ciupilan Valeriu Ioan.Cine este  pentru),  împotrivă) ,  abținere) ? Votul exprimat prin “ridicarea 

mainii”. 



 

 

             Rezultatul votului exprimat „prin ridicarea mâinii” este urmatorul : 

Nr.  

crt. 
Numele şi prenumele  

consilierului local 
PENTRU) ÎMPOTRIVĂ ) ABȚINERE) 

1.  Aghiorghiesei Costel  X - - 

2.  Bobârnat Radu X - - 

3.  Ciupilan Valeriu Ioan  X - - 

4.  Cocuz Adrian X - - 

5.  Corjinschi Ioan Alexandru X - - 

6.  Filip Cosmin Adrian absent nemotivat 

7.  Focia Alexandru X - - 

8.  Iacob Ioan  X - - 

9.  Mardari Gianina X - - 

10.  Matei Ionel  X - - 

11.  Matei Gabriela X - - 

12.  Nacu Mihaela X - - 

13.  Patrașcu Luiza 

X 
foloseste 

platforma  
online de 

videoconferinta 

- - 

14.  Popa Cătălina Eugenia X - - 

15.  Popa Cristinel X - - 

16.  Romila Claudiu  

X 
foloseste 
platforma  

online de 

videoconferinta 

- - 

17.  Rotariu Nicoleta X - - 

18.  Toma Cătălina Tania X - - 

19.  Țocu Cătălin  X - - 

             Domnul jr.Stoica Liviu – consilier juridic in cadrul Compartimentului juridic din Primaria municipiului 

Husi : Propunerile formulate de domnul consilier local Ciupilan Valeriu Ioan , in vederea completarii componentei 

Comisiei de evaluare a ofertelor,  au fost aprobate  cu   18 voturi  pentru) . 

 

            Preşedintele de şedinţă, doamna  consilier Matei Gabriela : Supun la vot proiectul de 

hotărâre completat (componenta Comisiei de  evaluare a ofertelor, Anexa nr.6 - Plan 

amplasament ). Cine este  pentru),  împotrivă) ,  abținere) ? Votul exprimat prin “ridicarea 

mainii”. 

             Rezultatul votului exprimat „prin ridicarea mâinii” este urmatorul : 

Nr.  

crt. 
Numele şi prenumele  

consilierului local 
PENTRU) ÎMPOTRIVĂ ) ABȚINERE) 

1.  Aghiorghiesei Costel  X - - 

2.  Bobârnat Radu X - - 

3.  Ciupilan Valeriu Ioan  X - - 

4.  Cocuz Adrian X - - 

5.  Corjinschi Ioan Alexandru X - - 

6.  Filip Cosmin Adrian absent nemotivat 

7.  Focia Alexandru X - - 

8.  Iacob Ioan  X - - 

9.  Mardari Gianina X - - 

10.  Matei Ionel  X - - 

11.  Matei Gabriela X - - 

12.  Nacu Mihaela X - - 



 

 

13.  Patrașcu Luiza 

X 
foloseste 

platforma  
online de 

videoconferinta 

- - 

14.  Popa Cătălina Eugenia X - - 

15.  Popa Cristinel X - - 

16.  Romila Claudiu  

X 
foloseste 
platforma  

online de 

videoconferinta 

- - 

17.  Rotariu Nicoleta X - - 

18.  Toma Cătălina Tania X - - 

19.  Țocu Cătălin  X - - 

           Domnul jr.Stoica Liviu – consilier juridic in cadrul Compartimentului juridic din Primaria 

municipiului Husi :Hotărârea completată   a fost adoptată cu   18 voturi  pentru) . 

 

24.  Proiect de hotarare nr.233 din 11.05.2023 privind aprobarea dezmembrării 

imobilului-teren cu nr.cadastral 79704 în 2 loturi distincte, teren apartinand 

domeniului privat al Municipiului Husi, situat in Cartier Dric 3- iniţiator 

primarul municipiului Huşi . 

           Preşedintele de şedinţă, doamna  consilier local Matei Gabriela   precizeaza ca 

există  avize favorabile din  partea  comisiilor de specialitate  pentru acest proiect de 

hotarare:   

▪ Comisia juridică şi de disciplină, pentru administraţie publică  locală, apărarea 

ordinii publice, respectarea drepturilor şi libertăţilor cetăţeneşti – avizează favorabil 

proiectul de hotărâre. 

▪ Comisia pentru amenajarea teritoriului şi urbanism, administrarea domeniului public 

şi privat al municipiului, realizarea lucrărilor publice, conservarea monumentelor 

istorice şi de arhitectură – avizează favorabil proiectul de hotărâre.     

▪ Comisia pentru agricultură, cadastru, fond funciar, protecţia mediului înconjurător – 

avizează favorabil proiectul de hotărâre. 

         Preşedintele de şedinţă, doamna  consilier Matei Gabriela  : Discutii daca sunt la acest 

proiect de hotarare? Nu sunt, trecem la vot. 

          Preşedintele de şedinţă, doamna  consilier Matei Gabriela : Supun la vot proiectul de 

hotărâre in forma prezentata de initator. Cine este  pentru),  împotrivă) ,  abținere) ? Votul 

exprimat prin “ridicarea mainii”. 

             Rezultatul votului exprimat „prin ridicarea mâinii” este urmatorul : 

Nr.  

crt. 
Numele şi prenumele  

consilierului local 
PENTRU) ÎMPOTRIVĂ ) ABȚINERE) 

1.  Aghiorghiesei Costel  X - - 

2.  Bobârnat Radu X - - 

3.  Ciupilan Valeriu Ioan  X - - 

4.  Cocuz Adrian X - - 

5.  Corjinschi Ioan Alexandru X - - 

6.  Filip Cosmin Adrian absent nemotivat 

7.  Focia Alexandru X - - 

8.  Iacob Ioan  X - - 

9.  Mardari Gianina X - - 

10.  Matei Ionel  X - - 

11.  Matei Gabriela X - - 



 

 

12.  Nacu Mihaela X - - 

13.  Patrașcu Luiza 

X 
foloseste 

platforma  

online de 

videoconferinta 

- - 

14.  Popa Cătălina Eugenia X - - 

15.  Popa Cristinel X - - 

16.  Romila Claudiu  

X 
foloseste 
platforma  

online de 

videoconferinta 

- - 

17.  Rotariu Nicoleta X - - 

18.  Toma Cătălina Tania X - - 

19.  Țocu Cătălin  X - - 

           Domnul jr.Stoica Liviu – consilier juridic in cadrul Compartimentului juridic din Primaria 

municipiului Husi :Hotărârea   a fost adoptată cu   18 voturi  pentru) . 

 

25. Proiect de hotarare nr.235 din 12.05.2023 privind aprobarea dezmembrării 

imobilului-teren cu nr.cadastral 70572 în 5 loturi distincte , teren apartinand  

Municipiului Husi, situat pe Sos.Husi-Iasi - iniţiator primarul municipiului Huşi. 

             Preşedintele de şedinţă, doamna  consilier local Matei Gabriela   precizeaza ca 

există  avize favorabile din  partea  comisiilor de specialitate  pentru acest proiect de 

hotarare:   

▪ Comisia juridică şi de disciplină, pentru administraţie publică  locală, apărarea 

ordinii publice, respectarea drepturilor şi libertăţilor cetăţeneşti – avizează favorabil 

proiectul de hotărâre. 

▪ Comisia pentru amenajarea teritoriului şi urbanism, administrarea domeniului public 

şi privat al municipiului, realizarea lucrărilor publice, conservarea monumentelor 

istorice şi de arhitectură – avizează favorabil proiectul de hotărâre.     

▪ Comisia pentru agricultură, cadastru, fond funciar, protecţia mediului înconjurător – 

avizează favorabil proiectul de hotărâre. 

          Preşedintele de şedinţă, doamna  consilier Matei Gabriela  : Discutii daca sunt la acest 

proiect de hotarare? Da, poftiti, domnule consilier Bobârnat!? 

             Domnul consilier Bobârnat Radu: Daca imi dati voie, aici, nu am inteles din material, de 

ce 5 loturi de teren?Inteleg, un lot este de 2535 mp este necesar a fi dat pentru a se construi  

locuinte pentru tineri, dar de ce in 5 loturi ? Imi spune cineva de ce trebuie fărâmițat? Macar sa 

existe o justificare! 

           Domnul primar al municipului Husi , ing.Ioan Ciupilan :Din cate imi aduc eu aminte, 

cand s-au facut primele blocuri ANL , in 2012-2014, parca, a fost aprobat integral terenul pentru 

ANL, dupa care am dat cealalta bucata pentru PNRR, si acolo vin mai multe loturi de teren 

distincte , odata este PNRR, odata este parcarea, odata este calea de acces, cred ca de asta. Unde 

este domnul ing.Ailenei, nu este? 

Domnul consilier Bobârnat Radu: Si nu trebuiau date niste explicatii aici? 

           Domnul primar al municipului Husi , ing.Ioan Ciupilan : Nu stiu de ce nu le-au dat.Stati 

sa vad daca nu sunt trecute undeva! 

          Domnul consilier Bobârnat Radu:Nu, in materialul de sedinta, nu este nicaieri trecut. 

          Domnul primar al municipului Husi , ing.Ioan Ciupilan : De asta am si dus blocurile 

ANL.2 pe str.M.Sadoveanu, ca nu mai aveam unde.Uitandu-ma pe documentatiile cadastrale, cu 

certitudine va spun , sunt cele 2 blocuri construite, sunt terenurile de la ANL, mai este terenul pe 



 

 

care nu se poate construi, care initial a fost pentru construirea de blocuri, aici sunt caile de acces 

si terenurile care au ramas alaturi de.....  

          Domnul consilier Bobârnat Radu: Si asta nu trebuia sa fie trecut in referatul de aprobare? 

          Domnul primar al municipului Husi , ing.Ioan Ciupilan : Si nu este? 

          Domnul consilier Bobârnat Radu: Nu este. Sunt trecute numai numerele cadastrale, nu este 

trecuta vanzare, concesionare, sunt numai numerele cadastrale trecute. 

          Preşedintele de şedinţă, doamna  consilier Matei Gabriela : Supun la vot proiectul de 

hotărâre in forma prezentata de initator. Cine este  pentru),  împotrivă) ,  abținere) ? Votul 

exprimat prin “ridicarea mainii”. 

             Rezultatul votului exprimat „prin ridicarea mâinii” este urmatorul : 

Nr.  

crt. 
Numele şi prenumele  

consilierului local 
PENTRU) ÎMPOTRIVĂ ) ABȚINERE) 

1.  Aghiorghiesei Costel  X - - 

2.  Bobârnat Radu X - - 

3.  Ciupilan Valeriu Ioan  X - - 

4.  Cocuz Adrian X - - 

5.  Corjinschi Ioan Alexandru X - - 

6.  Filip Cosmin Adrian absent nemotivat 

7.  Focia Alexandru X - - 

8.  Iacob Ioan  X - - 

9.  Mardari Gianina X - - 

10.  Matei Ionel  X - - 

11.  Matei Gabriela X - - 

12.  Nacu Mihaela X - - 

13.  Patrașcu Luiza 

X 
foloseste 

platforma  
online de 

videoconferinta 

- - 

14.  Popa Cătălina Eugenia X - - 

15.  Popa Cristinel X - - 

16.  Romila Claudiu  

X 
foloseste 
platforma  

online de 

videoconferinta 

- - 

17.  Rotariu Nicoleta X - - 

18.  Toma Cătălina Tania X - - 

19.  Țocu Cătălin  X - - 

           Domnul jr.Stoica Liviu – consilier juridic in cadrul Compartimentului juridic din Primaria 

municipiului Husi :Hotărârea   a fost adoptată cu   18 voturi  pentru) . 

 

26. Proiect de hotărâre nr.244 din 19.05.2023  privind  aprobarea execuţiei 

bugetului local şi bugetului instituţiilor publice finanţate integral sau parţial din 

venituri proprii şi subvenţii încheiată la data de 31.03.2023 – iniţiator 

primarului municipiului Huşi. 

           Preşedintele de şedinţă, doamna  consilier local Matei Gabriela   precizeaza ca 

există  avize favorabile din  partea  comisiilor de specialitate  pentru acest proiect de 

hotarare:   

▪ Comisia juridică şi de disciplină, pentru administraţie publică  locală, apărarea 

ordinii publice, respectarea drepturilor şi libertăţilor cetăţeneşti – avizează favorabil 

proiectul de hotărâre. 



 

 

▪ Comisia de studii, prognoze şi programe economico-sociale, buget, finanţe, 

privatizare, servicii publice şi comerţ –avizeaza favorabil proiectul de hotărâre. 

           Preşedintele de şedinţă, doamna  consilier Matei Gabriela  : Discutii daca sunt la acest 

proiect de hotarare? Da, poftiti, doamna consilier Popa?! 

          Doamna consilier Popa Cătălina Eugenia: In primul rand, iarasi o eroare materiala, la 

pag.2 din proiectul de hotarare, la pct.b.2) este mentionat eronat “incasari realizate” , corect 

este  vorba de “plati nete”.  

         Doamna ec.Safta Trofin – director executiv Directia Economica : Unde?  

         Doamna consilier Popa Cătălina Eugenia: A doua pagina din proiectul de hotarare, la 

pct.b.2)  eronat  este trecut “incasari realizate”, corect este  vorba de “plati nete”.  

           Domnul primar al municipului Husi , ing.Ioan Ciupilan : La cheltuieli? 

           Doamna consilier Popa Cătălina Eugenia: Da, la cheltuieli, este vorba de plati nete, nu de 

incasari realizate. Avem sectiunea functionare, sectiunea dezvoltare, venituri, cheltuieli, da? 

           Doamna ec.Safta Trofin – director executiv Directia Economica :Am inteles, nu mai 

repetati! 

            Doamna  consilier Popa Cătălina Eugenia: “Da, aţi înţeles?! Bun, dacă tot  suntem aici, şi 

este o oglindă foarte clară a modului cum s-a realizat bugetul pe primul trimestru, se observă că 

au avut bugetat pe trim.I  26.087.514 lei la venituri şi s-au realizat în primul trimestru doar 

4.193.788 lei, deci, undeva la 16% din suma bugetata. La “cheltuieli “ am avut aceeasi suma 

bugetata, si s-au realizat doar 3.165.000 lei, doar intr-un trimestru, si noi avem per total vreo 

96.000.000 lei suma bugetata. Stiu ca am intrebat de fiecare data , si am sa intreb de fiecare data, 

de ce este un ritm atat de incet…. 

           Doamna ec.Safta Trofin – director executiv Directia Economica : “Si eu am sa va raspund 

de fiecare data!” 

           Doamna  consilier Popa Cătălina Eugenia:…da, doamna director, dar eu nu va fac un 

reproș  din acest lucru!” 

           Doamna ec.Safta Trofin – director executiv Directia Economica : Dar dvs. priviti  numai 

cifre de fiecare data! 

           Domnul primar al municipului Husi , ing.Ioan Ciupilan : „Doamna consilier , am inteles 

intrebarea dvs., am sa va raspund eu inaintea doamnei director, apoi o sa va explice si 

dumneaei,asa cum spuneam si acum vreo 20 de minute, domnului Bobârnat,prezenta la sedinta 

de comisii, ca sa putem sa le discutam. Toate bugetele pe care le-am estimat noi, le-am estimat in 

baza unor lucrari de investitii, investitii care urmau sa fie supuse unor licitatii, adjudecari de 

licitatii. Procedurile pe care le-am avut, stiti foarte bine ca  au fost intarziate, sumele trebuia sa le 

am in buget prinse.La ora actuala pot sa va spun ca toate lucrarile sunt in graficul pe care l-au 

facut constructorii, si de asta cred ca o sa le finalizam pe toate in termenul pe care l-am propus in 

momentul in care , cu toata intarzierea pe care am primit-o de la semnarea contractelor de 

finantare de la fonduri europene, sa le putem realiza anul acesta, sa nu cerem amanari sau alte 

termene. Eu nu pot sa-i dau o lucrare cuiva in luna ianuarie, sa se apuce si de treaba, pana cand 

nu este finalizata procedura de licitatie. Sunt proceduri de licitatie la care nu s-a prezentat 

nimeni, sunt proceduri de licitatie care au fost contestate, eu trebuie sa respect aceasta 

legislatie.Deocamdata, nu s-au cheltuit banii aiurea , sau ca nu se lucreaza, era mai corect sa fiu 

intrebat despre stadiul fizic al fiecarui proiect la care lucram la ora actuala, de ce nu s-au cheltuit, 

v-am explicat, mai departe o las pe doamna director (d-na Trofin) sa va spuna care sunt cifrele. 

Eu nu pot sa decontez nici un leu decat daca este situatie executata. Nu pot sa pun un constructor 

sa lucreze inainte....” 

          Doamna  consilier Popa Cătălina Eugenia: Asta va intreb, care este ritmul de executie a 

proiectelor pentru care …… 



 

 

          Domnul primar al municipului Husi, ing.Ioan Ciupilan:V-am spus exact care este 

situatia.... 

          Doamna  consilier Popa Cătălina Eugenia: …..dar nu este vorba doar de acest moment, 

trim.I al anului 2023, este vorba de ani de zile. Acum  2 ani de zile s-a realizat vreo 30% din 

bugetul alocat investitiilor, anul trecut 40%, am aprobat executia bugetara luna trecuta, 40% s-a 

realizat, iar  acuma am inceput asa, “fulminant”, cu 16% realizare in primul trimestru. 

           Domnul primar al municipului Husi, ing.Ioan Ciupilan: Doamna consilier, eu nu pot sa 

fac investitiile dupa cum vrea cineva, le fac si trec cifrele in buget in momentul in care le si 

primesc, da? 

         Doamna consilier Popa Cătălina Eugenia: Este vorba de proiecte vechi, se vine cu refacerea  

documentatiei, creste…. 

         Domnul primar al municipului Husi, ing.Ioan Ciupilan: Cu refacerea documentatiei nu am 

venit niciodata, poate vreti sa spuneti reactualizarea. 

         Doamna  consilier Popa Cătălina Eugenia: Reactualizarea documentatiilor. 

         Domnul primar al municipului Husi, ing.Ioan Ciupilan: Reactualizarea documentatiei este 

una normala, in conditiile in care scriu niste proiecte in anul 2018 si ajung sa le finalizez in anul 

2023 , asta in conditiile unei inflatii care a fost foarte bine controlata la nivelul intregii economii, 

si sunt niste ordonante  pe care nu le-am dat noi si pe care trebuie sa le punem in aplicare.  

          Doamna consilier Popa Cătălina Eugenia: Sunt administratii in tara care lucreaza dupa alte 

legi?!             

          Preşedintele de şedinţă, doamna  consilier Matei Gabriela : Daca s-au lamurit lucrurile,  

supun la vot proiectul de hotărâre modificat conform celor precizate de doamna consilier Popa  

Cătălina Eugenia .Cine este  pentru),  împotrivă) ,  abținere) ? Votul exprimat prin “ridicarea 

mainii”. 

             Rezultatul votului exprimat „prin ridicarea mâinii” este urmatorul : 

Nr.  

crt. 
Numele şi prenumele  

consilierului local 
PENTRU) ÎMPOTRIVĂ ) ABȚINERE) 

1.  Aghiorghiesei Costel  X - - 

2.  Bobârnat Radu X - - 

3.  Ciupilan Valeriu Ioan  X - - 

4.  Cocuz Adrian X - - 

5.  Corjinschi Ioan Alexandru X - - 

6.  Filip Cosmin Adrian absent nemotivat 

7.  Focia Alexandru X - - 

8.  Iacob Ioan  X - - 

9.  Mardari Gianina X - - 

10.  Matei Ionel  X - - 

11.  Matei Gabriela X - - 

12.  Nacu Mihaela X - - 

13.  Patrașcu Luiza 

X 
foloseste 

platforma  
online de 

videoconferinta 

- - 

14.  Popa Cătălina Eugenia X - - 

15.  Popa Cristinel X - - 

16.  Romila Claudiu  

X 
foloseste 
platforma  

online de 
videoconferinta 

- - 

17.  Rotariu Nicoleta X - - 



 

 

18.  Toma Cătălina Tania X - - 

19.  Țocu Cătălin  X - - 

           Domnul jr.Stoica Liviu – consilier juridic in cadrul Compartimentului juridic din Primaria 

municipiului Husi :Hotărârea  modificată   a fost adoptată cu   18 voturi  pentru) . 

 

27. Proiect de hotărâre nr.245 din 19.05.2023  privind aprobarea contractării unui 

împrumut în valoare de  4.000.000 lei, în conformitate cu prevederile art. 1 din 

Ordonanța de urgență a Guvernului nr. 24/2023 privind unele măsuri fiscal-

bugetare destinate acordării unor împrumuturi din Trezoreria Statului– 

iniţiator primarului municipiului Huşi. 

           Preşedintele de şedinţă, doamna  consilier local Matei Gabriela   precizeaza ca 

există  avize favorabile din  partea  comisiilor de specialitate  pentru acest proiect de 

hotarare:   

▪ Comisia juridică şi de disciplină, pentru administraţie publică  locală, apărarea 

ordinii publice, respectarea drepturilor şi libertăţilor cetăţeneşti – avizează favorabil 

proiectul de hotărâre. 

▪ Comisia de studii, prognoze şi programe economico-sociale, buget, finanţe, 

privatizare, servicii publice şi comerţ –avizeaza favorabil proiectul de hotărâre. 

            Preşedintele de şedinţă, doamna  consilier Matei Gabriela  : Discutii daca sunt la acest 

proiect de hotarare? Da, doamna Trofin ! 

            Doamna ec.Safta Trofin – director executiv Directia Economica : Numai o secunda, daca 

imi dati voie, la Anexa de la proiectul de hotarare la cheltuielile neeligibile de pe “Casa Moruzi” 

s-a scris 534.288 lei , valoarea corecta este 534.228 lei, iar totalul din col.4 va fi de 5.485.287 

lei in loc de 5.485.347 lei. 

             Preşedintele de şedinţă, doamna  consilier Matei Gabriela : Multumim  pentru precizare, 

doamna Trofin! Spuneti, domnul consilier Bobârnat !? 

             Domnul  consilier  Bobârnat Radu: Se solicita contractarea unui imprumut de 4.000.000 

lei, aprox.100 mii euro, cu o maturitate de 5 ani, pentru a se finanta o parte din proiecte, 

cheltuieli  neeligibile. 

            Domnul primar al municipului Husi, ing.Ioan Ciupilan: Da,cheltuieli  neeligibile. 

            Domnul  consilier  Bobârnat Radu: Stiti foarte bine ca pentru unele din acele proiecte, 

“noi ne-am abținut “ , nu neapărat că nu le consideram  utile, ci pentru faptul că am fi vrut sa fie 

facute “altfel” sau “in alta parte”. 

            Domnul primar al municipului Husi, ing.Ioan Ciupilan:Nu vreti sa explicati ce 

inseamna“altfel” sau “in alta parte”?! 

            Domnul  consilier  Bobârnat Radu: Dar v-am explicat de atatea ori, atunci s-au  discutat 

acele proiecte! 

             Domnul primar al municipului Husi, ing.Ioan Ciupilan:Ce mi-ati explicat? 

             Domnul  consilier  Bobârnat Radu: De exemplu, Teatru de vara, nu am fost de acord sa 

fie facut acolo unde l-ati facut dvs.! Asta este numai unul dintre exemple. 

            Domnul primar al municipului Husi, ing.Ioan Ciupilan: Nu are cheltuieli suplimentare 

acel proiect. 

            Domnul  consilier  Bobârnat Radu: Cum sa nu aiba?! 

            Domnul primar al municipului Husi, ing.Ioan Ciupilan: Nu are  cheltuieli suplimentare, 

de asta il facem acolo. 

            Domnul  consilier  Bobârnat Radu: Uitati-va numai! 



 

 

            Domnul primar al municipului Husi, ing.Ioan Ciupilan:Nu, nu are, daca il realizam 

acolo.Nu are „cheltuieli de teren” la Teatru de vara, puteam sa-l fac si in Centru, puteam sa-l fac 

si in Dobrina,tot acestea erau cheltuielile. 

          Domnul primar al municipului Husi, ing.Ioan Ciupilan: „Toate cheltuielile care au aparut 

la toate proiectele , au aparut datorita cresterilor de preturi, proiectele au fost scrise in 2018, pe 

niste studii facute  la ora aia de piata, si in timp au devenit mult mai mari.” 

            Domnul  consilier  Bobârnat Radu: “Da, la toate aveti explicatii, si tot timpul altcineva 

este vinovat.” 

             Domnul primar al municipului Husi, ing.Ioan Ciupilan: „Domnule consilier, eu nu dau 

vina pe nimeni, nu acuz pe nimeni,daca vi se par ca sunt ilegale, domnule Bobârnat , daca vi se 

par ca sunt ilegale, reclamati-ma!” 

            Domnul  consilier  Bobârnat Radu: “Obiectivul acesta pe care l-ati propus, de a 

imprumuta 4.000.000 lei, vad ca este pe 5 ani. Nu stiu daca dvs.puteti in urmatorii 5 ani… 

            Domnul primar al municipului Husi, ing.Ioan Ciupilan: „Eu m-am gandit ca ... 

            Domnul  consilier  Bobârnat Radu:..s-ar putea sa-l dau eu inapoi!?” 

            Domnul primar al municipului Husi, ing.Ioan Ciupilan:...ei, m-am gandit ca tot eu o sa-l 

dau inapoi!” 

            Doamna ec.Safta Trofin – director executiv Directia Economica : “Inainte de alte politici, 

asa spune ordonanta, pe termen de , grad de maturitate pe perioada de.S-a respectat ordonanta.” 

            Domnul  consilier  Bobârnat Radu: “Perioada este destul de mare.” 

            Doamna ec.Safta Trofin – director executiv Directia Economica : “Nu este un termen 

mare, domnule Bobârnat, nu este un grad de indatorare mare, este anexat la referatul de aprobare, 

„649” il am astazi, in conditiile in care legea permite, pana in  30%. Dupa ce se acceseaza acest 

imprumut  se ajunge la grad de indatorare pe anul 2023, daca l-ar aproba  in termen de o luna de 

zile si sa intru deja cu 2 rate, inseamna 1,5% in plus.”. 

            Domnul  consilier  Bobârnat Radu: “Asta inseamna ca mai putem face datorii, da?” 

            Doamna ec.Safta Trofin – director executiv Directia Economica : “Domnule Bobârnat, o 

datorie de pana la 10% la un buget local, este mare?” 

           Domnul consilier Ciupilan Valeriu Ioan – viceprimarul municipiului Husi : „Dar nu are 

dumnealui de unde sa stie!” 

           Domnul  consilier  Bobârnat Radu: “Domnule Nicusor, va rog sa nu mai faceti astfel de 

afirmatii, daca vreti pot sa fac si eu !?” 

           Domnul consilier Ciupilan Valeriu Ioan – viceprimarul municipiului Husi : „Dvs.puteti 

face multe, dar de ce umblati cu amenintari de felul acesta ca puteti face multe dvs.?!” 

           Domnul  consilier  Bobârnat Radu: “Nu faceti aici dvs. atac la persoana, da?” 

           Domnul Ciupilan  Ioan – primarul municipiului Husi : „Aveti niste informatii de undeva, 

niste nelamuriri, iar daca ati fi stat la comisie si ati fi chemat specialistii Primariei in acea 

comisie, eu nu pot sa tin tot personalul de la Primarie dupa ora 16,00, pentru a va da niste 

explicatii.... 

             Doamna ec.Safta Trofin – director executiv Directia Economica : “Dar sunt date toate 

explicatiile, domnule primar!”  

              Domnul ing.Ciupilan  Ioan – primarul municipiului Husi :....sunteti platiti pentru 

sedintele de comisie, sa veniti in timpul programului personalului de la Primarie, ati fi putut 

chema specialistii din primarie, sa  analizati toate proiectele de hotarare .” 

               Domnul  consilier  Bobârnat Radu:  “Aici nu aveam nevoie de explicatii la comisia de 

specialitate,  aici v-am spus de acele obiective pe care dvs. le-ati prins in lista de cofinantare, cu 

unele nu am fost de acord, cu altele am spus ca….. 



 

 

            Domnul ing.Ciupilan  Ioan – primarul municipiului Husi : „Nu ati fost de acord cu tot ce 

a fost investitie, cu nici o investitie nu ati fost de acord. Domnule  Bobârnat , nu ati fost de acord 

cu nici o investitie.” 

           Domnul  consilier  Bobârnat Radu: “Asta spuneti dvs.”  

           Domnul consilier Ciupilan Valeriu Ioan – viceprimarul municipiului Husi : „Ba da, asa 

este. Ne putem uita in procesele verbale, cu nici o investitie nu ati fost de acord, tot timpul ati 

spus ca nu este in regula.” 

           Domnul  consilier  Bobârnat Radu: “Dar poate tineti dvs.minte.Da, asa este!“ 

           Preşedintele de şedinţă, doamna  consilier Matei Gabriela :Va rog domnilor, decat sa 

avem dispute  neconstructive , mai bine trecem la vot?! 

          Domnul ing.Ciupilan  Ioan – primarul municipiului Husi : „Eu nu stiu daca imi da voie 

legea, dar daca nu vad comisiile in Primarie, la ora stabilita, eu le consider nule.” 

           Domnul  consilier  Bobârnat Radu: “Sedinta comisiei s-a tinut on-line, domnule primar! 

Si la Comisia juridica, si la Comisia  buget-finante.” 

           Domnul consilier Focia Alexandru : La Comisia juridica am fost  “fizic” la Primarie, se 

poate verifica! 

             Domnul  consilier Țocu Cătălin: Da, prezenta fizica. 

           Domnul ing.Ciupilan  Ioan – primarul municipiului Husi: „Probabil ca, presedintele 

Comisiei nu poate sa dea toate raspunsurile, sau poate nici nu-l intereseaza”. 

          Preşedintele de şedinţă, doamna  consilier Matei Gabriela : Supun la vot proiectul de 

hotărâre modificat ( corectarea/modificarea celor 2 sume din Anexa) Cine este  pentru),  

împotrivă) ,  abținere) ? Votul exprimat prin “ridicarea mainii”. 

             Rezultatul votului exprimat „prin ridicarea mâinii” este urmatorul : 

Nr.  

crt. 
Numele şi prenumele  

consilierului local 
PENTRU) ÎMPOTRIVĂ ) ABȚINERE) 

1.  Aghiorghiesei Costel  - - X 

2.  Bobârnat Radu - - X 

3.  Ciupilan Valeriu Ioan  X - - 

4.  Cocuz Adrian - - X 

5.  Corjinschi Ioan Alexandru X - - 

6.  Filip Cosmin Adrian absent nemotivat 

7.  Focia Alexandru X - - 

8.  Iacob Ioan  X - - 

9.  Mardari Gianina X - - 

10.  Matei Ionel  X - - 

11.  Matei Gabriela X - - 

12.  Nacu Mihaela - - X 

13.  Patrașcu Luiza 

X 
foloseste 

platforma  
online de 

videoconferinta 

- - 

14.  Popa Cătălina Eugenia - - X 

15.  Popa Cristinel X - - 

16.  Romila Claudiu  

X 
foloseste 
platforma  

online de 

videoconferinta 

- - 

17.  Rotariu Nicoleta - - X 

18.  Toma Cătălina Tania X - - 

19.  Țocu Cătălin  X - - 



 

 

            

 

              Domnul jr.Stoica Liviu – consilier juridic in cadrul Compartimentului juridic din Primaria 

municipiului Husi :Hotărârea modificată  a fost adoptată cu   12 voturi  pentru) , 6 abținere) – 

consilieri locali : Aghiorghiesei Costel, Bobârnat Radu, Cocuz Adrian, Nacu Mihaela, Popa Cătălina 

Eugenia, Rotariu Nicoleta. 

 

            Domnul consilier Cocuz Adrian : “Domnule primar, chiar asa se discuta aici?Va rog frumos, dar 

eu nu mai suport, eu sincer va spun ca mandatul viitor nu mai vin, m-am saturat de toate discutiile de aici, 

suntem in 2 tabere de tampiti, va rog sa notati, ma ridic si in picioare, se tot discuta acolo, “doamna” cu ce 

v-am suparat toti din sala aceasta?”  

            Doamna ec.Safta Trofin – director executiv Directia Economica :”Nu sunt in campanie 

electorala!”. 

           Domnul consilier Cocuz Adrian : “Aveti o atitudine total lipsita de bun simt si de respect, nu mai 

pot, parca am fi pe mosia d-voastra, exact asa va comportati,serios, am bubuit, ca nu mai pot!” 

          Domnul consilier Ciupilan Valeriu Ioan – viceprimarul municipiului Husi : Numai putin, dar ce s-a 

intamplat? Nu am fost pe faza. 

           Domnul consilier Cocuz Adrian : “Nu mai pot, tot timpul se discuta acolo! Vreti sa stiti ce ma mai 

deranjeaza?” 

          Domnul consilier Ciupilan Valeriu Ioan – viceprimarul municipiului Husi : “Sa vedem!” 

          Domnul consilier Cocuz Adrian : “De cate ori venim in sedinta CL, apa numai in fața  

PSD-istilor,mi se pare o lipsa totala de  colegialitate, nu am nevoie de apa, s-au format la inceput doua 

tabere, nu mi se pare normal…. 

           Domnul consilier Ciupilan Valeriu Ioan – viceprimarul municipiului Husi :”De la inceput a fost 

asa, domnule consilier. Va poate explica domnul Bobârnat !” 

           Domnul consilier Cocuz Adrian :…asistam la niste discutii copilaresti.” 

           Domnul consilier Bobârnat Radu: „Pai era asa, era asa, orice intrebare, orice discutie va 

deranjeaza, sariti in sus,nu lasa sa vorbeasca omul pana la capat, o atitudine din asta!” 

            Domnul ing.Ciupilan Ioan – primarul municipiului Husi: „Eu sunt de acord ca unii oameni isi 

doresc mai mult decat spera ca obtin.” 

            Domnul consilier Bobârnat Radu: „Ca un sef pe mosia lui, ca un sef pe mosia lui, asa face!” 

            Domnul ing.Ciupilan  Ioan – primarul municipiului Husi:”Vorbesc eu acuma, da?” 

            Domnul consilier Bobârnat Radu: „Si daca vorbiti, ce? Si eu m-am saturat!” 

            Domnul ing.Ciupilan  Ioan – primarul municipiului Husi:”Sunteti un simplu consilier, ca si toti 

ceilalti de aici, ca si mine un functionar, si probabil sunteti un candidat care....” 

             Domnul consilier Bobârnat Radu: „Lasati, pana la candidatura mea, asta va deranjeaza ca, 

candidez eu?! 

            Domnul ing.Ciupilan  Ioan – primarul municipiului Husi:”Pana la candidatura dvs.,ma deranjeaza 

lipsa de activitate.Ma deranjeaza lipsa de activitate pe care nu o faceti in Comisie!” 

             Domnul consilier Bobârnat Radu:„Pe dvs.va deranjeaza, nu pe mine. Consilierii dvs. tac, nu au 

nici un fel de initiativa, numai noi punem probleme, vin aici si numai ridica mâna sus, multi dintre ei nici 

nu stiu despre ce este vorba!” 

            Domnul ing.Ciupilan  Ioan – primarul municipiului Husi:”Pe mine nu ma deranjeaza, ajungeti sa 

acuzati pe toata lumea,am mai explicat odata, si cred ca am avut o perioada in care  ne-am inteles, in 

momentul in care veniti si cereti niste lucruri sau niste explicatii suplimentare,solicitati nu cereti, incat sa 

le spuneti pe un ton in care sa nu acceptati.” 

          Domnul consilier Bobârnat Radu:„Va deranjeaza tonul acuma?! Vin cu o intrebare, vin cu o 

problema, vai de mine, dar ce este asta, mergeti in Comisie! Dar aici de ce sunt? Explicati-ne aici in 

sedinta! Va grabiti, care este problema?” 

         Domnul ing.Ciupilan  Ioan – primarul municipiului Husi:”Va spun un lucru, sunt probleme care 

efectiv inseamna ca trebuie sa ma duc si sa aduc o gramada de documente.” 

          Domnul consilier Bobârnat Radu: Dar nu ma supar, de asta sunt in consiliul local!” 



 

 

 

          Domnul ing.Ciupilan  Ioan – primarul municipiului Husi: „Dupa ora 16,00 nu am functionarii  la 

dispozitie. Eu cred ca in toate unitatile administrative,oriunde ne-am duce, in care am mai si facut parte 

din consiliile  de administratie,unde am fost si am vazut cum se desfasoara activitatile,  sedintele de 

comisie au un rol foarte important. ” 

           Domnul consilier Bobârnat Radu: Asta este problema dvs.ca nu am fost in Comisie? Explicati-ne 

aici in plen! Explicati-ne aici in plen!” 

           Domnul ing.Ciupilan  Ioan – primarul municipiului Husi:Ce sa va explic in plen? V-am explicat 

absolut la toate problemele pe care le-ati ridicat! 

           Domnul consilier Bobârnat Radu:“Comentati acolo, „doamna” râde, face semne,dati-o incolo  de 

treaba!” 

           Domnul ing.Ciupilan  Ioan – primarul municipiului Husi:” Am o problema,nu comenteaza nimeni 

nimic, se discuta pe material.” 

           Domnul consilier Cocuz Adrian:”Nu este asa, auzim si noi, haideti ca nu suntem copii, da? 

           Domnul ing.Ciupilan  Ioan – primarul municipiului Husi:”Aveti sa-mi reprosati mie ceva?” 

           Domnul consilier Cocuz Adrian:”Dar nu va reprosez, ce tot o luati in mod personal,domnule 

primar, ba ca imi reprosati, ba da-ma in judecata. Nu se mai poate asa! Dar noi de asta suntem aici?” 

           Domnul ing.Ciupilan  Ioan – primarul municipiului Husi:”Tot ce este rau se rasfrange asupra mea, 

care unitate nu merge este a mea!” 

           Domnul consilier Cocuz Adrian:”Dar nu este adevarat, nu va reproseaza nimeni nimic, domnule 

primar, dvs. o luati personal de fiecare data!” 

           Domnul ing.Ciupilan  Ioan – primarul municipiului Husi:”Va mai dau un exemplu, ati vazut ca am 

tacut, cand am venit in Primarie, am preluat un credit pentru iluminat de vreo „100 si ceva de miliarde...... 

          Domnul consilier Bobârnat Radu:“Greaua mostenire, de acum 16 ani, am mai auzit asta!” 

          Domnul ing.Ciupilan  Ioan – primarul municipiului Husi:....l-am dus si nu am comentat ca nu-l duc, 

sau ca nu fac reabilitatile la cladirile care sunt niste darapanaturi prin centrul orasului. Este vina mea ca in 

cadrul Programului Anghel Saligny a venit proiectarea cand a venit, cand am cheltuit  de 365 de 

miliarde?” 

          Domnul consilier Cocuz Adrian:”Dar nu spune nimeni asta, domnule primar!” 

          Doamna consilier Popa Cătălina Eugenia: “ Este vorba de atitudine, domnule primar!” 

          Domnul consilier Bobârnat Radu:“Aici nu trebuie sa ridici nici o problema, sa aiba numai ei 

dreptate tot timpul.” 

           Domnul ing.Ciupilan  Ioan – primarul municipiului Husi:”Domnule Bobârnat, diferenta dintre 

mine si dvs.este ca eu vreau sa rezolv problemele  comunitatii.” 

           Domnul consilier Bobârnat Radu:“Diferentele sunt multe, domnule primar?” 

           Domnul ing.Ciupilan  Ioan – primarul municipiului Husi:”Da, sunt multe, de la cer la pamant.” 

           Domnul consilier Bobârnat Radu:“Asa este, sunt in favoarea dvs., sunteti cel mai bun!” 

           Domnul ing.Ciupilan  Ioan – primarul municipiului Husi:”Probabil, daca dvs. spuneti, asa 

este!” 

           Domnul consilier Cocuz Adrian:”Sa ne acuzam de interese personale, sa ajungem cum 

spune colegul Țocu Cătălin, ca s-au dat bani, dar, nu,nu, discutiile astea nu-si au rostul! Suntem 

aici sa rezolvam interesele cetatenilor, nu sunt cine stie ce, sunt un om normal!” 

           Domnul ing.Ciupilan  Ioan – primarul municipiului Husi: „Suntem aici pentru a dezbate 

niste proiecte de hotarare”. 

           Domnul consilier Cocuz Adrian: Da, pentru asta suntem. 

           Domnul consilier Bobârnat Radu:“Da, suntem aici sa dezbatem, dar incepeti si ne spuneti 

ca nu am fost la comisia de specialitate, ca nu am facut nu stiu ce lucru!?” 

           Domnul consilier Cocuz Adrian:”Dvs., domnule primar, nu ati inteles ce am subliniat eu.” 

           Domnul ing.Ciupilan  Ioan – primarul municipiului Husi:”Procedura de licitatie, cand s-a 

finalizat la anumite proiecte, ca sa pot sa sustin de ce s-au cheltuit numai atatia bani”. 



 

 

           Domnul consilier Cocuz Adrian:”Exista o adversitate artificial creata si escaladata prin 

niste chestiuni care nu au nici o relevanta cu sedinta de multe ori, si vad o rautate, asa, PSD-

PNL, dale dracului de partide, suntem aici sa respectam si sa rezolvam problemele orasului, nu 

sa ne sicanam unul pe altul!” 

            Domnul ing.Ciupilan  Ioan – primarul municipiului Husi: „Nu cumva ar trebui sa ne 

schimbam atitudinea toata lumea de aici!?” 

           Domnul consilier Cocuz Adrian:”Si mai este o problema, o sa spuneti ca este ceva 

personal, ati spus la inceputul mandatului ca vreti liniste, ca vreti sa fie ok? S-a inceput dupa asta 

si s-a  mutat apoi sefia(presedinte de sedinta) la 3 luni de zile!? 

            Domnul consilier Bobârnat Radu:“Si iar numai de la PSD”. 

            Domnul consilier Cocuz Adrian:” Trebuia sa ne spuneti, votati-i pe viata presedinte de 

sedinta, ca nu-i ajuta cu nimic!” 

            Domnul consilier Bobârnat Radu:“Votati-i in comisii, votati-i pe viata, nu este nici o 

problema, aveti majoritate!” 

            Domnul ing.Ciupilan  Ioan – primarul municipiului Husi: „Propunerile mele sunt aceste 

proiecte de hotarare, care sunt in interesul activitatii pe care o desfasuram aici. Restul 

propunerilor , care fac referire la persoane sau care sunt de alta natura, le faceti dvs.,da?Dvs., cei 

19 de aici.Aduceti-va aminte ca am intervenit, nu numai odata, dar nu o scrie presa asta, cand ati 

spus, fratilor, sa faca parte si liberalii parte, sa faca parte toata lumea din comisii, nu odata am 

venit cu aceste propuneri!” 

          Domnul consilier Bobârnat Radu:“Si de ce ati schimbat dupa 3 luni?” 

          Domnul ing.Ciupilan  Ioan – primarul municipiului Husi:Eu? 

          Domnul consilier Bobârnat Radu:“Dupa mandatul meu, cand am fost ales si eu odata, gata, 

apoi numai PSD-ul.” 

           Domnul ing.Ciupilan  Ioan – primarul municipiului Husi:Dvs. ma intrebati pe mine, dvs. 

care ati schimbat dupa mine!” 

           Domnul consilier Bobârnat Radu:“Nu va asumati niciodata ceea ce face partidul dvs.” 

           Domnul ing.Ciupilan  Ioan – primarul municipiului Husi: „Activitatea politica nu mi-o 

asum  niciodata”. 

            Domnul consilier Țocu Cătălin: Da, cred ca ar fi bine sa revenim la vechea modalitate de 

alegere a unui presedinte de sedinta. 

            Domnul ing.Ciupilan Ioan – primarul municipiului Husi:Activitatea politica nu este a 

mea.Spre deosebire de altii, eu nu fac politica, eu fac administratie”. 

            Domnul consilier Bobârnat Radu:“De ce sunteti ipocrit, de ce sunteti asa de ipocrit?” 

            Domnul ing.Ciupilan  Ioan – primarul municipiului Husi: „De ce ma jigniti, domnule 

consilier?” 

            Domnul consilier Bobârnat Radu:“Dar nu o consider o jignire. “De ce nu spuneti  

adevarul? De ce nu spuneti adevarul ?”. 

             Domnul ing.Ciupilan  Ioan – primarul municipiului Husi: „Ce adevar sa va spun ?” 

             Domnul consilier Bobârnat Radu:“Nu faceti activitate politica, faceti numai activitate 

administrativa. Sunteti membru in partidul acesta, in PSD!”. 

            Domnul consilier Bobârnat Radu:“De cate ori le-ati spus sa nu mai aleaga presedinti de la 

PNL?!” 

            Domnul ing.Ciupilan  Ioan – primarul municipiului Husi: „Sustine-ti aceasta nu niste 

argumente?” 

            Domnul consilier Bobârnat Radu:“Sustin cu dovezi”. 

            Doamna consilier Popa Cătălina Eugenia:Exista procesele verbale. 

            Domnul consilier Bobârnat Radu:“ Exista procesele verbale, din ianuarie 2021, gata!” 



 

 

            Domnul ing.Ciupilan  Ioan – primarul municipiului Husi: „Scrie undeva ca primarul 

Ciupilan Ioan le-a spus consilierilor sa nu aleaga presedinte de sedinta de la PNL?” 

                 Doamna consilier  Popa Cătălina Eugenia: Este scris. 

            Domnul consilier Bobârnat Radu:“Exista procesele verbale, este scris acolo, din ianuarie 

2021, nu s-au mai facut propuneri de la alte partide decat de la PSD”. 

             Domnul ing.Ciupilan  Ioan – primarul municipiului Husi: „Acelea sunt dovezi, iar duceti 

in eroare lumea de aici ? Ati facut din sedinta cum vreti sa faceti, circ, discoteca sau alte 

probleme..... 

            Domnul consilier Bobârnat Radu:Da. 

            Domnul ing.Ciupilan  Ioan – primarul municipiului Husi:....dar vad ca dvs. care sunteti 

„minoritate” nu gasiti cai de comunicare, incat sa nu va certati.” 

           Domnul consilier Cocuz Adrian: “Dar cine cu cine se cearta, domnule primar ?” 

           Domnul ing.Ciupilan  Ioan – primarul municipiului Husi: „Ceilalti colegi, domnule 

consilier! De cate ori ati discutat cu mine si eu am discutat contradictoriu cu dvs.?” 

            Domnul consilier Cocuz Adrian:“Tocmai de asta v-am spus, sa nu o luati personal.” 

            Domnul ing.Ciupilan  Ioan – primarul municipiului Husi:De cate ori m-ati auzit pe mine, 

doamna Rotariu, doamna Nacu..? 

             Domnul consilier Cocuz Adrian: “Sunteti de acord cu mine ca planeaza de fiecare data la 

sedinta un nor de furtuna, asa, artificial?” 

           Domnul consilier Ciupilan Valeriu Ioan – viceprimarul municipiului Husi: “Planeaza un 

nor de furtuna  artificial? Numai dintr-o directie?” 

           Domnul consilier Cocuz Adrian:“Da, si nu se face nimic pentru a se  dezamorsa situatia 

asta.” 

            Domnul ing.Ciupilan Ioan – primarul municipiului Husi:”Dar cine vreti sa o 

dezamorseze?” 

            Domnul consilier Cocuz Adrian:“In special, dvs. domnule primar,sunteti intai statatorul 

orasului, sunteti ca si un decan de varsta aici”. 

          Domnul ing.Ciupilan Ioan – primarul municipiului Husi:”Sa va spun cum sa va 

comportati?” 

           Domnul consilier Bobârnat Radu: „Nu, dar dvs. sunteti cel care seamana discordia!” 

           Domnul ing.Ciupilan Ioan – primarul municipiului Husi:”Am impresia ca dvs.va 

comportati ca si cum ati fi in campanie electorala.” 

           Domnul consilier Bobârnat Radu:Ei,na! Intrebam de ce este o problema acolo? 

           Domnul ing.Ciupilan Ioan – primarul municipiului Husi:”Daca este o problema, o putem 

discuta, nu ca am venit eu,marele  avocat,care sunt stapanul lumii, si sa dau ordine. Dar cat sunt 

eu in viata, nu o sa-mi dea nimeni ordine, d-apoi dvs.Ordine nu primesc de la nimeni!” 

            Domnul consilier Bobârnat Radu:”Am inteles. Sunteti cel mai tare, cel mai tare!”. 

            Domnul ing.Ciupilan Ioan – primarul municipiului Husi:”Probabil ca pana la alegeri, 

pana la alegeri, asa o sa fie toate sedintele!” 

             Domnul consilier Bobârnat Radu:”Nu va mai preocupati de alegeri, nu va mai 

preocupati, va preocupa alegerile asa de tare!” 

                Domnul consilier Țocu Cătălin: “Sunt de acord cu ce spunea domnul consilier Cocuz, 

chiar daca nu primesc comenzi politice,sunt de acord, intr-adevar trebuie schimbat ceva, din 

partea tuturor, un aspect, este adevarat, pe care l-am decis, dvs. ati lansat ideea asta la inceputul 

mandatului, hai sa facem pace, pai daca eu nu ma zbateam pentru introducerea in comisiile astea 

a membrilor ALDE, probabil pe domnul  Filip Cosmin nu il interesa, pe nu stiu mai care nu il 

interesa, dar haideti sa ne respectam! Este o chestiune de normalitate sa fie fiecare dintre noi 

presedinte de sedinta,macar sa-si  auda glasul.” 



 

 

             Domnul ing.Ciupilan Ioan – primarul municipiului Husi:”Eu cred ca este o problema, 

toti care sunteti aici trebuie sa va intalniti si sa dicutati asta.Dvs., nu dvs,in permanenta sunt 

persoane in cadrul Consiliului Local care vor sa faca „devieri” de la ordinea de zi.” 

            Domnul consilier Țocu Cătălin: “Eu nu fac devieri de la ordinea de zi, dar iata, m-am 

solidarizat cu unii colegi, dar sa stiti domnule primar ca toti colegii din comisiile de specialitate 

participa active, va poate confirma presedintele Comisiei juridice, bun,ii spui nu stiu cui, 

domnului Cocuz, de exemplu, ca nu participa, dar eu particip, dar nici eu nu sunt ascultat. Este 

adevarat ca eu cunosc jocul acesta al democratiei cu majoritatea, dar ce se mai intampla aici pe la 

noi este si o lipsa de respect.” 

          Domnul ing.Ciupilan Ioan – primarul municipiului Husi:Din partea cui? 

          Domnul consilier Țocu Cătălin:Din partea unora. 

          Domnul consilier Bobârnat Radu: „Din partea minoritatii.Da, doar minoritatea isi impune 

punctul de vedere.” 

           Domnul consilier Țocu Cătălin: “O propunerea de-a mea nu ar trece niciodata”. 

           Domnul consilier Ciupilan Valeriu Ioan- viceprimarul municipiului Husi : “Daca eu 

propun un presedinte de sedinta din partea PSD-ului , care are majoritatea in CL Husi, inseamna 

ca…..” 

           Domnul consilier Țocu Cătălin: “Inseamna ca nu ne mai respectam principiile pe care  

le-am avansat” . 

           Domnul consilier Ciupilan Valeriu Ioan- viceprimarul municipiului Husi: Pana la urma 

asta este democratia, nu ? 

           Domnul consilier Țocu Cătălin:Am inteles!. 

           Domnul consilier Ciupilan Valeriu Ioan- viceprimarul municipiului Husi: “Daca eu am 

propus intr-o sedinta, in care lipsea domnul primar, pe domnul Bobârnat, nu mai tin minte 

exact,sa faca parte dintr-o comisie de licitatie, a spus ca nu, de ce il propun eu? 

             Domnul consilier Bobârnat Radu:”Pentru ca ati propus in bataie de joc!” 

             Domnul consilier Ciupilan Valeriu Ioan- viceprimarul municipiului Husi:” Dar cum 

simtiti, cum masurati dvs. bataia de joc?” 

            Domnul consilier Bobârnat Radu:”Am un pic de bun simt , un pic de ratiune.” 

             Domnul consilier Ciupilan Valeriu Ioan- viceprimarul municipiului Husi:”Adica eu nu 

am bun simt, sau cum ?” 

            Domnul ing.Ciupilan Ioan – primarul municipiului Husi:”Va rog sa treceti la ordinea de 

zi, daca aveti nevoie de mine, ma chemati, am de semnat niste documente in birou.Decat sa stau 

sa ma contrez cu dvs.pe niste teme care nu au legatura cu ordinea de zi, Alina Darie(presa locala) 

te rog sa ma filmezi, s-a uitat domnul Bobârnat daca ma filmezi! 

             Domnul consilier Bobârnat Radu:”Da,ati vazut dvs.asta!?” 
 

28. Proiect de hotărâre nr.246 din 19.05.2023 privind aprobarea creditelor de angajament 

pentru actiuni multianuale ale bugetului local al Municipiului Husi, pentru perioada 

2023 - 2026 pentru obiectivul Proiect nr.C5-B2.1.a-1755 intitulat “Renovarea energetica 

moderata a cladirii Corp C1 din strada A.I.Cuza care apartine Scolii Gimnaziale Ion 

Creanga Husi “,accesat in cadrul PNRR/2022/C5/2/B.2.1/1, Componenta 5 – Valul 

Renovarii, Axa 2 –Schema de granturi pentru eficienta energetica si rezilienta in cladiri 

publice,Operatiunea B2;Renovarea energetica moderata sau aprofundata a cladirilor 

publice derulat de Ministerul Dezvoltarii,Lucrarilor Publice si Administratiei- iniţiator 

primarul municipiului Huşi . 

             Preşedintele de şedinţă, doamna  consilier local Matei Gabriela   precizeaza ca există  avize 

favorabile din  partea  comisiilor de specialitate  pentru acest proiect de hotarare:   



 

 

▪ Comisia juridică şi de disciplină, pentru administraţie publică  locală, apărarea ordinii 

publice, respectarea drepturilor şi libertăţilor cetăţeneşti – avizează favorabil proiectul de 

hotărâre. 

▪ Comisia pentru amenajarea teritoriului şi urbanism, administrarea domeniului public şi 

privat al municipiului, realizarea lucrărilor publice, conservarea monumentelor istorice şi de 

arhitectură – avizează favorabil proiectul de hotărâre.     

▪  Comisia de studii, prognoze şi programe economico-sociale, buget, finanţe, privatizare, 

servicii publice şi comerţ –avizeaza favorabil proiectul de hotărâre. 

          Preşedintele de şedinţă, doamna  consilier Matei Gabriela: Discutii daca sunt la acest proiect de 

hotarare?Nu sunt, trecem la vot. 

            Preşedintele de şedinţă, doamna  consilier Matei Gabriela : Supun la vot proiectul de hotărâre in 

forma prezentata de initator. Cine este  pentru),  împotrivă) ,  abținere) ? Votul exprimat prin “ridicarea 

mainii”. 

             Rezultatul votului exprimat „prin ridicarea mâinii” este urmatorul : 
Nr.  

crt. 

Numele şi prenumele  

consilierului local 
PENTRU) ÎMPOTRIVĂ ) ABȚINERE) 

1.  Aghiorghiesei Costel  X - - 

2.  Bobârnat Radu X - - 

3.  Ciupilan Valeriu Ioan  X - - 

4.  Cocuz Adrian X - - 

5.  Corjinschi Ioan Alexandru X - - 

6.  Filip Cosmin Adrian absent nemotivat 

7.  Focia Alexandru X - - 

8.  Iacob Ioan  X - - 

9.  Mardari Gianina X - - 

10.  Matei Ionel  X - - 

11.  Matei Gabriela X - - 

12.  Nacu Mihaela X - - 

13.  Patrașcu Luiza 
nu si-a exprimat votul, nu era conectată la platforma  online de 

videoconferinta 

14.  Popa Cătălina Eugenia X - - 

15.  Popa Cristinel X - - 

16.  Romila Claudiu  

X 
foloseste 

platforma  
online de 

videoconferinta 

- - 

17.  Rotariu Nicoleta X - - 

18.  Toma Cătălina Tania X - - 

19.  Țocu Cătălin  X - - 

           Domnul jr.Stoica Liviu – consilier juridic in cadrul Compartimentului juridic din Primaria 

municipiului Husi :Hotărârea   a fost adoptată cu   17 voturi  pentru) . Doamna consilier local 

Patrașcu Luiza nu si-a exprimat votul, nu era conectată la platforma  online de videoconferinta. 

 

29. Proiect de hotărâre nr.249 din 19.05.2023  privind aprobarea creditelor de angajament 

pentru actiuni multianuale ale bugetului local al Municipiului Husi, pentru perioada 

2023 - 2026 pentru obiectivul Proiect nr.C5-B2.1.a-1697 intitulat “Renovarea energetica 

moderata a cladirii C1 aferenta corp C3 din strada Stefan cel Mare care apartine Scolii 

Gimnaziale Ion Creanga Husi “accesat in cadrul apelului de proiecte  PNRR/2022/C5/2/ 

B.2.1/1,Componenta 5 – Valul Renovarii- iniţiator primarul municipiului Huşi . 

         Preşedintele de şedinţă, doamna  consilier local Matei Gabriela   precizeaza ca există  avize 

favorabile din  partea  comisiilor de specialitate  pentru acest proiect de hotarare:   



 

 

▪ Comisia juridică şi de disciplină, pentru administraţie publică  locală, apărarea ordinii 

publice, respectarea drepturilor şi libertăţilor cetăţeneşti – avizează favorabil proiectul de 

hotărâre. 

▪ Comisia pentru amenajarea teritoriului şi urbanism, administrarea domeniului public şi 

privat al municipiului, realizarea lucrărilor publice, conservarea monumentelor istorice şi de 

arhitectură – avizează favorabil proiectul de hotărâre.     

▪  Comisia de studii, prognoze şi programe economico-sociale, buget, finanţe, privatizare, 

servicii publice şi comerţ –avizeaza favorabil proiectul de hotărâre. 

          Preşedintele de şedinţă, doamna  consilier Matei Gabriela  : Discutii daca sunt la acest proiect de 

hotarare? Nu sunt, trecem la vot. 

           Preşedintele de şedinţă, doamna  consilier Matei Gabriela : Supun la vot proiectul de hotărâre in 

forma prezentata de initator. Cine este  pentru),  împotrivă) ,  abținere) ? Votul exprimat prin “ridicarea 

mainii”. 

             Rezultatul votului exprimat „prin ridicarea mâinii” este urmatorul : 
Nr.  

crt. 

Numele şi prenumele  

consilierului local 
PENTRU) ÎMPOTRIVĂ ) ABȚINERE) 

1.  Aghiorghiesei Costel  X - - 

2.  Bobârnat Radu X - - 

3.  Ciupilan Valeriu Ioan  X - - 

4.  Cocuz Adrian X - - 

5.  Corjinschi Ioan Alexandru X - - 

6.  Filip Cosmin Adrian absent nemotivat 

7.  Focia Alexandru X - - 

8.  Iacob Ioan  X - - 

9.  Mardari Gianina X - - 

10.  Matei Ionel  X - - 

11.  Matei Gabriela X - - 

12.  Nacu Mihaela X - - 

13.  Patrașcu Luiza 
nu si-a exprimat votul, nu era conectată la 

platforma  online de videoconferinta 

14.  Popa Cătălina Eugenia X - - 

15.  Popa Cristinel X - - 

16.  Romila Claudiu  
nu si-a exprimat votul, nu era conectat la 

platforma  online de videoconferinta 

17.  Rotariu Nicoleta X - - 

18.  Toma Cătălina Tania X - - 

19.  Țocu Cătălin  X - - 

           Domnul jr.Stoica Liviu – consilier juridic in cadrul Compartimentului juridic din Primaria 

municipiului Husi :Hotărârea   a fost adoptată cu   16 voturi  pentru) . Doamna consilier local 

Patrașcu Luiza și domnul consilier local Romila Claudiu nu si-au exprimat votul, nu erau conectați  la 

platforma  online de videoconferinta. 

 

30. Proiect de hotărâre nr.247  din 19.05.2023  privind actualizarea creditelor de 

angajament pentru actiuni multianuale ale bugetului local al Municipiului Husi, pentru 

perioada 2019 - 2023 pentru obiectivul de investitii  “Modernizare prin asfaltare strazi 

in Municipiul Husi”- iniţiator primarul municipiului Huşi . 

         Preşedintele de şedinţă, doamna  consilier local Matei Gabriela   precizeaza ca există  avize 

favorabile din  partea  comisiilor de specialitate  pentru acest proiect de hotarare:   



 

 

▪ Comisia juridică şi de disciplină, pentru administraţie publică  locală, apărarea ordinii 

publice, respectarea drepturilor şi libertăţilor cetăţeneşti – avizează favorabil proiectul de 

hotărâre. 

▪ Comisia pentru amenajarea teritoriului şi urbanism, administrarea domeniului public şi 

privat al municipiului, realizarea lucrărilor publice, conservarea monumentelor istorice şi de 

arhitectură – avizează favorabil proiectul de hotărâre.     

▪  Comisia de studii, prognoze şi programe economico-sociale, buget, finanţe, privatizare, 

servicii publice şi comerţ –avizeaza favorabil proiectul de hotărâre. 

          Preşedintele de şedinţă, doamna  consilier Matei Gabriela  : Discutii daca sunt la acest proiect de 

hotarare? Nu sunt, trecem la vot. 

         Preşedintele de şedinţă, doamna  consilier Matei Gabriela : Supun la vot proiectul de hotărâre in 

forma prezentata de initator. Cine este  pentru),  împotrivă) ,  abținere) ? Votul exprimat prin “ridicarea 

mainii”. 

             Rezultatul votului exprimat „prin ridicarea mâinii” este urmatorul : 
Nr.  

crt. 

Numele şi prenumele  

consilierului local 
PENTRU) ÎMPOTRIVĂ ) ABȚINERE) 

1.  Aghiorghiesei Costel  X - - 

2.  Bobârnat Radu X - - 

3.  Ciupilan Valeriu Ioan  X - - 

4.  Cocuz Adrian X - - 

5.  Corjinschi Ioan Alexandru X - - 

6.  Filip Cosmin Adrian absent nemotivat 

7.  Focia Alexandru X - - 

8.  Iacob Ioan  X - - 

9.  Mardari Gianina X - - 

10.  Matei Ionel  X - - 

11.  Matei Gabriela X - - 

12.  Nacu Mihaela X - - 

13.  Patrașcu Luiza 
nu si-a exprimat votul, nu era conectată la platforma  online de 

videoconferinta 

14.  Popa Cătălina Eugenia X - - 

15.  Popa Cristinel X - - 

16.  Romila Claudiu  

X 
foloseste 

platforma  
online de 

videoconferinta 

- - 

17.  Rotariu Nicoleta X - - 

18.  Toma Cătălina Tania X - - 

19.  Țocu Cătălin  X - - 

           Domnul jr.Stoica Liviu – consilier juridic in cadrul Compartimentului juridic din Primaria 

municipiului Husi :Hotărârea   a fost adoptată cu   17 voturi  pentru) . Doamna consilier local 

Patrașcu Luiza nu si-a exprimat votul, nu era conectată la platforma  online de videoconferinta. 

 

31. Proiect de hotărâre  nr.248 din 19.05.2023  privind actualizarea  creditelor de 

angajament pentru actiuni multianuale ale bugetului local al Municipiului Husi ,pentru 

perioada 2023-2024 pentru obiectivul de investitii  “Lucrari de reabilitare retele apa 

potabila   si canalizare menajera in  Municipiul Husi  ”- iniţiator primarul municipiului 

Huşi . 

       Preşedintele de şedinţă, doamna  consilier local Matei Gabriela   precizeaza ca există  avize 

favorabile din  partea  comisiilor de specialitate  pentru acest proiect de hotarare:   



 

 

▪ Comisia juridică şi de disciplină, pentru administraţie publică  locală, apărarea ordinii 

publice, respectarea drepturilor şi libertăţilor cetăţeneşti – avizează favorabil proiectul de 

hotărâre. 

▪ Comisia pentru amenajarea teritoriului şi urbanism, administrarea domeniului public şi 

privat al municipiului, realizarea lucrărilor publice, conservarea monumentelor istorice şi de 

arhitectură – avizează favorabil proiectul de hotărâre.     

▪  Comisia de studii, prognoze şi programe economico-sociale, buget, finanţe, privatizare, 

servicii publice şi comerţ –avizeaza favorabil proiectul de hotărâre. 

          Preşedintele de şedinţă, doamna  consilier Matei Gabriela  : Discutii daca sunt la acest proiect de 

hotarare? Nu sunt, trecem la vot. 

           Preşedintele de şedinţă, doamna  consilier Matei Gabriela : Supun la vot proiectul de hotărâre in 

forma prezentata de initator. Cine este  pentru),  împotrivă) ,  abținere) ? Votul exprimat prin “ridicarea 

mainii”. 

             Rezultatul votului exprimat „prin ridicarea mâinii” este urmatorul : 

Nr.  

crt. 

Numele şi prenumele  

consilierului local 
PENTRU) ÎMPOTRIVĂ ) ABȚINERE) 

1.  Aghiorghiesei Costel  X - - 

2.  Bobârnat Radu X - - 

3.  Ciupilan Valeriu Ioan  X - - 

4.  Cocuz Adrian X - - 

5.  Corjinschi Ioan Alexandru X - - 

6.  Filip Cosmin Adrian absent nemotivat 

7.  Focia Alexandru X - - 

8.  Iacob Ioan  X - - 

9.  Mardari Gianina X - - 

10.  Matei Ionel  X - - 

11.  Matei Gabriela X - - 

12.  Nacu Mihaela X - - 

13.  Patrașcu Luiza 
nu si-a exprimat votul, nu era conectată la platforma  online de 

videoconferinta 

14.  Popa Cătălina Eugenia X - - 

15.  Popa Cristinel X - - 

16.  Romila Claudiu  

X 
foloseste 
platforma  

online de 

videoconferinta 

- - 

17.  Rotariu Nicoleta X - - 

18.  Toma Cătălina Tania X - - 

19.  Țocu Cătălin  X - - 

           Domnul jr.Stoica Liviu – consilier juridic in cadrul Compartimentului juridic din Primaria 

municipiului Husi :Hotărârea  a fost adoptată cu   17 voturi  pentru) . Doamna consilier local Patrașcu 

Luiza nu si-a exprimat votul, nu era conectată la platforma  online de videoconferinta. 

 

32. Proiect de hotărâre nr.250 din 19.05.2023  privind rectificarea bugetului local  - etapa 

mai  2023 ,  iniţiator primarul municipiului Huşi . 

           Preşedintele de şedinţă, doamna  consilier local Matei Gabriela   precizeaza ca există  

avize favorabile din  partea  comisiilor de specialitate  pentru acest proiect de hotarare:   

▪  Comisia juridică şi de disciplină, pentru administraţie publică  locală, apărarea ordinii 

publice, respectarea drepturilor şi libertăţilor cetăţeneşti – avizează favorabil proiectul de 

hotărâre. 



 

 

▪ Comisia de studii, prognoze şi programe economico-sociale, buget, finanţe, privatizare, 

servicii publice şi comerţ –avizeaza favorabil proiectul de hotărâre. 

        Preşedintele de şedinţă, doamna  consilier Matei Gabriela  : Discutii daca sunt la acest proiect de 

hotarare? Nu sunt, trecem la vot. 

         Preşedintele de şedinţă, doamna  consilier Matei Gabriela : Supun la vot proiectul de hotărâre in 

forma prezentata de initator. Cine este  pentru),  împotrivă) ,  abținere) ? Votul exprimat prin “ridicarea 

mainii”. 

             Rezultatul votului exprimat „prin ridicarea mâinii” este urmatorul : 

Nr.  

crt. 

Numele şi prenumele  

consilierului local 
PENTRU) ÎMPOTRIVĂ ) ABȚINERE) 

1.  Aghiorghiesei Costel  X - - 

2.  Bobârnat Radu X - - 

3.  Ciupilan Valeriu Ioan  X - - 

4.  Cocuz Adrian X - - 

5.  Corjinschi Ioan Alexandru X - - 

6.  Filip Cosmin Adrian absent nemotivat 

7.  Focia Alexandru X - - 

8.  Iacob Ioan  X - - 

9.  Mardari Gianina X - - 

10.  Matei Ionel  X - - 

11.  Matei Gabriela X - - 

12.  Nacu Mihaela X - - 

13.  Patrașcu Luiza 
nu si-a exprimat votul, nu era conectată la 

platforma  online de videoconferinta 

14.  Popa Cătălina Eugenia X - - 

15.  Popa Cristinel X - - 

16.  Romila Claudiu  

X 
foloseste 

platforma  

online de 
videoconferinta 

- - 

17.  Rotariu Nicoleta X - - 

18.  Toma Cătălina Tania X - - 

19.  Țocu Cătălin  X - - 

           Domnul jr.Stoica Liviu – consilier juridic in cadrul Compartimentului juridic din Primaria 

municipiului Husi :Hotărârea   a fost adoptată cu   17 voturi  pentru) . Doamna consilier local 

Patrașcu Luiza nu si-a exprimat votul, nu era conectată la platforma  online de videoconferinta. 

           Preşedintele de şedinţă, doamna  consilier Matei Gabriela : Va multumesc dragi colegi! 

 

           33.Diverse. 

              Domnul consilier Bobârnat Radu: Numai putin, domnule primar, daca se poate sa ne 

spuneti ceva despre Cinematograf. Cand il dati  in folosinta? 

              Domnul ing.Ciupilan Ioan – primarul municipiului Husi: In momentul in care Compania 

Nationala de Investitii va semna procesul verbal de receptie. 

             Domnul consilier Bobârnat Radu: Asta este raspunsul de la sedinta  trecuta. 

             Domnul ing.Ciupilan Ioan – primarul municipiului Husi:Nu am ce sa fac, nu eu pun 

termenele de receptie.Cinematograful este gata, constructorul a plecat. Nu eu fac receptia. Va rog 

sa mai ramanati un pic, apropo de o intrebare care mi s-a pus mai devreme despre „investitii 

proaste”, a venit PNRR-ul, considerati ca era normal ca Gradinita 10, Scoala nr.2, Cresa, sa le 

punem ca investitii acolo? 



 

 

              Domnul consilier Bobârnat Radu:Da, am votat pentru)! 

              Domnul ing.Ciupilan Ioan – primarul municipiului Husi:Ok.Pentru acele proiecte prin 

PNRR este venita o suma de bani/mp, am facut niste calcule, am inmultit cu numarul de mp cat 

are cladirea si a iesit o valoare. Introducerea lor intr-un proiect, intr-un SF mai bine zis, 

depaseste. Ce sa fac, le continuam sau renuntam? 

             Domnul consilier Bobârnat Radu: Aduceti datele sa le vedem si apoi vom hotara. 

             Domnul ing.Ciupilan Ioan – primarul municipiului Husi:Va aduc datele, vi le dau la 

aprobare. 

             Domnul consilier Bobârnat Radu: Sa vedem toate datele. 

             Domnul ing.Ciupilan Ioan – primarul municipiului Husi: Va dau un exemplu mai 

simplu, pentru blocurile pe care le vom construi ca locuinte pentru tineri,cat sunt eu primar ma 

voi zbate pentru „specialisti”, 750 euro/mp, 750 euro/mp. Erau, probabil, cand s-a negociat 

PNRR-ul, probabil.... 

            Domnul consilier Bobârnat Radu: Acum este dublu. 

            Domnul ing.Ciupilan Ioan – primarul municipiului Husi: „Ce facem? Vin cheltuieli de  

12-15 miliarde de lei. Ce facem, renuntam la acea suma care era prin PNRR sau o continuam? 

Asta a fost si la GAL, asta a fost la toate lucrarile. Este o intrebare pe care am pus-o ieri si d-nei 

ministru secretar de stat de la „fonduri europene” in acest sens.Ce facem? Noi trebuie sa 

renuntam pentru ca, mai mult de atat, nici la acea valoare eligibila nu ne este data corectie la 

ea.Daca am avut 10 lei pe eligibil, si 2 lei pe neeligibil, daca costa acuma 18 lei, diferenta asta 

vine de la neeligibil.Dar mai am o intrebare, ok, noi le-am facut, acum 6 ani sau acum 4 ani cand 

s-a scris PNRR-ul, probabil pana ajungem la licitatie peste  1-2 ani, pentru PT, SF, pe care deja 

eu le-am intors inapoi sa vad alta diferenta de cheltuieli de  bani, iar eu nu-mi permit cum a venit 

la Gradinta nr.10 o crestere de 2 miliarde pentru ca trebuie facuta mansarda, pentru introducerea 

unor echipamente, dar am gasit solutii, intamplator, pentru ca de asta fac administratie, sa mai 

scad din cheltuieli, dar oricum nu ma incadrez in suma alocata. Asta este situatia, intrebarea este 

ce facem?  Nu avem o piata stabilita, avem o inflatie pe care o vedeti si dvs.foarte bine, nu stim 

ce va fi mai departe! Asta este intrebarea, continuam? Continuam, ca nu imi permit sa pierd nici 

un leu, pentru ca Gradinita nr.10 trebuia sa o reabilitez, Scoala nr.2 trebuia sa o reabilitez, localul 

2 de la Scoala nr.2 trebuia sa-l reabilitez, daca m-ati fi costat 20 de miliarde, dar asa poate ma 

costa 4 miliarde in plus, sau 5, 15 le primim prin PNRR, nu-mi permit sa le pierd. De asta apar 

aceste cresteri de preturi, iar daca vrem sa discutam constructiv, am putea sa discutam cu totii, pe 

toate planurile, sau pe la toate forurile pe care le reprezentam cu totii, atat noi cat si voi avem 

reprezentanti in Parlamentul Romaniei, sa incerce sa dea si niste compensari, niste legislatie care 

sa fie si in favoarea noastra, nu asta-i suma si gata! Lucru care ma frapeaza si acuma, noi 

discutam pe planul de investitii 2014-2020, fiind in anul 2023. Toate planurile astea din 2014 

sunt facute la preturile din anul 2014, si noi ajungem in 2023 sa le scriem si pana in 2027 sa le 

licitam! Eu cred ca astea sunt problemele care ar trebui sa le discutam mai intens, decat sa 

analizam orice!” 

           Domnul consilier Bobârnat Radu: „Sunt de acord cu dvs., domnule primar, si sunt de 

acord sa discutam in felul acesta.” 

            Domnul ing.Ciupilan Ioan – primarul municipiului Husi: „Nu, dar eu in felul acesta am 

discutam, nu am zis ca am parlamentari, ca nu am parlamentari!” 

            Domnul consilier Bobârnat Radu: „Nu, nu ati discutat in felul acesta! Daca discutam in 

felul asta putem gasi solutii.” 

            Domnul ing.Ciupilan Ioan – primarul municipiului Husi: „Una-i una, alta-i alta,dar daca 

vi-i cu chestii din astea de ce sunt mai mari cheltuielile neeligibile , pentru ca in momentul  



 

 

in care am scris GAL-urile in 2018, am avut un constructor/proiectant care a pus un pret/mp , de 

exemplu la Casa Moruzi, din anul 2018 , acum suntem in anul 2023, sunt numai 2 ordonante pe 

care le-au dat pentru marirea preturilor in favoarea, astfel incat constructorii sa poata duce 

lucrarile la bun sfarsit, datorita cresterilor care au fost  inainte de pandemie si care au venit dupa 

pandemie, a energiei,s.a.m.d. Noi ce facem, renuntam? Este simplu, renuntam, este simplu, nu 

mai facem nimic! Bun, nu o sa mai ies primar, asta este o chestie, dar am spus-o si am sa o spun 

cat mai sunt primar, eu nu vin la serviciu sa semnez numai  documente de concediu sau state de 

plata.Eu cred ca toti de aici, ne-am dat un cuvant in fata electoratului, stiind toti ca nu o sa 

obtinem 100%, eu sunt pentru o colaborare constructiva pe care am propus-o si pe care o propun 

intotdeauna.In momentul in care venim cu un ton ridicat sau acuzand, vai de mine, o greseala in 

cele 40 de proiecte, 30, cate au fost astazi pe ordinea de zi,nu pot sa le citect toate integral sa vad 

ca un coleg, cun salariat de la urbanism a venit si a spus ca trebuie facuta o modificare in cutare 

loc.Daca as citi toate astea, nu as mai avea timp sa realizez alte lucruri.” 

          Domnul consilier Bobârnat Radu: „In loc ca dvs. sa ne multumiti ca gasim cate o greseala, 

ca venim cu idei, dvs. interpretati ca si cum v-am acuza pe dvs. de ceva.” 

           Domnul ing.Ciupilan Ioan – primarul municipiului Husi: „Nu, nu, o greseala de redactare 

este ok, nu este o greseala cu intentie, nu este o greseala cu intentie.” 

            Domnul consilier Bobârnat Radu:”Da, dar am acuzat pe cineva?” 

            Domnul consilier Cocuz Adrian : „Vedeti, oarecum indirect, recunoasteti adversitatea 

asta! Dvs. credeti  in spatele oricarei discutii, observatii, o chestie personala!” 

            Domnul consilier Bobârnat Radu:” O chestie personala!” 

            Domnul ing.Ciupilan Ioan – primarul municipiului Husi: In 63 de ani de viata am discutat 

cu sute de mii de oameni, cu sute de mii de oameni...... 

            Domnul consilier Cocuz Adrian : Am inteles! 

            Domnul ing.Ciupilan Ioan – primarul municipiului Husi:...pe diferite tonuri si moduri de 

a discuta. 
           Domnul consilier Cocuz Adrian : „Corect, dar incercati sa nu mai vedeti in toate numai 

suspiciuni,o suspiciune personala la adresa dvs.” 

           Domnul ing.Ciupilan Ioan – primarul municipiului Husi: „Municipiul Husi, sa stiti, la ora actuala 

datorita retrocedarilor, datorita altor situatii , nu vreau sa discut aspecte pe care le-am discutat in 

campania electorala din anul 2008, probabil, in zonele centrale nu are un metru patrat, un teren pe care sa 

putem construi un Teatru de vara, nu are disponibila o astfel de suprafata. In Momentul in care am 

reabilitat Parcul „Cuza”, imi trebuia o suprafata ca sa pot obtine acei bani de la Minister..... 

         Domnul consilier Cocuz Adrian : Si ati sacrificat.... 

         Domnul ing.Ciupilan Ioan – primarul municipiului Husi: ......nu, nu am sacrificat, era o paragina, era 

o paragina.De exemplu, si saptamana viitoare, probabil daca vine aprobarea de la Minister, o sa vin cu un 

proiect de hotarare in care o sa va propun sa demolam bazinul de la Recea,sa ne concentram pe realizarea 

doar a unui bazin, astfel incat sa putem finaliza acel  Teatru de vara,tinand cont ca am privit-o altfel, am 

privit-o ca o zona de recreere unde sa ne putem duce vara.De asta este acolo si acel Parc, care de full, m-

am dus acum cateva zile pe acel santier pentru o solutie, pentru o problema pe care o ridicase 

constructorul, deja mi-au aparut poze facute de cetateni.L-am intrebat pe „Tazzu”(reprez.presa locala) ca 

este aici in sala, de unde sunt pozele astea, pentru ca tu nu erai acolo.Parcul de acolo(Recea) este plin in 

continuu.Acolo au fost si alte probleme pentru ca daca ma  lasa cum le-am solicitat  constructorului, sa 

pun acel pavaj, dar au sarit toti ca nu este conform „mediului”, ca nu voi primi nu stiu ce aviz.” 

          Domnul consilier Cocuz Adrian : „Noi, cei patru colegi din domeniul acesta juridic, poate ne-am 

obisnuit, dar sa stiti ca in instanta de judecata sunt situatii in care se ataca personal, ceea ce nu este corect, 

dar de fiecare data venim cu argumente, venind cu argumente fiecare are dreptul la o replica. Daca 

dvs.”partidul majoritar”, va sustineti punctul de vedere, si se vine ....” 

         Domnul ing.Ciupilan Ioan – primarul municipiului Husi: „Am o problema, nu dvs.”partidul 

majoritar”.....,  



 

 

          Domnul consilier Cocuz Adrian : Am dat exemplul acesta. 

          Domnul ing.Ciupilan Ioan – primarul municipiului Husi:.....colegii mei din Partidul Social 

Democrat au un presedinte si sunt condusi de el, si datorita lor eu am iesit primar.” 

          Domnul consilier Cocuz Adrian : Foarte bine! Eu asta incerc sa va explic! Haideti sa venim cu 

argumente si sa nu le mai tratam ca fiind sicane personale.Uitati-va, doamna are aceeasi atitudine! 

         Doamna ec.Safta Trofin – director executiv la Directia Economica: Nu stiu de ce m-ati bagat intre 

partide, dar nu sunt inscrisa in nici un partid..... 

           Domnul consilier Cocuz Adrian : Dar nu v-am bagat in nici un partid, doamna! 

           Doamna ec.Safta Trofin – director executiv la Directia Economica:In momentul in care dvs., chiar 

se munceste la niste documente.... 

             Domnul consilier Cocuz Adrian : Am spus eu ca nu se munceste?! 

             Doamna ec.Safta Trofin – director executiv la Directia Economica:....care urmeaza sa fie 

discutate , din ceea ce spuneti in consiliul local, se pot  da pana la ultimul leu explicatii. Cel mai corect ar 

fi sa se hotarasca sa nu mai vina salariatii in sedinta.  

             Domnul consilier Bobârnat Radu: Cum nu?! 

              Domnul consilier Cocuz Adrian : Discutia asta poate continua la nesfarsit. 

            Domnul consilier Bobârnat Radu: „Daca domnul primar ar vorbi  frumos, atunci vom vorbi si noi 

frumos.” 

             Domnul ing.Ciupilan Ioan – primarul municipiului Husi: „Eu cred ca vorbesc destul de fumos , 

dar vad ca dvs. incercati sa jigniti in continuu!” 

             Domnul consilier Bobârnat Radu: „Dvs.incercati!” 

             Domnul ing.Ciupilan Ioan – primarul municipiului Husi: „Dvs.v-ati propus sa jigniti in 

continuare, crezand ca o sa am iesiri de genul „sa ridic tonul”. 

             Domnul consilier Bobârnat Radu: „Nu ma intereseaza pe mine chestiunea aceasta. Eu vreau sa 

avem o colaborare, sa discutam  pe argumente!” 

              Domnul ing.Ciupilan Ioan – primarul municipiului Husi: „Eu am pus o intrebare, dvs. va 

intoarceti intr-un cerc in continuu pe ce primiti tema, este parerea mea si o sa mi-o mentin in continuare!” 

            Domnul consilier Bobârnat Radu: „Dvs. nu acceptati nici o observatie, domnule primar!” 

            Domnul ing.Ciupilan Ioan – primarul municipiului Husi: „Ce observatie sa accept, domnule 

consilier?! 

             Domnul consilier Bobârnat Radu: „Dvs. le stiti pe toate, le faceti pe toate, dar omul mai si 

greseste.” 

             Domnul ing.Ciupilan Ioan – primarul municipiului Husi: „Domnule  Bobârnat, spre deosebire de 

dvs., accept observatiile care sunt pertinente.” 

            Domnul consilier Bobârnat Radu:”Da, asa le acceptati, de vai de mine!” 

             Domnul ing.Ciupilan Ioan – primarul municipiului Husi: „Nu cred ca trebuie sa-mi dati sfaturi 

mie astazi. Dar am intrebat, pe mine asta m-a interesat, cu PNRR-ul cum facem? Eu merg mai departe!” 

            Domnul consilier Bobârnat Radu:”Intrebati-ne asa, si poate ne dam si noi o parere.Intrebati-ne 

frumos , sa ne sfatuim.” 

             Domnul ing.Ciupilan Ioan – primarul municipiului Husi: „Nici acum nu vreti sa discutati , va tot 

duceti la inceputul sedintei..... 

            Domnul consilier Bobârnat Radu:”Ei, cum nu vrem!” 

            Domnul ing.Ciupilan Ioan – primarul municipiului Husi:...corect, nici o problema! Va dau 

cuvantul meu de onoare ca, incepand de saptamana viitoare o sa platesc din banii mei ,un trust, sa dea in 

direct sedintele de consiliu local.” 

              Doamna consilier  Popa Cătălina Eugenia: Nu ar fi o idee rea! 

              Domnul consilier Bobârnat Radu:”Trustul si presa”. 

              Domnul ing.Ciupilan Ioan – primarul municipiului Husi: O sa le platesc din banii mei, dar cred 

ca putem sa le transmitem noi in direct de aici, prin internet. Adriana este aici? 

             Domnul consilier Cocuz Adrian : „Daca le transmiteti in direct, stiti  cum o sa fie, „circul” care a 

venit la sala de sport este putin. Serios!" 

 



 

 

      Preşedintele de şedinţă, doamna  consilier Matei Gabriela : Va multumim! Daca nu mai 

sunt alte subiecte de discutat, declar   închise lucrările  ședinței  ordinare  a Consiliului 

Local  al  Municipiului Huşi  din data de  25 mai  2023. 

              

 

 

     PREŞEDINTE DE ŞEDINŢĂ,                                                    SECRETAR GENERAL ,   

              Gabriela Matei                                                                       jr.Monica Dumitrașcu  
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